


# ព្យាយាមបំភ្លឺព្រះដែលមិនមែនជា បំណងព្រះហឫទ័យព្រះ

 បងប្អូនដែលជាអ្នកដឹកនាំ ហើយនិងមិត្តភក្តិនៅទីនោះ ខ្ញុំចង់និយាយថាវា ជាឯកសិទ្ធិមួយនៅព្រឹកនេះ។ ការណែនាំខ្លួនបែបដូច្នោះ ទើបខ្ញុំមិនដឹងថាតើ ខ្ញុំអាចរស់នៅជាមួយការនោះដោយរបៀបណា។

2 ប៉ុន្តែគ្រាន់តែអង្គុយនៅទីនោះហើយនិយាយជាមួយបងប្រុសល្អាលែន ខ្ញុំមិន ជឿថាខ្ញុំធ្លាប់បានជួបមនុស្សម្នាក់ដែលជាក់ស្តែង (យើងទាំងអស់គ្នាត្រូវបានបង្កើត ក្នុងរូបផ្សេងៗគ្នាប៉ុន្តែដោយព្រះតែមួយ។) ដូចជាបងប្រុសជែកមូរ មែនហើយ គឺ គាត់បាន...បងប្រុសល្អាលែននិយាយថា“តាំងពីខ្ញុំនៅទីនេះជាមួយគាត់...” (នោះ គឺជាកូនប្រសាររបស់គាត់) និងរបៀបដែលគាត់បានរៀនសូត្រឡាញ់គាត់និងគោរព នូវប្រាជ្ញានិងអ្វីដែលគាត់មាន។ ហើយនោះខ្ញុំអាចនិយាយថា“អាមែន” ចំពោះរឿង នោះ។ រឿងល្អៗជាច្រើន...ពេលវេលាដែលយើងមានជាមួយគ្នា គាត់និងខ្ញុំនិងបង ប្រុសប្រោនបងប្រុសប៊ុតលីនៅទីនេះ។ បុរសល្អរបស់ព្រះដែលខ្ញុំពិតជាស្រលាញ់ គេអស់ពីចិត្ត។

3 ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំ—ខ្ញុំឃើញថាយើងមិនមានអាយុក្មេងទេ ខ្ញុំគិតអំពីពេល បច្ចុប្បន្ននេះដែលយើងមើល ទៅយើងបានផ្លាស់ប្តូរចាប់តាំងពីប្រហែលម្ភៃឆ្នាំមក ហើយ ឆ្លងកាត់វាលខ្សាច់ជាមួយគ្នាជាយុវជន។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែដឹងថាមានទឹកដី ដែលយើងមិនដែលចាស់។ យើងនឹងជួបនៅទីនោះម្តងទៀតនៅថ្ងៃណាមួយ។

4 យប់មិញពេលខ្ញុំចាកចេញពីរោងឧបោសថ មានស្រ្តីតូចម្នាក់ដេកនៅលើត្រែ តូចមួយហើយនាងបាននិយាយថា“បងប្រុសប្រាណហាំ កាលពីឆ្នាំមុន...” ខ្ញុំ គិតថានាងពិការ។ នាងបាននិយាយថា“អ្នកបានប្រាប់ខ្ញុំ...” ខ្ញុំបានភ្លេចអ្វីដែល នាងលើកឡើងពេលនេះគឺអ្វីមួយដូចនេះខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំមិនបង្កើតវាខុសទេ។ បាន និយាយថា“ទុក្ខវេទនានេះដែលខ្ញុំមាន អាចនឹងសម្រាប់គោលបំណងអ្វីមួយ” ឬអ្វី មួយ ដែលនាងនឹងមានកូន។ ហើយនាងមិនអាចយល់បានទេថាតើវាកើតឡើង យ៉ាងនោះដោយរបៀបណា ដែលនាងស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពនោះ។

5 មានបុរសវ័យក្មេងម្នាក់ ដែលមានមុខមាត់សង្ហា ហើយនិយាយថា“ខ្ញុំជាទារក ដែលនាងមាន។” “ខ្ញុំគឺជាទារកដែលនាងមាននោះ។”

6 ហើយមានរឿងជាច្រើនបានកើតឡើងនៅតាមដងផ្លូវ យើងមិនមានទាំង ពេលវេលានៅទីនេះដើម្បីនិយាយវាចប់ផង។ យើងនឹងនៅម្ខាងទៀត។

7 ហើយនេះគឺជាកិច្ចប្រជុំក្រុមអ្នកជំនួញ ខ្ញុំមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិរបស់អង្គការ ណាមួយឡើយ ខ្ញុំគិតថាដូចដែលអ្នកទាំងអស់គ្នាដឹងហើយ ប៉ុន្តែខ្ញុំ...នេះគឺជា ក្រុមតែមួយគត់ដែលខ្ញុំបានភ្ជាប់ជាមួយ ការវេចខ្ចប់កាតប្រកបគ្នា គឺជា...ពួកគេ គឺជាអន្តរនិកាយវាគ្រាន់តែជាអ្នកជំនួញប៉ុណ្ណោះ។ ពួកគេពិតជាទ្រព្យ ដ៏អស្ចារ្យ សម្រាប់ខ្ញុំនិងជាប្រភេទនៃព័ន្ធកិច្ចដែលព្រះអម្ចាស់ជាព្រះបិតារបស់យើងមាន ឲ្យខ្ញុំ។ វាមិន...ប្រាកដថាខ្ញុំមិនចូលចិត្តអង្គការនោះទេ។ វាគ្រាន់តែជាព័ន្ធកិច្ច ដែលត្រូវបានផ្តល់ឲ្យខ្ញុំហើយប្រសិនបើខ្ញុំមិនស្មោះត្រង់នឹងការហៅនោះទេ ខ្ញុំនឹង ក្លាយជាមនុស្សដែលមិនស្មោះត្រង់ចំពោះព្រះ។

8 ហើយខ្ញុំកំពុងគិត មុនពេលដែលខ្ញុំចាកចេញពីតុកសុន ប្រហែលជា មានអ្នករាល់គ្នាជាច្រើនដែលនៅទីនោះ ថ្ងៃមួយខ្ញុំនៅឡូសអែនដឺលេស បាន និយាយទៅកាន់កិច្ចប្រជុំ។ ហើយមាន...ខ្ញុំទើបតែប្រមូលផ្តុំអង្គការប្រហែលជា ពិបាក—ពិបាកបន្តិច។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនមានន័យដូច្នោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ មានន័យថាវាមានន័យដូចនោះ នោះខ្ញុំជាមនុស្សកំពុតហើយ។ អ្នកមិនត្រូវធ្វើបែប នេះទេ មិនមែនទេ មិនមែនគ្រាន់តែចង់ទម្លាក់លើអ្នកណាម្នាក់ឡើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ បាននិយាយអំពីដើមឈើមួយដែលខ្ញុំបានឃើញនៅទីធ្លាររបស់បងប្រុសស្លាវិ។ វា មានផ្លែឈើប្រហែលប្រាំប្រភេទផ្សេងៗគ្នានៅលើវា។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា“ខ្ញុំ មិនដែលឃើញដើមឈើដូចនោះទេនៅក្នុងមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំនេះ។” វាជា...វាមាន ផ្លែក្រូចចុង មានក្រូចធ្មារ វាមានផ្លែទទឹម ផ្កាកូលឡូស ផ្លែក្រូចនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល ដុះនៅលើដើមឈើតែមួយ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា“ខ្ញុំ—មិនយល់ទាល់តែសោះ។ តើ ដើមឈើនោះជាដើមអ្វី?”

“វាជាដើមក្រូច”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា“តើក្រូចក្នុងឬ?”

គាត់ឆ្លើយថា“មែនហើយ”

ខ្ញុំ—ខ្ញុំបាននិយាយថា“តើវាយ៉ាងម៉េចទៅ?”

បានបន្តនិយាយថា“នោះត្រូវបានគេផ្សំ។”

ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា“អូ! ខ្ញុំយល់ហើយ។”

9 គាត់បាននិយាយថា“ពួកគេទាំងអស់សុទ្ធតែជាក្រុមគ្រួសារក្រូចឆ្មារនិង ដើមឈើណាដែលជាបស់គ្រួសារក្រូចឆ្មារអាច...ត្រូវបានគេផ្សំ”

10 ខ្ញុំនិយាយថា“ខ្ញុំយល់។” បន្ទាប់មកខ្ញុំចាប់ផ្តើមស្រែកបន្តិចដឹងទេព្រោះខ្ញុំភ័យ និងរំជួលចិត្ត។

11 ដូច្នោះ គាត់បាននិយាយថា“តើមានបញ្ហាអ្វី?”

12 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា“ខ្ញុំកំពុងគិតពីអ្វីមួយ” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវ ខ្ញុំចង់សួរសំនួរមួយដល់អ្នក។” ខ្ញុំបាននិយាយថា“ឆ្នាំក្រោយពេលផ្តាដុះលើវា នឹង មិនមានផ្លែក្រូចឆ្មារ ក្រូចត្តុង គឺនឹងមានផ្លែក្រូចទាំងអស់មែនឬទេ ព្រោះវានៅក្នុង ដើមក្រូចមែនទេ?”

13 គាត់និយាយថា “ទេទេទេមែកនីមួយៗមានផ្លែរៀងៗខ្លួន”

14 បាននិយាយថា “ខ្ញុំយល់ហើយ”

15 ដូច្នោះវានៅតែស្តាប់មើលទៅល្អមែនទែនព្រោះខ្ញុំ... អ្នកដឹងទេខ្ញុំមាន សញ្ញាប័ត្រចេញពីហាតហូតនិងអ្វីៗទាំងអស់នៃសាកលវិទ្យាល័យនេះ អ្នក បានដឹង។ ដូច្នោះ—ខ្ញុំ...មើលធម្មជាតិ ជាសាកលវិទ្យាល័យដែលល្អបំផុតដែល ខ្ញុំមិនធ្លាប់បានឃើញនៅឡើយទេ ជាសាកលវិទ្យាល័យព្រះអាទិត្យ។ ដូច្នោះ ប្រសិនបើខ្ញុំមើលការនោះ ខ្ញុំទទួលបានសេចក្តីអធិប្បាយរបស់ខ្ញុំពីរបៀបដែលខ្ញុំ មើលឃើញពីធម្មជាតិ។

16 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ល្អណាស់ដែលធ្វើឲ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ”

17 គាត់និយាយថា “តើមានបញ្ហាអ្វី?”

18 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានគិតពីអ្វីមួយ”

19 ដូច្នោះនៅថ្ងៃនោះខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយអំពីការនោះ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ នៅពេលដែលព្រះវិហារបានចាប់ផ្តើមដំបូងនោះព្រះ...

យេស៊ូវទ្រង់មានបន្ទូលថា...” ខ្ញុំបាននៅទីនេះអធិប្បាយយ៉ូហាន១៥. “ខ្ញុំជាគល់  
អ្នករាល់គ្នាជាខ្លាំង។ ហើយរាល់មែកដែលមិនបង្កើតផលផ្លែនឹងត្រូវកាត់ចេញ។

20 ហើយមាននរណាម្នាក់បានគ្រឿងរបស់ខ្ញុំយ៉ាងខ្លាំងហើយនិយាយថា “អ្នក  
ឃើញទេខ្ញុំបានគិតថាប្រសិនបើអ្នកពិតជាបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ  
ហើយអ្នកបាននិយាយថា ‘ពួកគេមិនអាចរួចផុតពីវាទេ។’”

21 “ត្រឹមត្រូវហើយ”

22 គាត់និយាយថា “ចុះវាវិញ?”

23 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកកំពុងនិយាយលើប្រធានបទផ្សេងៗ។ គាត់  
កំពុងនិយាយអំពីផ្លែឈើបង្កើតផលនៅទីនោះ មិនមែនវល្លិ៍នេះទេ។ គាត់កំពុង  
និយាយអំពីផ្លែផ្កាមិនមែនជីវិតឡើយ។ គាត់បាននិយាយថា ‘មែនហើយគ្រាន់តែ  
កាត់ដើមឈើត្រឡប់មកវិញដូច្នោះវានឹងដុះឡើងវិញបង្កើតផលផ្លែ។’”

24 គាត់បាននិយាយថា...

25 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះឃើញដើមឈើនេះទេ នៅពេលដែលវា  
ចាប់ផ្តើមចេញ គឺវាល្អ ជាគ្រីស្ទានពិត។ បន្ទាប់មកមានមែកមួយឈ្មោះថាលូធើរ  
រៀន មេតូឌីស បាទីស ប្រេសប៊ីធើររៀន ក្រូចឆ្មារនិងអ្វីផ្សេងទៀត។” ហើយខ្ញុំបាន  
និយាយថា “អ្នកឃើញទេ វាជះឥទ្ធិពលលើឈ្មោះគ្រីស្ទានប៉ុន្តែ... វាកំពុងរស់នៅនៃ  
មែកធាងនោះ ប៉ុន្តែវាមានប្រភេទនិកាយផ្ទាល់របស់វា។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ” ខ្ញុំបាន  
និយាយថា “ប្រសិនបើដើមក្រូចដាក់ចេញដោយមែករបស់វា វានឹងក្លាយជាផ្លែក្រូច  
ដូចជាវាបានធ្វើតាំងពីដំបូងម៉្លោះ។

26 មានអ្វីកើតឡើងបានកើតឡើងនៅទីនោះ គឺជាក្បាលដ៏ធំសម្បើម... ម្នាក់នៃ  
អង្គការពេនទីកុស្ត ដ៏អស្ចារ្យបំផុតរបស់យើង។ ខ្ញុំមិនដឹងពីរបៀបធ្វើយ៉ាងណាឲ្យ  
អ្នករាល់គ្នាយល់ថាវាមិនមែនជាគំនិតរបស់ខ្ញុំ—ដែលថាខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រឆាំងនឹងបងប្អូន  
ប្រុសស្រីទាំងនោះ។ នោះគឺខុស។ ខ្ញុំពិតជាយល់ច្រឡំហើយខ្ញុំមិនដឹងមូលហេតុ  
អ្វី។ ឃើញទេ? មនុស្សគិតថាខ្ញុំមិនជឿលើមនុស្សដែលទៅព្រះវិហារផង។ នោះ  
គឺជាចម្ងាយមួយលានម៉ាយល៍ពីសេចក្តីពិត។ “យើងត្រូវតែប្រមូលផ្តុំខ្លួនយើង  
ជាមួយគ្នាហើយកាន់តែច្រើនដូចដែលយើងឃើញថ្ងៃខិតជិតមកដល់។ ឃើញទេ  
យើងត្រូវតែរួមគ្នានៅក្នុងសាមគ្គីភាព។ យើងប្រហែលជាមិន...

27 ប្រសិនបើខ្ញុំរស់នៅក្នុងទីក្រុងហើយពួកគេមិនមានអ្វីក្រៅពី...មែនហើយ ជាព្រះវិហារខ្លះ (ខ្ញុំមិនចង់ហៅឈ្មោះណាមួយទេ) ប៉ុន្តែជាព្រះវិហារណាមួយ ប្រសិនបើពួកគេជឿតែរឿងមួយ ដែលថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះ អ្វីទាំងអស់ដែល នៅសល់គឺខុស ខ្ញុំនឹងទៅព្រះវិហារនោះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនអាចរកនំប៉័ងទាំងមូល បានទេខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងយកមួយចំណិត។ ឃើញទេ? ខ្ញុំនឹងទៅស្តាប់ ថ្វាយបង្គំ ព្រះអម្ចាស់ ហើយបង្ហាញព្រះអង្គថាខ្ញុំកំពុងធ្វើផ្នែករបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំចង់អោយទ្រង់ជ្រាប ថាខ្ញុំនៅរស់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ...ចង់បានអ្នករាល់គ្នាដើម្បីដឹងថាខ្ញុំនៅខាងណា។ ខ្ញុំប្រមូល ផ្គុំជាមួយពួកគ្រីស្ទាននិងនៅទីនោះគោរពបូជានិង—បម្រើព្រះអម្ចាស់។

28 ប៉ុន្តែវាពិបាកណាស់ ខ្ញុំ...ធ្លាប់រំខានខ្ញុំអាក្រក់ណាស់ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបាន រកឃើញថា សូម្បីតែព្រះអម្ចាស់របស់យើងក៏ត្រូវបានគេយល់ច្រឡំនៅក្នុងរឿង ជាច្រើន។ ទ្រង់មានបន្ទូលពីអ្វី ហើយពួកគេក៏...នឹងត្រូវបានយល់ច្រឡំ។ ខ្ញុំគិតថា វាត្រូវតែអញ្ចឹង។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលមានប្រាជ្ញានឹងយល់។ ឃើញទេ? ព្រះគម្ពីរបានចែង យ៉ាងដូច្នោះ។ ពួកគេនឹងចាប់បាន។

29 ដូច្នោះនៅព្រឹកនេះនៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយអំពីការនេះ...ហើយខ្ញុំបាននិយាយ ថា “ពួកគេ—ពួកគេរស់ចេញពីឈ្មោះរបស់គ្រីស្ទាន ប៉ុន្តែពួកគេមានប្រភេទផ្លែឈើ ខុស។ វាមានផ្លែឈើនិកាយ។ ពួកគេបានបង្កើតរបស់របរ ហើយពួកគេកំពុង រស់នៅខុសពីវា ហើយរស់នៅធ្លាក់ចេញពីជីវិត។”

30 វាជាអ្វីដែលខ្ញុំបានព្យាយាមនិយាយកាលពីយប់មិញ វិញ្ញាណនោះអាច ទទួលបុណ្យជ្រមុជចូលទៅក្នុងវិញ្ញាណហើយនៅតែមិនមែនជាគ្រីស្ទាន។ ឃើញ ទេ? អ្នកកំពុងរស់នៅចេញពីជីវិតតែមួយ ប៉ុន្តែផ្លែឈើដែលអ្នកបង្កើតប្រាប់ថា អ្នកជាអ្វី។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ពួកគេអាចធ្វើទីសំគាល់ ទាំងអស់ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជម្ងឺ និងព្យាបាលជំងឺឈឺចាប់ បើកភ្នែក ហើយដេញអារក្សចេញ ហើយធ្វើការទាំងអស់នេះ រស់នៅដោយមានជីវិត តែមួយដែលមាននៅទីនោះ ប៉ុន្តែនៅតែជាក្រូចធ្លា។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា“អ្នករាល់គ្នាស្គាល់គេ ដោយផលផ្លែរបស់គេ។ អញ្ចឹង ហើយទើបយើងរកឃើញ...”

31 ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំចុះពីលើវេទិកា អ្នកដឹកនាំដ៏អស្ចារ្យនេះបានក្រោក ឡើង ហើយគាត់បាននិយាយថា “គាត់មិនបានមានន័យដូច្នោះទេ” គាត់បន្ត

ថា“យើងដឹងថាយើងត្រូវបានគេផ្សំមែន។” នោះគឺជាការពិតដែលយើងត្រូវបាន គេផ្សំជាប់នឹងដើម ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែមិននៅក្នុងដើមទំពាំងបាយជូ ដែលត្រូវបាន គេផ្សំទេ។ ដូច្នេះគាត់បាននិយាយថា...ចាប់ផ្តើមជាប្រភេទ—នៃការបន្ទោសឲ្យខ្ញុំ ត្រឡប់មកវិញបន្តិច។

32 ហើយមានមិត្តវ័យក្មេងម្នាក់នៅទីនោះ ខ្ញុំគិតថាខ្លះគឺជាតារាភាពយន្ត។ គាត់ ឈ្មោះដានីហេនរី ហើយគាត់ជាក្មេងប្រុសបាទីស្ទ។ មែនហើយ គាត់បានចូល មកវេទិកាដើម្បីដាក់ដៃអាបខ្ញុំ ហើយគាត់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណ ហាំខ្ញុំសង្ឃឹមថារឿងនេះមិនគួរឲ្យជឿទេប៉ុន្តែខ្ញុំជឿនោះស្ទើរតែជាជំពូកទី ២៣ នៃ វិវរណៈ។

33 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “សូមអរគុណ”

34 ហើយគាត់បានចាប់ផ្តើមនិយាយអ្វីផ្សេង ហើយគាត់បានចាប់ផ្តើមនិយាយភា សារដទៃ ដែលជាក្មេងប្រុសបាទីស្ទ។ ហើយនៅពេលដែលគាត់បានធ្វើដូច្នោះ មានស្ត្រីម្នាក់មកពី រដ្ឋថ្វីស្យាណា នាងជាជនជាតិបារាំង ជាស្ត្រីដែលមានមាឌធំ ជាងគេ នាងបានសរសេរការបកស្រាយនេះ។

35 មែនហើយបន្ទាប់មកមានមិត្តមួយផ្សេងទៀតនៅទីនេះគឺជាបុរសបារាំង គាត់ បានសរសេរអ្វីដែលគាត់បាននិយាយ។ ពួកគេបានប្រៀបធៀបកំណត់ត្រាហើយ ពួកគេទាំងពីរគឺដូចគ្នា។

36 ហើយបន្ទាប់មកក្មេងប្រុសធំ ដែលមានក្បាលក្តីឈរនៅខាងក្រោយ ខាងក្រោយនៅហាងកាហ្វេក្តីហូតុនចេញមក។ គាត់បាននិយាយថា “សូមឲ្យខ្ញុំ មើលកំណត់ត្រាទាំងនោះ។ ខ្ញុំចង់ឃើញថាពួកគេជាអ្វី។”

37 ហើយពួកគេទាំងបីគឺដូចគ្នាសម្រាប់ការបកស្រាយ។ គាត់គឺជាអ្នកបកប្រែ ភាសាសំរាប់សហរដ្ឋអាមេរិកអ្នកបកប្រែភាសាបារាំង។ ហើយវាបាននិយាយ បែបនេះ:

ពីព្រោះអ្នកបានជ្រើសរើសផ្លូវត្រង់និងតូចចង្អៀតនេះ ជាផ្លូវពិបាក ដែល អ្នកបានធ្វើវាតាមការសំរេចចិត្តរបស់អ្នក។  
ប៉ុន្តែតើជាការសម្រេចចិត្តដ៏រុងរឿងយ៉ាងណាដែលអ្នកបានធ្វើ ព្រោះវា ជាផ្លូវ

របស់ខ្ញុំ។

ឃើញទេ? ហើយនិយាយថា...ហើយបន្តទៅមុខទៀតបន្ទាប់មកនិយាយថា៖

នេះនៅក្នុងខ្លួនវាគឺជាអ្វីដែលនឹងកើតឡើង និងនាំយកនឹងហុច  
ជ័យជំនះយ៉ាងខ្លាំងនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះជាម្ចាស់។

38 អ្នកឃើញទេ ហើយសូម្បីតែភាសាបារាំង កិរិយាស័ព្ទមុនកិរិយាវិសេស  
នៅទីនោះការ—នៅក្នុងការ—នៅក្នុងការបកស្រាយ។ ដូច្នោះខ្ញុំមិនអាចនិយាយ  
បានទេ...ម៉ូសេគាត់បានធ្វើការជ្រើសរើស គាត់ត្រូវតែធ្វើការជ្រើសរើស។ យើង  
ទាំងអស់គ្នាត្រូវធ្វើការជ្រើសរើសរបស់យើងនិងធ្វើឲ្យអស់ពីសមត្ថភាពដែលយើង  
អាចធ្វើបាន។ ហើយព្រះជាម្ចាស់...ខ្ញុំគោរពរាជ្យសាររបស់នរណាដែលគាត់បាន  
ផ្តល់ឲ្យអំពីព្រះ។ ខ្ញុំ...ទោះបីវាជាអ្វីក៏ដោយ ខ្ញុំគោរពវាដោយអស់ពីចិត្តខ្ញុំ។

39 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំឃើញបងប្អូនប្រុសខ្លះបានមកមុននេះ ហើយបងប្រុស ស្រ្តីឃ្មុំ  
ខ្ញុំគិតថាមកពីរដ្ឋល្វីស្យាណា...ឬមីស៊ីស៊ីពី បាននាំរូបភាពរបស់យើងខ្លះនៅទីនេះ  
ដែលអ្នកបានឃើញយើងមើលវា។ វាជាទេវតានៃព្រះ នៅពេលដែលវាលេចចេញ  
មក។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់បានឮរឿងនេះ? ខ្ញុំទាយថាគ្រប់គ្នានៅទីនេះបានឮ  
វា។ អ្នកមានវានៅលើកាំសែត ជាដើម។

40 ឥឡូវ ការនោះត្រូវបានប្រាប់ខ្ញុំនៅព្រឹកមួយនៅម៉ោង ១០ ដោយឈរនៅ  
ជាប់នឹងខ្ញុំក្នុងបន្ទប់នៅរដ្ឋឥណ្ឌាណា។ បានប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំនឹងនៅតុកសុន  
ព្រឹកព្រលឹមខ្ញុំនឹងមកយកអ្នក (ដែលយើងហៅនៅទីនោះថា ក្បាលពពែ) ដឹងខោ  
របស់ខ្ញុំ។ ហើយមានទេវតា៧នាក់បានចូលមកហើយផ្ទះឡើងនិងដីផ្ទះនិងអ្វីៗ  
ផ្សេងទៀតដើម្បី...ច្រមុំលចេញពីភ្នំហើយមានទេវតា ៧រូបឈរនៅទីនោះ។

41 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “មែនហើយ...” ខ្ញុំបានប្រាប់ប្រពន្ធរបស់ខ្ញុំ ហើយ  
នាងមានវត្តមាននៅកន្លែងណាមួយព្រឹកនេះ “អ្នកត្រៀមអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងហើយឬ  
ពីព្រោះគ្មានផ្លូវណាដែលមនុស្សអាចធ្វើបានឡើយនៅទីនោះ” ខ្ញុំបាននិយាយថា  
“ចេញពីនោះ។ ខ្ញុំនឹងទៅតុកសុនការងាររបស់ខ្ញុំគឺបញ្ចប់នៅលើផែនដី។ ខ្ញុំនឹង  
ទៅផ្ទះវិញជាមួយព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។”

42 នាងនិយាយថា“តើអ្នកប្រាកដទេ?”

43 ខ្ញុំនិយាយថា“បាទ មែនហើយគ្មាននរណា—ម្នាក់អាចឈរបានទេ។ គ្មានផ្លូវធ្វើវាបានទេ។”

44 ខ្ញុំទើបតែបានអធិប្បាយពីសម័យកាលព្រះវិហារទាំង៧។ នោះជាកន្លែងដែលខ្ញុំបានហៅប្អូនប្រុសជំនុំម្នាក់ម្តងម្តងយើងដែលជាមនុស្សកំសត់ដើម្បីស្តារគាត់អំពីរឿងនេះ គឺព្រះយេស៊ូវ ក្នុងវិវរណៈ១ ឈរនៅទីនោះដោយសក់សនិងអ្វីៗទាំងអស់។

45 ខ្ញុំបាននិយាយថា“ទ្រង់គឺជាបុរសវ័យក្មេងម្នាក់” ហើយនោះជាកន្លែងដែលការបើកសម្តែងបានមកអំពីការដែលត្រូវបានពាក់នៅលើនិងមិនមែនទ្រង់។ គាត់បានពាក់សក់ (ហើយខ្ញុំមិនអាចយល់ពីវា) ក្នុងនាមជាអាទិទេពកំពូល។ ហើយចៅក្រមចាស់ធ្លាប់មាននៅអឺរ៉ុបស្រាវជ្រាវត្រូវតែមានក្បាលស។ ហើយពណ៌សតំណាងឲ្យភាពបរិសុទ្ធ។ ហើយដូចជាចៅក្រមអង់គ្លេសសព្វថ្ងៃនេះនៅក្នុងតុលាការកំពូលនៃប្រទេសអង់គ្លេសពាក់ពណ៌សនៅពេលពួកគេចេញមកពីព្រោះគ្មានច្បាប់ផ្សេងទៀតដែលមាននៅលើផែនដី។ ឃើញទេ? ហើយពួកគេជាចៅក្រមកំពូល។

46 ហើយខ្ញុំចាំថាខ្ញុំបានទៅទីនោះនៅរដ្ឋអាហ្សីហ្សូណានិងអ្វីៗទាំងអស់ ខ្ញុំព្យាយាម...ខ្លាចដល់ស្លាប់។ ខ្ញុំបានទៅប្រជុំហ្វូននីច។ ហើយចាំថាខ្ញុំបានអធិប្បាយអំពី លោក តើម៉ោងប៉ុន្មានហើយ? ចងចាំទេ? ខ្ញុំបាននិយាយការនេះដែលខ្ញុំបានឃើញ ខ្ញុំបាននិយាយថា“មុនពេលវាកើតឡើង សូមចងចាំ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ មានអ្វីនឹងកើតឡើង។” អ្នកប្រហែលជាមានកាសែតនៅក្នុងបណ្ណាល័យកាសែតរបស់អ្នកឥឡូវនេះ។ ហើយនៅទីនោះខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកឥឡូវចូរនឹកចាំពីនិមិត្តដែលមិនចេះចប់។ មានអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ត្រូវចងចាំ!”

47 ហើយពីរបីថ្ងៃក្រោយមក ខ្ញុំភ័យហើយខ្ញុំគិតថា“តើនេះជាអ្វី? តើខ្ញុំនឹងស្លាប់មែនទេ? ប្រសិនបើ...ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាលឿនដូច្នោះខ្ញុំអាចទទួលបានជោគជ័យ។ ខ្ញុំមិនចង់នៅស្ងៀមទេ។”

48 នៅព្រឹកមួយព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា “ចូរឡើងទៅខាងលើសាប៊ិនលូខាន់យ៉ន់។”



49 ហើយខ្ញុំបាននៅទីនោះលើកដៃរបស់ខ្ញុំអធិស្ឋាន។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍អ្វីមួយ វាយដៃខ្ញុំ។ វាជាដាវ។ ឥឡូវ អ្នកអាចស្រមៃថាតើអ្នកមានអារម្មណ៍យ៉ាងម៉េច ឈរនៅទីនោះដោយខ្លួនឯងនិងមានកាំបិតនៅក្នុងដៃរបស់អ្នកប្រវែង *ប៉ុណ្ណោះ*។ ខ្ញុំទាញវាចុះហើយមើលវា។ វាគ្រាន់តែជាកាំបិតមួយប៉ុណ្ណោះ មួយក្នុងចំណោម ពួកគេ...ហើយខ្ញុំខ្លាចកាំបិត។ ហើយវាមាន—វាមាន—ដែក អ្វីមួយដូចជាកាំបិត មួយ ដូចជាដែកដើងប្ររបស់ផ្សេងៗ មុតស្រួចនិងតូចស្តើង។ មានស្នូលនៅជុំវិញ វានៅទីនេះដែលជាកន្លែងដែល អ្នកប្រើអាវុធឆ្លាប់ប្រើដើម្បីការពារពីការកាត់ដៃ គ្នា ហើយ—វាមានគុជនៅចំណុចទាញនៅទីនេះ។ សមនឹងដៃរបស់ខ្ញុំយ៉ាង ពិតប្រាកដ។ អញ្ចឹងខ្ញុំត្រដុសមុខហើយមើលទៅក្រោយ។

នៅលើកន្លែងដដែលនោះ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀតខ្ញុំបានឃើញសត្វព្រាបពណ៌ស តូចមួយចុះមក។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកអំពីរឿងនោះនៅពេលក្រោយ។

50 ហើយខ្ញុំបានកាន់វានៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំគិតថា “វាចម្លែកណាស់។ ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់ខ្ញុំ...តើខ្ញុំកំពុងរងស្មារតីហើយឬនៅ? គ្មាននរណាម្នាក់នៅទីនេះទេ។ ខ្ញុំនៅមួយម៉ាយលំពីម្នាក់ផ្សេងទៀត ហើយនៅទីនេះគឺជាដាវ។ ខ្ញុំបានលើកដៃខ្ញុំ ហើយតើវាមកពីកន្លែងណាមកពីណា?” ហើយខ្ញុំបានគិតថា “នោះជារឿងចម្លែក បំផុត។ ឥឡូវមើលទៅឃើញទេវាយវាហើយវាជាដាវ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយ ថា” គ្មាននរណាម្នាក់ឈរនៅទីនេះទេ។ ខ្ញុំឡើងលើកំពូលនៃផ្ទាំងថ្មទាំងនេះនៅ លើកំពូលភ្នំ។ ហើយអ្នកក៏មិនអាចមើលឃើញពីតុកសុនពីទីនោះផងដែរ។វាគឺជា ការធ្លាក់ចុះ។

51 ខ្ញុំបានគិតថា “នេះជាអ្វីដែលចម្លែក។ ឥឡូវនេះវាត្រូវតែមាននៅក្នុងតំបន់ជុំវិញ ប្រកន្លែងណា នរណាម្នាក់ដែលបានធ្វើដាវហើយដាក់វានៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ។” ខ្ញុំបាន និយាយថា “វាអាចជាព្រះដែលបានបង្កើតចៀមឈ្មួលសម្រាប់អំប្រាហាំ ហើយ អាចបង្កើតកំប្រុកទាំងនោះ” ដែលអ្នកបានឮ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មានឧបករណ៍ បីប្រភេទផ្សេងៗគ្នាហើយខ្ញុំកាន់វានៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំ វាជាកំស្តែងជាងអ្វីដែលខ្ញុំកាន់ ទាំងអស់។”

52 ហើយខ្ញុំបានឮសំលេងមួយបាននិយាយថា “នោះគឺជាដាវរបស់ស្តេច!”

53 ហើយខ្ញុំសញ្ជឹងគិត “តើវាមកពីណា? គឺត្រូវនៅតាមច្នៃណាមួយ។” ខ្ញុំបានកាន់ វានៅក្នុងដៃរបស់ខ្ញុំអញ្ចឹង ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ដាវរបស់ស្តេច។” ហើយ

ខ្ញុំបានមើលនៅជុំវិញហើយដាវនោះក៏បាត់ទៅ។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ដាវរបស់ស្តេច” នោះ... មុខស្រួចរបស់វាជាមួយ—ជាមួយដាវ ខ្ញុំគិតថាត្រឹមត្រូវហើយ កងទ័ពបួមធ្យោបាយខ្លះ ពួកគេជិះជាមួយវា អ្នកដឹងទេ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះប្រហែលជាអ្វីដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើ។ វាមានន័យថាប្រហែលជាខ្ញុំត្រូវដាក់ដៃលើអ្នកដឹកនាំ ឬអ្វីមួយបែបនោះ ដើម្បីធ្វើឲ្យពួកគេក្លាយជាអ្នកដឹកនាំ។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំ...”

54 សម្លេងបាននិយាយម្តងទៀតថា “ដាវរបស់ស្តេច!” មិនមែនជាស្តេចទេ។ ដាវរបស់ស្តេច! ឃើញទេ?

55 ខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំក៏កាន់ខាងខ្លួនឯង គំនិតរបស់ខ្ញុំបានរអិលចុះ ឬមានអ្វីកំពុងកើតឡើង ឬមាននរណាម្នាក់ឈរនៅជុំវិញខ្ញុំនៅទីនេះ។”

56 បងប្អូនអើយការទាំងនេះគឺជាការពិត។ ខ្ញុំមិនដឹង—ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវប្រាប់អ្នកយ៉ាងម៉េចទេ គឺតែងតែឃើញវាតែងតែកើតឡើងតាមវិធីនោះ។ ហើយវា... ខ្ញុំមិនអាចយល់ពីវា។ ដូច្នោះ... វាជាអារម្មណ៍ចម្លែកបំផុត។

57 ហើយខ្ញុំបានឈរនៅទីនោះ។ ខ្ញុំបានគិតថា “ឥឡូវនេះ តើអ្នកណាដែលបាននិយាយជាមួយខ្ញុំពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ តាំងពីខ្ញុំជាទារកតូចម្នាក់កំពុងឈរនៅទីនេះ ហើយខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ទាល់តែសោះ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ដាវរបស់ស្តេច? ព្រះជាព្រះមហាក្សត្រ។ តើដាវនេះជាអ្វី?”

58 “គឺជាព្រះបន្ទូល វាបានដាក់នៅក្នុងដៃរបស់អ្នកហើយ” “កុំខ្លាចការស្លាប់ឡើយ ព្រោះនេះគឺជាកិច្ចបំរើរបស់អ្នកហើយ”

59 អូ! ខ្ញុំអើយ ចុះពីលើភ្នំដែលខ្ញុំបានទៅ ខ្ញុំបានស្រែក ស្រែកអស់ពីសំឡេងរបស់ខ្ញុំ លោតពីលើផ្ទាំងថ្ម។ ខ្ញុំបានទៅប្រាប់ប្រពន្ធខ្ញុំថា “ខ្ញុំនឹងមិនស្លាប់ទេ មើលទៅវាជាពន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំ” (ខ្ញុំបានប្រាប់នាងជាមួយប៊ីលីប៉ូលនៅទីនេះ ហើយយកកូនៗខ្ញុំទៅ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំគ្មានអ្វីទាំងអស់ ប៉ុន្តែក្រុមជំនុំនឹងឃើញថា អ្នកនឹងមិនស្រែកឃ្លានឬអ្វីមួយ ហើយខ្ញុំនឹងជួបអ្នកឆ្លងព្រំដែន។”) ហើយ—ហើយនាង... ខ្ញុំបាននិយាយថា “ទេខ្ញុំនឹងមិនស្លាប់ទេ វាជាអ្វីដែលទាក់ទងនឹងពន្ធកិច្ចរបស់ខ្ញុំ។”

60 ពីរបីថ្ងៃក្រោយមកខ្ញុំបានចេញពីការប្រជុំមួយ។ មានសារបីទំព័រពីតេឡេក្រាម គឺមកពីទីនេះនៅហ្វីស្កានដ្ឋតិចសាស់។ ហើយបុរសនោះដែលបានរិះគន់ខ្ញុំយ៉ាង អាក្រក់ណាស់នៅពេលយប់ដែលទេវការបស់ព្រះអម្ចាស់ត្រូវបាននាំយកទៅ រូបភាពរបស់វាថតនៅហ្វីស្កានគាត់បានហៅខ្ញុំឡើង គាត់បាននិយាយថា...បាន ឆ្លើសារទូរលេខ ប្រពន្ធនិយាយថា “ខ្ញុំស្គាល់ លោកប្រាណាហាំ អ្នករស់ណាស់។ កូនប្រុសរបស់ខ្ញុំ (ក្មេងប្រុសរបស់ប្អូនស្រីរបស់ថេត យីបធើរមែន) កំពុងស្ថិតនៅ ក្នុងស្ថានភាពជិតស្លាប់នឹងត្រូវស្លាប់នៅលើកៅអី។” បាននិយាយថា...(តើមានអ្វី កើតឡើងប្រសិនបើនោះគឺជាបីលីប៊ូល?) គាត់បាននិយាយថា “គាត់នឹងក្មេងស្រី តូចត្រូវតែស្លាប់។” ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាបានអានវានៅក្នុងក្រដាស ជាការពិត។ ហើយបាននិយាយថា “មានតែសង្ឃឹមថាអ្នកមកហើយរៀបចំការប្រជុំ ហើយឲ្យ មនុស្សរួមគ្នា។”

61 ហើយឃុំម៉ែន ហុកស្ត្រាបានសរសេរមកខ្ញុំជាច្រើនដងរួចមកហើយ ប៉ុន្តែអ្នកដឹង ទេខ្ញុំបានគ្រោងទុកបន្ទាប់ពីកិច្ចប្រជុំនោះ ដើម្បីបន្តដំណើរបច្ចាញ់ជាមួយលោក ម៉ាកណាន់ណាលី និងពួកគេ។ ហើយខ្ញុំបានគិតថា “បើខ្ញុំឲ្យកូនរបស់ពួកគេស្លាប់ ហើយមិនខិតខំប្រឹងប្រែង ខ្ញុំនឹងលែងបរិច្ចាគទៅតៗ។”

62 ដូច្នោះខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនអីទេខ្ញុំនឹងមក” ខ្ញុំបានមកដល់ហ្វីស្កានជួបប្រជុំ ហើយពិតណាស់...ពួកគេមិនដែលសម្លាប់គាត់ទេ ពួកគេគ្រាន់តែ...ពួកគេផ្តល់ឲ្យ នូវជីវិត។ ហើយនោះជាអ្វីដែលពួកគាត់ចង់អោយពួកគេធ្វើ គ្រាន់តែផ្តល់ឲ្យពួកគេ ជីវិត។ ដូច្នោះប្រហែលជាម្តែមួយឆ្នាំខ្ញុំគិតថានៅក្នុង—រដ្ឋតិចសាស់។

63 ដូច្នោះពេលក្រោយខ្ញុំនឹងឡើងទៅលើភ្នំវិញ ហើយខ្ញុំក៏ទៅជាមួយបងប្រុស ហូ រីតសុតមែន។ គាត់នៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ។ បងប្រុសហ្វ្រីតតើអ្នកនៅកន្លែង ណា? នៅទីនេះ។ បងប្រុសហ្វ្រីតសុតមែន បងប្រុស ជិនណូមែន ថ្ងៃមួយ ដែល ជាថ្ងៃទី២បានកំណត់នៅទីនោះ ទេវការបស់ព្រះជាម្ចាស់បានចុះមក ក្នុងជំរំដែល យើងនៅ ហើយចាប់ផ្តើមប្រាប់ពីកូនរបស់ពួកគេនិងអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ។

64 ខ្ញុំបានចាកចេញទៅលើភ្នំវិញ។ ហើយខ្ញុំមានកាំភ្លើងរបស់ខ្ញុំរួចទៅហើយ ហើយខ្ញុំបានព្យាយាមដេញតាមបងប្រុសហ្វ្រីត។ ដូច្នោះខ្ញុំបានរកឃើញកន្លែងណា ដែលពួកគេបានស៊ីនៅម្ខាងនៃភ្នំ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងប្រាប់ អ្នកពីអ្វីដែលខ្ញុំនឹងធ្វើបងប្រុសហ្វ្រីត។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកទៅលើ

ចំនុចនោះនៅពេលព្រឹក។” យើងឡើងទៅលើទីនោះនៅពេលថ្ងៃហើយឡើងលើភ្នំ។ “ហើយទៅទីនោះនៅពេលថ្ងៃខ្ញុំនឹងទៅត្រើយម្ខាង។ ឥឡូវខ្ញុំនឹងមិនបាញ់ទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើពួកគេរត់តាមផ្លូវនេះខ្ញុំនឹងបាញ់នៅពីមុខពួកគេ ហើយបង្វែរពួកគេ ត្រឡប់មកវិញ។ អ្នកជ្រើសរើសយកមួយដែលធំ។”

65 គាត់ឆ្លើយថា “មិនអីទេ។”

66 ដូច្នេះបងប្រុស ហ្វ្រីត បានទៅទីនោះ។ និងបងប្រុសជេនណូមែន(ខ្ញុំគិតថា បងជេនមិនមកទេ មែនទេ?) គាត់នៅ—គាត់នៅចំហៀងម្ខាងទៀត។ អ្នករាល់គ្នា ជាច្រើនស្គាល់ជេនណូមែន ដែលជាមិត្តភក្តិរបស់មនុស្សជាច្រើន។ ហើយគាត់ បានទៅខាងក្រោមបន្តិច។ កន្លែងណាពួកជ្រូកមិនមកនៅព្រឹកនោះទេ។ ហើយ ខ្ញុំអាចមើលឃើញបងប្រុស ហ្វ្រីត បានគ្រវីដេគាត់ គឺនៅចម្ងាយប្រហែលមួយ ម៉ាយពីខ្ញុំ។ ខ្ញុំគិតថា “តើពួកគេអាចទៅណាបាន” ខ្ញុំបានចុះទៅក្នុងជ្រោះដីធំមួយ ហើយចុះមកខ្ញុំគិតថា “ខ្ញុំនឹងឃើញហើយខ្ញុំអាចរកឃើញកន្លែងដែលពួកវានៅ។” ត្រឡប់មកវិញ វាគ្រាន់តែពន្លឺថ្ងៃទើបនឹងចាប់ផ្តើមឡើង។

67 ខ្ញុំបានដើរជុំវិញផ្ទាំងថ្ម អូខ្ញុំអើយ ដ៏អស្ចារ្យណាស់ គឺកម្ពស់រាប់រយនិងរាប់ពាន់ ជាផ្ទាំងថ្មដ៏អស្ចារ្យនៅក្នុងអន្លង់ដីធំមួយនៅទីនោះ ពួកគេជាជញ្ជាំងធំៗ។ ហើយ វាជាប្រភេទនៃការទទួលបាន... ព្រះអាទិត្យត្រូវបានឡើងប្រហែលម៉ោង៧ព្រឹក តាមខ្ញុំស្មាន។ ហើយខ្ញុំបានអង្គុយចុះ ហើយខ្ញុំបានមើលជុំវិញ ខ្ញុំបានមើល ជើងខោរបស់ខ្ញុំ ហើយមានគោមួយក្បាល។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកដឹងទេវា ហាក់ដូចជាចម្លែក។ អ្នកដឹងទេ ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់ប្រាប់ខ្ញុំថាខ្ញុំនៅប្រហែល រំលឹកសិបម៉ាយល៍រៀងខាងជើងរៀងខាងជើងនៃតុកសុនខ្ញុំនឹងជ្រើសរើសយក ក្បាលគោឈ្មោលដែលនៅក្រោមជើងរបស់ខ្ញុំ។ តើអ្នកចាំទេ? តើអ្នកចាំឬទេ? បាទ មែនហើយ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចម្លែកណាស់” ខ្ញុំបានកាន់វា។

68 ហើយដូចដែលខ្ញុំបានក្រឡេកមើលទៅ ខ្ញុំឃើញប្រហែលជាជ្រូកចំនួនមួយ ចំងាយប្រហែលប្រាំមួយម៉ែតពីខ្ញុំ ចេញមកស៊ីអាហារហើយដេកនៅទៅនោះ។ ខ្ញុំ បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចប្រាប់បងប្រុសហ្វ្រីតហើយឲ្យគាត់ នៅជុំវិញដល់ចំណុចនោះនៅទីនោះ គាត់នឹងទទួលបានជ្រូកព្រៃនៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថាគាត់នៅចំងាយមួយឬពីរម៉ាយពីខ្ញុំឥឡូវនេះដូច្នោះ។” ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “ប្រសិនបើខ្ញុំអាចឆ្លងកាត់ភ្នំតូចមួយនេះ តាមជួរភ្នំដោយគ្មានពួកគេឃើញខ្ញុំ

ឡើងលើដើមឈើតូចមួយនៅទីនោះ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រសិនបើខ្ញុំដើរជុំវិញនេះ មានផ្លូវក្តាន់មួយចុះមកខាងនេះ ខ្ញុំអាចរត់នៅទីនោះហើយចេញពីផ្លូវ។ ហើយព្រះ បំណែកតូចមួយនៃក្រដាសនៅទីនេះ ដែលខ្ញុំដឹងថាម្រាមដៃមួយដែលត្រូវចេញទៅ ក្រៅនៅលើអន្លង់ ខ្ញុំអាចជួបបងប្រុស ហ្វ្រីត នៅទីនោះទាន់ពេល។

69 ខ្ញុំបានបោះក្បាលគោចុះក្រោម ដោយភ្លេចអំពីការនោះ។ និងបានចាប់ផ្តើម ឆ្លងកាត់លើភ្នំយ៉ាងងាយស្រួល ហើយក្រឡេកមើលទៅក្រោយ ពួកគេមិនបាន ឃើញខ្ញុំទេ ហើយរត់ចុះតាមផ្លូវក្តាន់នេះ។ ខ្ញុំមានម្នកខ្មៅធំមួយ។ ខ្ញុំបានចាប់ផ្តើម រត់ឡើងតាមជ្រលងភ្នំនេះយ៉ាងលឿន ហើយវាអាចឆ្លងផុត។

70 ផែនដីទាំងមូលញ័រ នៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ថ្មដែលទំហំប៉ុណ្ណោះ បានធ្លាក់ចុះ ក្រោម ធូលីហុយដូច្នោះ។ ខ្ញុំក្រឡេកមើល ហើយមានទេវតាប្រាំពីរឈរចំពោះ ខ្ញុំ គឺតាមរបៀបដែលគួរមាន។ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាខ្ញុំកំពុងឈរឡើងផុតពីដី។ ដំបូង ខ្ញុំគិតថាមាននរណាម្នាក់បានបាញ់ខ្ញុំ អ្នកដឹងទេ ជាមួយម្នកខ្មៅនៅលើ មើលទៅដូចជាកាំភ្លើងខ្យល់ ទោះយ៉ាងណា អ្នកដឹងទេថាវាងងឹត។ ខ្ញុំគិតថាមាន អ្នកណាម្នាក់បានបាញ់ខ្ញុំ។ ហើយ...ជាជិតមែនទែន។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានឃើញ វាជាអ្វី។ មែនហើយឆាប់ៗនេះ...ខ្ញុំបានទទួលមហាបេសកកម្មរបស់ខ្ញុំក្នុងបទគម្ពីរ “ត្រាទាំង៧ គឺជាអាថ៌កំបាំងទាំង៧។” ឃើញទេ?

71 មានគេនិយាយមកខ្ញុំថា “ឥឡូវ...” អូ! គាត់និយាយថា “ឥឡូវនេះថ្ងៃណាមួយ ព្រះជាម្ចាស់ប្រហែលជា (អ្នកឃើញការនិមិត្តបងប្រុសប្រាណបាំ) នឹងបង្ហាញ ដល់អ្នកនូវអ្វីដែលជារបស់ទាំងនេះ យើងទាំងអស់គ្នាអាចចូលកាន់តែជិតព្រះនិង មានអំណាចច្រើនជាងមុន ក្នុងការនិយាយភាសាដទៃ។

72 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាមិនអាចអញ្ចឹងទេ”

73 ឃើញទេ ខ្ញុំជឿថាពាក្យនេះនឹងក្លាយជាការពិត។ ហើយព្រះគម្ពីរបាននិយាយ ថា “អ្នកណាដែលបន្ថែមមួយពាក្យឬដកយកពាក្យមួយចេញពីវា” វាត្រូវតែនៅក្នុង ពាក្យនេះ។ ឃើញទេ? វាជាអាថ៌កំបាំងដែលមនុស្សបានមើលរំលងនៅទីនោះ គឺជាកន្លែងដែលសាររបស់ខ្ញុំបានមក នៃពូជរបស់សត្វពស់ ហើយជំនឿពិតនៃ សុវត្ថិភាពរបស់អ្នកជឿ។

74 ខ្ញុំមិនធ្វើឲ្យបងប្អូនប្រេសប៊ីដេរីនរបស់ខ្ញុំនៅទីនោះអាប់អានទេ អ្នករាល់គ្នាជាបងប្អូនខាងបាទីស្ទតាមផ្លូវដែលអ្នកមានសុវត្ថិភាព។ ខ្ញុំមិននិយាយរឿងនេះដើម្បីឲ្យមានភាពខុសគ្នាទេ ប៉ុន្តែអ្នកមិនមានវាក្នុងភាពត្រឹមត្រូវទេ។ ឃើញទេ? ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំក៏មានវាខុសដែរ។ ប៉ុន្តែនៅពេលទេវតាមួយឈរពីលើមេឃនិងប្រាប់អ្នកហើយនៅទីនេះវាត្រឹមត្រូវក្នុងបទគម្ពីរថាវាជាការពិត។ ឃើញទេ? នោះហើយត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ ទ្រង់តែងតែនិយាយយ៉ាងជាក់លាក់ជាមួយនឹងបទគម្ពីរ។

75 នៅទីនោះខ្ញុំបានមើលវារហូតដល់រង្វង់នោះបានឡើងទៅបាត់ ចាប់ផ្តើមរសាត់បាត់ ហើយពួកគេប្រែទៅដូចជាពន្លឺដែលមានលក្ខណៈអាថ៌កំបាំង ដូចជាអំពូ។ ពិតប្រាកដណាស់...តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់បានឃើញរូបភាពរបស់វាដែលបានថតនៅហ្សឺនុស? ស្ទើរតែទាំងអស់។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែអញ្ជឹង វាបានប្រែទៅជារឿងដដែល វាបន្តឡើងខ្ពស់និងខ្ពស់ជាងនេះ។

76 ខ្ញុំកំពុងរត់ហើយរត់ទៀត ព្យាយាមរកបងប្រុសហ្វ្រីតនិងពួកគេ។ បន្តិចក្រោយមកប្រហែលកន្លះម៉ោងក្រោយមក ខ្ញុំអាចឃើញគាត់ចុះក្រោមគ្រឿងរបស់គាត់ និងបងប្រុសជេនបានមក នឹងគ្រឿង។ ពួកគេបានដឹងអ្វីមួយបានកើតឡើង។ ដូច្នេះខ្ញុំបានទៅជាមួយពួកគេ។ នោះគឺជាបងប្រុសហ្វ្រីតអង្គុយនៅទីនោះ។

77 ដូចដែលខ្ញុំបានឡើងទៅ ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកអង្កេតនិងវត្ថុចូលទៅក្នុងប្រទេសម៉ិកស៊ិកទេ ត្រូវបានគេទទួលយករូបភាពនោះ។ ទស្សនាវដ្តីជីវិតវាដូចដែលវាបានហោះឡើង។ ហើយមានអ្នករាល់គ្នាជាច្រើន...នៅទីនេះខ្ជាប់រូបភាពរបស់ទស្សនាវដ្តីជីវិត។ មានរឿងអាថ៌កំបាំងនៅទីនេះ ហើយពួកគេបាននិយាយថាពួកគេមិនដឹងថាវាមកពីណាទេ វាខ្ពស់ពេក។ វាស្ថិតនៅលើចំណុចទាំងអស់និងអ្វីផ្សេងទៀត...វាខ្ពស់ពេកសម្រាប់អំពូ ពីព្រោះវាមានចម្ងាយសាមសិបម៉ាយល៍ខ្ពស់និងម្ភៃប្រាំពីរម៉ាយល៍ខ្ពស់ជាងនោះ។ មិនមានទេស្តម្បីតែសំណើមឬគ្មានអ្វីឡើងនៅទីនោះបានទេ អ្នកឃើញទេ។

78 ហើយពួកគេបានគិតថាជាយន្តហោះ។ ដូច្នេះពួកគេបានត្រួតពិនិត្យកន្លែងទាំងអស់ តែគ្មានយន្តហោះហោះឡើងទេនៅថ្ងៃនោះ។ ឃើញទេ ពួកគេត្រូវតែអង្រួនបង្អួចនិងរឿងនេះ។ “គ្មានយន្តហោះហោះហើរទេ។” នៅទីនេះមាននៅក្នុង

ទស្សនាវដ្តីនឹងប្រាប់អ្នករឿងដដែលនោះ។ ហើយ—ហើយវាបានបន្តទៅមុខទៀត។  
ហើយថ្ងៃនេះនៅខាង...

79 វាមាននៅក្នុងទស្សនាវដ្តីវិទ្យាសាស្ត្រ ដែលពួកគេមិនអាចយល់បាន។ ពួកគេ  
មិនដឹងថាវាជាអ្វីទេ។

80 តុកសុននៅសកលវិទ្យាល័យមិត្តខ្ញុំម្នាក់បានទៅថ្ងៃផ្សេងទៀតហើយត្រូវ  
បានគេនិយាយជាមួយពួកគេអំពីវា។ បាននិយាយថា “យើងមិនអាចយល់ពីអ្វី  
ដែល...”

81 ខ្ញុំបាននិយាយថា “កុំនិយាយអ្វីទាំងអស់ វានឹងមិនល្អទេ។ កុំបោះគុជរបស់អ្នក  
នៅមុខជ្រូកឡើយ។” ឃើញទេ? គឺចំពោះក្រុមជំនុំ អ្នករើសតាំង អ្នកដែលបានហៅ  
ចេញ។ ឃើញទេ?

82 ហើយបន្ទាប់មកម្នាក់ៗបានចូលមក ហើយនិយាយថា “បងប្រុសប្រាណ  
ហាំ ខ្ញុំបានឃើញរូបភាពរបស់អ្នកនៅទីនេះ។ ខ្ញុំឃើញរឿងនេះ។ ខ្ញុំ...” អ្នកដឹង  
ពីរបៀបដែលវាគឺជាអ្វី។ ប៉ុន្តែការដែល—ដែលយូរមកហើយដូចជាបងប្រុសម្នាក់  
នេះមាននៅទីនេះជាកន្លែងដែលវា...សូមទោស។ [បងប្រុសប្រាណហាំទទួល  
បានរូបថត] នេះជាវិធីដែលវាបានចាប់ផ្តើមមានឡើង តាមពិតនេះគឺនៅខាងស្តាំ  
ដៃ។ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នាចាំខ្ញុំនិយាយ “ទេវតាដែលបានកត់ត្រាគឺជាអ្នកដែល  
បាននិយាយជាមួយខ្ញុំនៅខាងស្តាំដៃ” សូម្បីតែមុនពេលវាកើតឡើង។ អ្នកចាំ  
ទេ? ស្លាបរបស់គាត់ចង្កូលទៅក្រោយដូចនោះ។ នោះជាស្លាបរបស់ទេវតានោះវា  
បានឡើងលើ។ ឃើញទេ ដូចដែលវា...ដូច្នេះពួកគេបានចាប់ផ្តើមថតរូប ពីព្រោះ  
វាគឺអាចកំបាំងណាស់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលរូបភាពចុងក្រោយ នៅពេលដែលវា  
លើកឡើងដោយខ្លួនឯងទៅលើមេឃនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត នេះគឺវាដូចជាមើលនៅ  
ទីនេះផ្ទុកវា។ អ្នកឃើញពីរបៀបដែលវាឡើងទៅ ដូចដែលពួកគេចាប់ផ្តើមឃើញ  
វា។ ហើយមាន—រូបភាពសំខាន់ចុងក្រោយ នៅពេលវាបង្កើត។

83 ពួកគេមិនដឹងថាវាមកពីណាឬទៅកន្លែងណាទេ ពួកគេមិនដឹងនៅឡើយទេ។  
វិទ្យាសាស្ត្រត្រូវបានបោះចោលទាំងស្រុងអំពីវា មិនដឹងថាមានអ្វីបានកើតឡើង។  
ប៉ុន្តែយើងបានដឹងថា “នឹងមានទីសំគាល់នៅលើមេឃ។” យើងដឹងហើយ។ ឃើញ  
ទេ? ហើយទ្រង់បានសន្យាការទាំងនេះ។ ឃើញទេ? ហើយរឿងតែមួយគត់ដែល  
ត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យយក...

84 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាយើងគ្រាន់តែជាមនុស្សនៅផ្ទះនៅព្រឹកនេះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់ទាញចំណាប់អារម្មណ៍ បងប្អូនប្រុសស្រី ដែលជាអ្នកស្គាល់ទាំងអស់ សូមមេត្តាអភ័យទោសដល់ខ្ញុំផង។ ខ្ញុំមិនមានន័យដូច្នោះទេ។ ខ្ញុំឈរ...អង្គុយនៅទីនេះនៅព្រឹកនេះនិយាយជាមួយមនុស្សដែលជាអ្នកប្រាជ្ញ បុរសដែលឆ្លាត។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចេះអក្សរ ខ្ញុំមិនទាំងអាចប្រកបបទគម្ពីរខ្ញុំបានត្រឹមត្រូវផង។ ខ្ញុំមានជំពូកដើម្បីអានព្រឹកនេះ ខ្ញុំ...នឹងសូមបងប្អូនម្នាក់នៅទីនេះអានសម្រាប់ខ្ញុំ ពីព្រោះខ្ញុំមិនអាចសូម្បីតែប្រកបឈ្មោះនៅក្នុងវាបាន រចាក្សត្រទី១ ជំពូក១៣(ប្រសិនបើអ្នកអាច បងប្រុសជែក អ្នកអាចប្រមាញ់វា) សម្រាប់ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចសូម្បីតែប្រកបឈ្មោះទាំងនោះ ខ្ញុំនឹងអោយគាត់ធ្វើវា ព្រោះគាត់អាចបញ្ចេញសំឡេងពួកគេ។

85 ហើយខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំកំពុងនិយាយជាមួយមនុស្សឆ្លាត។ ប៉ុន្តែ បងប្អូនអើយការទាំងនេះត្រូវបានធ្វើ ដែលអ្នកប្រហែលជាមិនមើលទៅអត្រកម្មរបស់ខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែជឿថាខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកពីការពិត។ ព្រះជាម្ចាស់ប្រាប់អ្នកពីសេចក្តីពិត។ នោះហើយការពិត។ ឃើញទេ?

86 ឥឡូវនេះ ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយពីនិកាយ ខ្ញុំមិនមានន័យឃោឃៅសម្រាប់អ្នកទេ...ហើយទេ មិនមែនមានន័យថាខ្ញុំមិនចង់ឲ្យអ្នកទៅព្រះវិហាររបស់អ្នកទេ។ ទៅព្រះវិហាររបស់អ្នកចុះ ហើយមើលអ្វីដែលអ្នកគួរធ្វើ។ ប៉ុន្តែកុំចូលរួមជាមួយអង្គការទាំងនោះ ពីព្រោះថ្ងៃណាមួយខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកនិងបង្ហាញភស្តុតាងវាដោយបទគម្ពីរ វាគឺជាសញ្ញាសំគាល់របស់សត្វ។ ហើយអ្នកគ្រាន់តែចាំថាវាជាសញ្ញា។

87 ខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ...ខ្ញុំមិនបានអធិប្បាយនៅក្នុងព្រះវិហាររបស់បងប្រុសជែកទេ គាត់ប្រាប់ខ្ញុំថា “ទៅមុខចុះ ហើយធ្វើវា” ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងទៅរោងឧបោសថ វានឹងប្រហែលជាបួនម៉ោង។ ហើយប្រធានបទរបស់ខ្ញុំគឺ “សត្វនៅដើមដំបូងនិងសត្វនៅចុងបញ្ចប់ តាមរយៈផ្លូវរបស់សត្វពស់។” ឃើញទេ? ចំណាយប្រហែលបួនម៉ោង។ ខ្ញុំមានបទគម្ពីររបស់ខ្ញុំ។ សត្វនៅដើមដំបូងឡើយ គាត់ជាសត្វនៅសួនច្បារអដែន គាត់ជាសត្វនៅចុងបញ្ចប់ ហើយបង្ហាញថាគាត់ជាអ្នកកាន់សាសនានិងនិកាយ(ដែលបង្កើតនិកាយ) និងមកតាមផ្លូវរបស់វា ហើយបញ្ជាក់ប្រាប់អ្នកតាម



បទគម្ពីរថាវាជាអ្វី។ ខ្ញុំមិនដឹងទេរហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានប្រទានមកខ្ញុំ នៅថ្ងៃផ្សេងទៀត។

88 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងនេះ ខ្ញុំបានមើលនៅថ្ងៃមួយ កំពុងឈរហើយមានអ្វីមួយ បាននិយាយមកខ្ញុំ...សម្លឹងមើលវា ហើយខ្ញុំបានគិតថា បងប្រុសហិកគីសុន ម្នាក់ នៅក្នុងចំណោមអ្នកទទួលខុសត្រូវរបស់ខ្ញុំ...ឬឪពុកនៅព្រះវិហារនៅជេហ្វីសាន់ រៀល...ប្រសិនបើខ្ញុំមិនជឿលើការទៅព្រះវិហារ ហេតុអ្វីខ្ញុំមានព្រះវិហារ? យើងមាន ពួកគេទាំងអស់នៅទូទាំងប្រទេស បានភ្ជាប់ឡើងនាយប់ផ្សេងទៀត រាល់ពីរយ ម៉ាយល៍មានព្រះវិហាររបស់ខ្ញុំមួយ។

89 ឥឡូវនេះរូបភាពនេះ—ខ្ញុំកំពុងឈរសម្លឹងមើលវាហើយអ្វីមួយ...ខ្ញុំកំពុងឈរ នៅក្នុងបន្ទប់របស់ខ្ញុំ។ មានអ្វីមួយនិយាយថា “បើកវាទៅខាងស្តាំ” ខ្ញុំបានស្តាប់ ព្យ។

90 ខ្ញុំដឹងថាសម្លេងនោះស្តាប់ទៅដូចជាមនុស្សមួយចំនួនតូចដែលមានបញ្ហា ផ្លូវចិត្ត។ ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញដូចខ្ញុំបាននិយាយកាលពីយប់មិញ អ្វីៗអស្ចារ្យទាំងអស់ នេះពិតជាដូច្នោះមែន...ខ្ញុំមិន ប្រឆាំងនឹងវាទេ។ ចងចាំថាយើងត្រូវបញ្ជូនកូន ៗ របស់អ្នកទៅសាលារៀននិងទទួលបានការអប់រំជាដើម ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក ឥឡូវនេះ វានឹងមិនធ្វើឲ្យពួកគេល្អប្រសើរទេនៅក្នុងលោកិយដែលត្រូវមក ព្រោះ វាគឺជាអរិយធម៌មួយផ្សេងទៀតដែលមាននៅខាងលើនេះ។ អរិយធម៌នោះវានឹង មិនមានទេ...វានឹងគ្មានសាលារៀនណាមួយនៅក្នុងវានោះទេ វានឹងគ្មានការស្លាប់ ណាមួយនៅក្នុងនោះ នឹងគ្មានបាបអ្វីឡើយ។ វាមានទាំងអស់នោះ។ មិនថាយើង កាន់តែមានអរិយធម៌ ហើយការស្លាប់កាន់តែច្រើនត្រូវបានបន្ថែមគ្រប់ពេល។ ឃើញទេ? តែមួយនោះនឹងគ្មានសេចក្តីស្លាប់ឡើយ។ តែឥឡូវយើងត្រូវមាន សាលា យើងត្រូវស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ យើង...

91 នៅព្រឹកនេះខ្ញុំនឹងនិយាយអំពីសួនអេដែនរបស់សាតាំង អ្នករាល់គ្នាមាន ខ្សែអាត់សម្លេងរបស់វា) អេដែនរបស់សាតាំង។ វាបានបង្កើតសួនអេដែនមួយទៀត ហើយប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំវាបានចំណាយពេលធ្វើវា ដូចជាព្រះបានធ្វើកិច្ចការទ្រង់ពី ដំបូង។ ព្រះបានបង្កើតអេដែនរបស់ទ្រង់ ហើយសាតាំងបានធ្វើឲ្យខូច។ ឥឡូវនេះ សាតាំងបានបង្កើតអេដែនរបស់វាផ្ទាល់ ហើយព្រះនឹងបំផ្លាញវាចោល (នោះជា ការត្រឹមត្រូវ) ហើយដាក់របស់ទ្រង់។

មានអ្វីមួយនិយាយមកខ្ញុំថា “បើកវាឲ្យត្រូវ។”

ខ្ញុំបានគិតថា “ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំកំពុងតែមើលវា ត្រូវហើយ”

បន្ថែមថា “បង្វែរវាឲ្យត្រឹមត្រូវ។ ឃើញទេ?”

92 ខ្ញុំបានគិតថា “ប្រហែលសម្លេងនោះមានន័យថាបង្វែរទៅខាងស្តាំ” ហើយនៅពេលដែលខ្ញុំបានធ្វើ អ្នកនឹងដឹងថាវាគឺជាអ្វី ហ្សំរេន សរិសារព្រះគ្រីស្ទនៅសាមសិបបីឆ្នាំ។ ត្រង់នេះ មើលត្រង់នេះ ឃើញពួកចង្កាខ្មៅ ព្រះភ័ក្ត្រព្រះនេត្ររបស់ព្រះអង្គ ច្រមុះនិងអ្វីៗផ្សេងទៀត។ ឃើញទេផ្នែកមួយនៃសក់របស់ទ្រង់ដែលនឹងមក។ ហើយទ្រង់បានពាក់សក់ពណ៌ស សក់ពាក់របស់ទេវតាសនោះដើម្បីបង្ហាញពីសាររបស់ទ្រង់ជាព្រះគឺជាសេចក្តីពិត។ ទ្រង់គឺជាចៅក្រមកំពូលនៃសកលលោក ចៅក្រមជាន់ខ្ពស់នៃស្ថានសួគ៌និងផែនដី។ ទ្រង់គឺជាព្រះហើយគ្មានអ្វីផ្សេងទៀតក្រៅពីព្រះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះដែលបានសម្តែងនៅក្នុងទម្រង់ជាមនុស្សដែលហៅថាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះដែលកូនមនុស្ស។ ហើយប្រសិនបើវាមិនធ្វើឲ្យសាររបស់យើងត្រឹមត្រូវទេ បើកសម្តែងដោយបទគម្ពីរ បើកសម្តែងក្នុងព័ន្ធកិច្ច បើកសម្តែងដោយវត្តមានរបស់ទ្រង់ដដែលកាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។ ដូច្នេះត្រាទាំងប្រាំពីរគឺជាសេចក្តីពិត បងប្អូនអើយ។ អាចមិនយល់ស្របនឹងពួកគេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែអង្គុយចុះហើយសិក្សាវាដោយដូងចិត្តបើកចំហរបស់អ្នកនៅពេលតែមួយ សូមឲ្យព្រះដ៏បរិសុទ្ធព្រះវិញ្ញាណដ៏កន្ត្រៃអ្នកពី...

93 នៅទីនេះនៅពេលដែលបងប្រុសជែក... ខ្ញុំបានហៅគាត់មុនពេលអធិប្បាយរឿងនេះហើយនិយាយជាមួយគាត់ម្តងអំពី “តើសក់ពាក់អាវសនេះជាអ្វី?”

94 គាត់និយាយថា “មែនហើយ លោកប្រាណបាំ ខ្ញុំសូមប្រកាសថាវាស្ថិតនៅក្នុងនោះហើយ... បន្ទាប់ពីការរីកដុះដាលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងរូបកាយដែលមានសិរីល្អរបស់ទ្រង់” ខ្ញុំបានកំពុងតែនិយាយទៅកាន់បងប្រុសជែក។ ហើយ... ខ្ញុំមិនស្គាល់នរណាម្នាក់នៅលើលោកកិយ ដែលខ្ញុំពឹងផ្អែកលើការបង្រៀនរបស់ពួកគេលើទ្រឹស្តីនិងអ្វីៗដូចខ្ញុំមានបងប្រុសជែកម៉ូរនិងបងប្រុសវ៉ែលនិងបុរសដូច—នោះគឺជាអ្នកទ្រឹស្តីពិតដែលអានសៀវភៅគ្រប់ប្រភេទនិងមុំផ្សេងៗគ្នាពីអ្វីគ្រប់យ៉ាង។ មែនហើយប៉ុន្តែ អ្នកឃើញទេ សូមអ្វីតែជាមួយនោះ និងមិត្តភក្តិសម្លាញ់របស់ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចទទួលបាន វាមានអ្វីមួយគ្រាន់តែមិនអាចយកបាន។

95 ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលវាមក ដល់នេះ ខ្ញុំបានឃើញវាជាអ្វីៗ។ ពួក  
 ចង្ការខ្មៅរបស់ទ្រង់ អ្នកឃើញទេ ខ្ញុំគិតថា ឃើញទេ? ពួកចង្ការនិងសក់ខ្មៅ  
 ភ្នែក ច្រមុះអ្វីៗទាំងអស់របស់ទ្រង់គឺល្អឥតខ្ចោះ ហើយសូម្បីតែផ្នែកមួយនៃសក់  
 របស់ទ្រង់នៅលើផ្នែកខាងនេះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ! ឃើញទេ? ហើយទ្រង់នៅដដែល  
 កាលពីម្សិលមិញ ថ្ងៃនេះនិងជារៀងរហូត។ ហើយនេះគឺជាទស្សនាវដ្តីលុក...ឬ  
 ទស្សនាវដ្តីវឌ្ឍន៍។ ខ្ញុំគិតថានេះគឺជា...ខ្ញុំភ្លេចថាតើពេលណាឥឡូវនេះ អូខេឧសភា  
 ទីដប់ប្រាំពីរ ឆ្នាំ១៩៦៣។ នោះជាពេលដែលចេញមក ប្រសិនបើមានអ្នកណាចង់  
 ទទួលបានទស្សនាវដ្តី។ វាជាប្រភពដូចគ្នាដែលមានរូបរាងហ្វូលលំរាំ—និងភរិយារបស់  
 គាត់នៅខាងក្រោយ។ ហើយនេះគឺជាទស្សនាវដ្តីវិទ្យាសាស្ត្រថ្មីដែល “វានៅតែជា  
 អាថ៌កំបាំងនៅឡើយ។”

96 តើខ្ញុំបាននិយាយអ្វីទាំងនេះដើម្បីអ្វី? ថាវាអាចផ្តល់ឲ្យអ្នកនូវទស្សនៈតិចតួច  
 នៃអ្វីដែលយើងកំពុងព្យាយាមនិយាយ ថាព្រះកំពុងបើកសម្តែងទាំងពីរនៅ  
 លើមេឃនិងនៅលើផែនដីឲ្យត្រូវ។ ការយល់ដឹងទាំងនេះ និមិត្ត យើងមានអ្នក  
 ក្លែងបន្លំជាច្រើន។ ប៉ុន្តែចាំថា មុនពេលមានប្រាក់ដុល្លារក្លែងក្លាយ វាត្រូវតែមាន  
 ប្រាក់ដុល្លារពិតប្រាកដជាមុនសិន។ ជាដំបូងត្រូវតែមានជាប្រាក់ដុល្លារពិតប្រាកដ  
 ហើយបន្ទាប់មកពួកគេត្រូវបានបង្កើតឡើងពីនោះ។ ដូចយើងមានលោកម៉ូសេ  
 និងលោកអ៊ីនពិតប្រាកដអញ្ចឹង បន្ទាប់មកយើងមានយ៉ាមប្រេសនិងយ៉ាណេ  
 សបន្ទាប់ពីពួកគេ។ អ្នកមើលពីរបៀបដែលវាកើតឡើង? ពួកគេបានឃើញហើយ  
 បន្ទាប់មកពួកគេព្យាយាមដើម្បីក្លែងបន្លំ នៅពេលដែលមានរបស់ដើមពិតប្រាកដ។  
 ត្រឹមត្រូវហើយ។ មិននិយាយដើម្បីធ្វើបាបឬបន្ទាបបន្តោកឬបំភាន់អ្វីមួយ ប៉ុន្តែ  
 គ្រាន់តែសម្រាប់សេចក្តីពិត ដើម្បីដឹងថាខ្ញុំ...

97 ខ្ញុំកំពុងតែរិះគន់ទៅរកភាពចាស់ ហើយខ្ញុំដឹងថាពេលវេលារបស់ខ្ញុំមិនយូរទេ។  
 ប្រសិនបើព្រះយេស៊ូវ រង់ចាំ ខ្ញុំអាច...ស្នាក់នៅមួយភ្លែតទៀត។ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថា  
 ថ្ងៃណាមួយបេះដូងនេះនឹងឈានដល់កម្រិតចុងក្រោយ ហើយខ្ញុំនឹងចូលបន្ទប់  
 ងងឹតដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះហៅថាការស្លាប់។ ប៉ុន្តែនៅពេលវាមកដល់ ខ្ញុំមិន  
 ចង់អោយមានអ្វីដែលត្រូវមើលទៅក្រោយ ដើម្បីព្យាយាមប្រែចិត្ត។ ខ្ញុំចង់បាន  
 នៅពេលដែលខ្ញុំមកដល់ពេលនោះ គឺស្អាតហើយបរិសុទ្ធដោយព្រះគុណរបស់  
 ព្រះជាម្ចាស់។ ខ្ញុំចង់រំខានខ្ញុំនៅក្នុងអារាមនៃសេចក្តីសុចរិតរបស់ទ្រង់ នៅពេល

ដែលខ្ញុំចូលនៅទីនោះក្នុងគំនិតខ្ញុំ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំស្គាល់ព្រះអង្គដោយអំណាចរបស់  
ព្រះអង្គការរីកជុសជុល ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ហៅ ខ្ញុំនឹងចេញពីចំណោម  
មនុស្សស្លាប់ ហើយរស់នៅជាមួយទ្រង់ជារៀងរហូត។ ហើយវាជាគោលបំណង  
របស់ខ្ញុំនៅទីនេះដើម្បីព្យាយាមសម្រាប់មនុស្សគ្រប់គ្នា...មិនមែនដើម្បីផ្លាស់ប្តូរទ្រឹ  
ស្តីរបស់អ្នកឬអ្វីនោះទេ ប៉ុន្តែដើម្បីបង្កើនជំនឿរបស់អ្នកលើសេចក្តីសន្យារបស់ព្រះ  
នៅថ្ងៃនេះ។

ឥឡូវចូរយើងអធិស្ឋាន៖

98 ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ យើងមានអំណរគុណនៅព្រឹកនេះ ប៉ុន្តែ ព្រះអម្ចាស់  
អើយ យើងកំពុងរស់នៅក្នុងពិភពងងឹតនៅឡើយដែល...មិនមានយើងណាម្នាក់  
នៅទីនេះទេព្រឹកនេះ ឱព្រះវរបិតាអើយ ប៉ុន្តែអារម្មណ៍មួយដែលយើង—យើង  
ចង់ដើរកាន់តែជិតទៅរាងទ្រង់ យើងចង់បាន—ការប៉ះរបស់ទ្រង់នៅក្នុងជីវិតរបស់  
យើងដែលអាចជេញយើងនិងធ្វើឲ្យយើងអាចបត់បែនបានដូច្នោះទ្រង់អាចផ្លាស់  
ប្តូរយើងគ្រប់ពេលវេលា អប់រំយើងក្លាយជាបុត្រានិងបុត្រីនៃព្រះ។ នោះគឺជា  
—គោលបំណងរបស់យើងនៅទីនេះព្រះវរបិតាអើយ នោះគឺជា—គោលបំណង  
តែមួយគត់របស់ទូលបង្គំ ទូលបង្គំព្យាយាម—រស់នៅចុះចូលចំពោះទ្រង់ និង  
ដើម្បីទទួលបានព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយនិយាយវាទៅកាន់បុរសនិងស្ត្រីថា...  
មិនមែនដើម្បីក្លាយជាមនុស្សផ្សេងទេ ប៉ុន្តែដើម្បីព្យាយាមគោរពដល់ព្រះអង្គដែល  
ផ្តល់ឲ្យទូលបង្គំនូវជីវិត។ សូមទ្រង់ប្រទានវា ព្រះអម្ចាស់អើយ។

99 សូមកុំឲ្យមានមនុស្សនៅទីនេះថ្ងៃនេះឬ...ឬ—ប្រសិនបើ...យើងនៅព្រឹកនេះ  
នៅទូទាំងប្រទេសម្តងទៀត។ អាចនឹងមិនមានមនុស្សដែលលឺសំលេងរបស់  
យើងត្រូវតែចូលទៅក្នុងបន្ទប់ដ៏អស្ចារ្យដែលមិនស្គាល់ទ្រង់នៅក្នុងអំណាចនៃការ  
រីកជុសជុលរបស់ទ្រង់។ ប្រសិនបើមានមនុស្សមានបាបនៅកន្លែងណាមួយនៅ  
ទូទាំងប្រទេស ឬ...នៅក្នុងអគារនេះ សាលប្រជុំដ៏អស្ចារ្យនេះ កំពុងអង្គុយនៅ  
ព្រឹកនេះ។ ប្រសិនបើមានអ្នកដែលមិនស្គាល់ទ្រង់ ប្រហែលជាថ្ងៃនេះជាថ្ងៃដែល  
មនសិការរបស់ពួកគេនឹងញោចភ្ញាក់ឡើង ហើយពួកគេនឹងដឹងថា ពួកគេមិនដឹង  
ថាមានអ្វីកើតឡើងនៅនាទីដែលយើងអាចត្រូវបានហៅឬកោះហៅដើម្បីឆ្លើយ  
សម្រាប់ជីវិតរបស់យើង។ ហើយប្រសិនបើឈ្មោះរបស់យើងនៅតែស្ថិតនៅលើ

សៀវភៅសម្បក នោះយើងនឹងត្រូវបាត់បង់។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើនៅក្នុងសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀមនោះគឺជាជីវិតពិត យើងនឹងបានសង្គ្រោះ។

100 ហើយឱព្រះអម្ចាស់អើយ ដែលជីវិតធ្វើដំណើរចេញពីផ្កាទៅកាន់លំអងចូលទៅក្នុងសំបកបន្ទាប់មកទៅគ្រាប់ធញ្ញជាតិ ខណៈពេលដែលយើងកំពុងឆ្លងកាត់រឿងនេះព្រឹកនេះ ប្រសិនបើមានជីវិតមួយចំនួនដែលចូលទៅក្នុងគ្រាប់ដែលបានដាក់ត្រឡប់មកវិញនៅក្នុងទងនោះ សូមនាំវាចេញនៅថ្ងៃនេះព្រះអម្ចាស់អើយ វាធ្វើតាមការផ្លាស់ប្តូរ យើងសូមអធិស្ឋាននៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

101 សុំទោសដែលចំណាយពេលច្រើន។ ខ្ញុំបានភ្លេចអំពីរឿងនេះសូម្បីតែកំពុងនៅក្នុងការផ្សាយតាមវិទ្យុនៅទីនោះ ពេលនិយាយដាក់មេក្រូ។

102 ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឱ្យយើងងាកមកសម្រាប់ការអានរបស់យើង។ ហើយបងប្រុសជេក តើអ្នកមានព្រះគម្ពីរទេ? ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងរកខគម្ពីរខ្ញុំនឹងសួរបងប្រុសជេកដើម្បីអានបទគម្ពីរនេះ ព្រោះខ្ញុំមិនអាចបញ្ចេញសម្លេងទាំងអស់ត្រឹមត្រូវទេ។ វាស្ថិតនៅក្នុងរបាយការណ៍ទី១ជំពូក១៣។ [បងប្រុសជេកម្តងនិយាយថា "ជំពូកទាំងមូលឬ?" អ៊ូ—ហី។

[បងប្រុសជេកម៉ូអានរបាយការណ៍ទី ១ ១៣:១—១៤។]

[ដាវីឌទ្រង់បានពិគ្រោះជាមួយនឹងពួកមេទ័ពធំតូច គឺជាអ្នកនាំមុខទាំងអស់]

ហើយទ្រង់មានព្រះបន្ទូលនឹងពួកជំនុំអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់ថា បើការនេះពេញចិត្តដល់អ្នករាល់គ្នា ហើយក៏កើតអំពីព្រះយេស៊ូវវ៉ា ជាព្រះនៃយើងរាល់គ្នាដែរ នោះចូរយើងចាត់គេឱ្យទៅពេញក្នុងស្រុក ដល់ពួកបងប្អូនយើង ដែលនៅសល់ក្នុងពួកអ៊ីស្រាអែល ហើយដល់ពួកសង្ឃនិងពួកលើវី ដែលនៅអស់ទាំងទីក្រុង និងភូមិគេទាំងប៉ុន្មាន ដើម្បីឱ្យគេមូលគ្នា មកឯយើងផងចុះ]

[ហើយចូរយើងនាំហិបបស់ព្រះនៃយើង មកឯយើងដែរ ដ្បិតយើងរាល់គ្នាមិនបាននឹកដល់ហិបនោះ ក្នុងគ្រាសូលឡើយ ពួកជំនុំទាំងអស់គ្នា ក៏យល់ព្រមនឹងធ្វើដូច្នោះ ដ្បិតការនោះជាទីពេញចិត្តដល់ពួកជនទាំងឡាយ]

[ដូច្នោះ ដារីខ័ក៏ប្រមូលពួកអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់មក ចាប់តាំងពីស្ទឹងស៊ីហោររបស់ស្រុកអេស៊ីព្យ រហូតដល់ទ្វារចូលស្រុកហាម៉ាត ដើម្បីនឹងយកហិបនៃព្រះ ពីក្រុងគារយ៉ាត់-យារីមមក]

[ដារីខ័ និងពួកអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់ ក៏ឡើងទៅឯក្រុងបាឡា គឺជាគារយ៉ាត់-យារីមរបស់ពួកយូដា ដើម្បី និងយកហិបនៃព្រះយេហូវ៉ាដ៏ជាព្រះមក ដែលទ្រង់គង់នៅកណ្តាលចេរូប៊ីនទាំង២ ដែលហិបនោះបានហៅតាមព្រះនាមទ្រង់]

[គេក៏យកហិបនៃព្រះដាក់លើរទេះថ្មី នាំចេញពីផ្ទះអ៊ីប៉ីន៉ាដាបមក មានអ៊ីសា និងអ័ហ៊ីយ៉ូរជាអ្នក—បរ]

[ឯដារីខ័ និងពួកអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់គ្នា គេក៏ប្រគំភ្លេងនៅចំពោះព្រះអស់ពីកំឡាំង ព្រមទាំងច្រៀងចំរៀងផង ដោយស៊ីង ពិណ ក្រាប ឈឹង និងត្រៃ។]

[តែកាលគេទៅដល់លានស្រូវរបស់គីដូន នោះអ៊ីសាលូកដៃទៅចាប់ទប់ហិប ពីព្រោះគោកព្រោលឡើង]

[ដូច្នោះ ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់មានសេចក្តីក្រោធនឹងអ៊ីសា ក៏ប្រហារគាត់បង់ ដោយព្រោះគាត់បានលូកដៃទៅពាល់ហិប គាត់ក៏ស្លាប់នៅទីនោះចំពោះព្រះទៅ]

[ឯដារីខ័ទ្រង់មានព្រះទ័យទោមនស្ស ដោយព្រោះព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់បានប្រហារជីវិតអ៊ីសា រួចទ្រង់ហៅកន្លែងនោះ ឈ្មោះថា ពេរស-អ៊ីសា ដរាបដល់សព្វថ្ងៃនេះ]

(នៅថ្ងៃនោះដារីខ័ក៏មានសេចក្តីកោតខ្លាចដល់ព្រះ ហើយមានព្រះបន្ទូលថា ធ្វើដូចម្តេចឲ្យយើងនាំយកហិបនៃព្រះមកឯយើងបាន)

[ដូច្នោះ ដារីខ័ទ្រង់មិនបាននាំយកហិបមកឯទ្រង់ក្នុងក្រុងរបស់ទ្រង់ទេ គឺបានយកទៅដាក់ក្នុងផ្ទះអូបិឌុ-អេដ័ម ជាអ្នកក្រុងកាថរិញ]

[ហើយហិបនៃព្រះ ក៏នៅជាមួយនឹងគ្រូអូបិឌុ-អេដ័ម ក្នុងផ្ទះគាត់អស់៣ខែ ព្រះយេហូវ៉ាទ្រង់ក៏ប្រទានពរ ដល់គ្រូរបស់អូបិឌុ-អេដ័ម ព្រមទាំងបណ្តារបស់ទ្រព្យគាត់ទាំងអស់ផង។]

103 សូមអរគុណបងប្រុសម៉ូរ ដែលបានអានបទគម្ពីរសម្រាប់ខ្ញុំ។ សូមទោសខ្ញុំ មិនអាចអានដោយខ្លួនឯងបានទេប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេ។

104 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យ អ្នកបើកទៅម៉ាកុស ៧:៧ ហើយយើងនឹងអានព្រះគម្ពីរ៧ ខំបង្កនៃម៉ាកុសជំពូក៧។

គ្រានោះពួកផារីស៊ី និងអ្នកខ្លះក្នុងពួកអាចារ្យដែលមកពីក្រុងយេរូសាឡឹម គេប្រជុំគ្នាឯទ្រង់

កាលគេឃើញពួកសិស្សទ្រង់ខ្លះបរិភោគទាំងដៃមិនស្អាត គឺមិនបានលាងចេញ នោះក៏ចោទប្រកាន់ទោស

ដ្បិតពួកផារីស៊ី និងពួកយូដាទាំងអស់គ្នា គេមិនដែលបរិភោគឡើយ ទាល់តែបានដុសលាងដៃយ៉ាងស្អាតអស់ពីចិត្តជាមុនសិន ដោយកាន់តាមសណ្តាប់ពីបុរាណរបស់ពួកចាស់ទុំ

ហើយកាលគេមកពីផ្សារ នោះគេមិនបរិភោគទេ ទាល់តែបានងូតទឹករួចសិន ក៏មានសេចក្តីដទៃជាច្រើន ដែលគេទទួលកាន់តាមដៃ ដូចជាការលាងពែង លាងឆ្នាំង លាងប្រដាប់លង្ហិន ហើយនិងតុជាដើម

ដូច្នោះ ពួកផារីស៊ី និងពួកអាចារ្យគេពិចារណាសួរទ្រង់ថា ហេតុអ្វីបានជាពួកសិស្សរបស់លោក មិនកាន់តាមសណ្តាប់បុរាណរបស់ពួកចាស់ទុំយ៉ាងនេះ គឺគេបរិភោគឥតលាងដៃទេ

តែទ្រង់ឆ្លើយតបថា ពួកអ្នកមានពុតអើយ ហោរាអសោយបានទាយពីអ្នករាល់គ្នាត្រូវណាស់ ដូចជាមានសេចក្តីចែងទុកមកថា ជនជាតិនេះ គេគោរពប្រតិបត្តិអញតែបបូរមាត់ទេ ឯចិត្តគេនៅឆ្ងាយពីអញណាស់

ដែលគេថ្វាយបង្គំអញ ដោយបង្រៀនសេចក្តីបញ្ញត្តិរបស់មនុស្សនោះជាឥតប្រយោជន៍ទេ

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

105 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមគោរពព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គឥឡូវនេះ ហើយសូមអោយវាស់ធនការនោះបាន ដែលវាត្រូវបានបម្រុងទុកជាមុន។ ប្រើយើងជាឧបករណ៍ដើម្បីនិយាយវា និងត្រចៀកដើម្បីស្តាប់ពីទ្រង់ និងដូងចិត្តរបស់យើងដើម្បីទទួលបានវា។ យើងសូមនៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ អាម៉ែន។

106 ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំគឺបែបនេះ...ខ្ញុំ...

107 យើងនៅលើវិទ្យុជាតិនៅព្រឹកនេះ។ ហើយខ្ញុំយល់ថាមិត្តល្អរបស់ខ្ញុំឈ្មោះវីយ៉ាប័រដិនកំពុងស្តាប់យ៉ាងពិរោះ ហើយបានបើកឡើងយប់មិញ។ ខ្ញុំបានភ្លេចថាយើងនៅលើវិទ្យុ... ឬយប់នេះក្តី។ រីឯមិនថាអ្នកនៅទីណាទេ ប្រសិនបើអ្នកនៅសានចូសនៅក្នុងព្រះវិហារនៅទីនោះ រឺក៏ចុះទៅកាន់ក្រុមជំនុំរបស់បងប្រុសម៉ាកហ្គុដស៍ ឬកន្លែងណាដែលអ្នកទៅ សូមកុំភ័យខ្លាចបងប្អូនអើយ អ្វីគ្រប់យ៉ាងនឹងមិនអីទេ។ អង្គុយឲ្យស្ងៀម អ្នកគ្រាន់តែ...ទ្រង់នឹងធ្វើឲ្យខ្ញុំស្គាល់វា រីឯ កុំបារម្ភអីកូនប្រុស! ចូរមានជំនឿលើព្រះចុះ។

108 ប្រធានបទរបស់ខ្ញុំនាព្រឹកនេះគឺ ព្យាយាមបំភ្លឺព្រះដែលមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ។ ឥឡូវនេះជាអត្ថបទប្លែក ហើយខ្ញុំជឿថាព្រះអម្ចាស់នឹងបង្ហាញរឿងនេះដល់យើងឥឡូវនេះ។ សូមចាំថា “ការព្យាយាមបំភ្លឺព្រះដែលមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ” ឥឡូវនេះ វាហាក់ដូចជាចម្លែកខ្លាំងណាស់។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងនេះប្រហែលជាព្រះអាចជួយយើងបាន។

109 មានរឿងមួយទៀតដែលខ្ញុំចង់និយាយនៅព្រឹកនេះ ថាយើងរីករាយដែលបាននៅចំកណ្តាលមិត្តភក្តិខ្ញុំម្នាក់ ជាមិត្តជាទីស្រឡាញ់ជាមិត្តវ័យក្មេង។ អ្នករាល់គ្នាជាច្រើនបានស្តាប់តាមវិទ្យុឥឡូវអាច...រឺ...តាមទូរស័ព្ទដឹងថានេះជានរណា។ ថ្ងៃនេះជាថ្ងៃកំណើតរបស់គាត់ ដែលឈានដល់អាយុកៅសិបបីឆ្នាំបងប្រុសប៊ីលខោអង្គុយនៅទីនេះខាងមុខខ្ញុំ គាត់មានអាយុកៅសិបបីឆ្នាំហើយ។

110 ច្រើនឆ្នាំកន្លងមកហើយគ្រូពេទ្យបាននិយាយថា “គាត់មិនអាចរស់បានទេ” ខ្ញុំទើបតែបានកត់សំគាល់គាត់អង្គុយនៅទីនេះឥឡូវនេះ។ នៅក្រោមតង់អុកស៊ីសែន ហើយភរិយាជាទីស្រឡាញ់របស់គាត់បានទូរស័ព្ទមកខ្ញុំ ហើយបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ប្រសិនបើអ្នករំពឹងថានឹងឃើញមិត្តចាស់របស់អ្នកឈ្មោះប៊ីលដុចនៅរស់ ចូរអ្នកចូលមកជាប្រញាប់។”

111 ហើយខ្ញុំ...សំបកកង់មួយរបស់ខ្ញុំត្រូវបានធ្លាយ កង់ឡានរបស់ខ្ញុំត្រូវបានដោះចេញ ហើយខ្ញុំបានហែកសំបកកង់ចេញពីឡានរបស់ខ្ញុំដោយព្យាយាមទៅរកគាត់។ ខ្ញុំទើបតែបានមក—មក—ពីស្ថានីយមួយ ស្ថានីយចាក់ប្រេង និងមកពីបន្ទប់ទឹកដែលខ្ញុំបានឈប់នៅអូហែអូ ដោយព្យាយាមទៅរកគាត់ ដើរចេញមកខ្ញុំបានឃើញនិមិត្តមួយ។ ហើយឃើញបងប្រុសខោ ឈរនៅក្នុងព្រះវិហារ



ដោយដៃរបស់គាត់ចេញក្រៅ ហើយវាបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយខ្ញុំឃើញអ្នកមកតាមផ្លូវ ហើយចាប់ដៃខ្ញុំ។ បាននិយាយថា “ទៅប្រាប់គាត់ថា នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។”

112 គាត់ក៏មានអាយុប្រហែលកៅសិបឆ្នាំ។ គាត់មានជំងឺគាំងបេះដូងជាមួយ សំពាធបេះដូង និងជំងឺខ្សោយបេះដូងពេញលេញ។ វេជ្ជបណ្ឌិតដែលឆ្លាតបំផុត។ បុរសនេះមិនមែន...គាត់មិនចង់បានទេ...ខ្ញុំនឹងមិននិយាយដូច្នោះទេ។ គាត់ គ្រាន់តែជាបុរសម្នាក់ដែលអាចមានលទ្ធភាពទទួលបានវេជ្ជបណ្ឌិតណាដែលគាត់ ចង់បាន។ គាត់មានវេជ្ជបណ្ឌិតជនជាតិយូដាដ៏ល្អម្នាក់ដែលបានជួបខ្ញុំនៅក្នុង សាលាហើយនិយាយថា “វាក្មេងឱកាសសម្រាប់គាត់ក្នុងការរស់នៅទេ”

113 ហើយខ្ញុំបានចូលទៅហើយដាក់ដៃរបស់ខ្ញុំនៅក្រោមប្រអប់អុកស៊ីសែន ខ្ញុំ បាននិយាយថា “បីល តើលោកអាចស្តាប់ខ្ញុំឬទេ?” គាត់ឯក់ក្បាល។ ខ្ញុំបាន និយាយថា “នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ អ្នកនឹងមិនស្តាប់នៅពេលនេះទេ”

114 មួយសប្តាហ៍ចាប់ពីពេលនោះមក នៅពេលដែលខ្ញុំចូលទៅកាន់តុអធិប្បាយ ដើម្បីអធិប្បាយសាររបស់ខ្ញុំ នៅទីនេះបងប្រុសខេដើរឡើងមកក្នុងអគារនេះ។ ហើយនៅពេលខ្ញុំទៅអាជនីយដ្ឋានហ្វ័រ ឆ្លងកាត់...ខ្ញុំមានន័យថាប្តីប្រពន្ធនៅក្នុង រដ្ឋល្វីស៊ីយ៉ា នៅទីនេះគាត់បានចេញពីឡាន ចុះមកតាមផ្លូវ លាតដៃគាត់ចេញក្រៅ ពិតប្រាកដយោងទៅតាមព្រះបន្ទូលនៃព្រះគម្ពីរព្រះអម្ចាស់។ ហើយគឺកាលពី៣ ឬ ៤ឆ្នាំមុន។ ហើយគាត់បានកំណត់គ្រប់វិធីទាំងអស់នៅទីនេះ នៅសិរីផត (ឆ្លងកាត់ ប្រទេសជាតិមិនមែនតាមយន្តហោះទេឥឡូវនេះគឺតាមឡាន) អា—ហ្គា អង្គុយនៅ ទីនេះព្រឹកនេះ។ “រីករាយថ្ងៃកំណើតបងប្រុសខេ” ដែលបានមកពីគ្រប់តំបន់ទូទាំង ប្រទេសពីគ្រប់ទីកន្លែង។ “សូមព្រះប្រទានពរអ្នក!”

115 ខ្ញុំបានធ្វើពិធីជ្រមុជទឹកឲ្យគាត់ បន្ទាប់ពីចេញពីព្រះត្រៃឯកគាត់ ខ្ញុំ ជ្រមុជទឹកឲ្យគាត់នៅពេល...គឺជាការប្រជុំដំបូងរបស់ខ្ញុំ នៅពេលបងប្រុស ប៊ែងវូឌ ឲ្យសម្លៀកបំពាក់របស់គាត់ទៅគាត់ (គាត់ជាបុរសដែលមានមាឌល្អ ដូចអ្នកបានឃើញ) ហើយគាត់បានចូលទៅក្នុងអាងទឹកហើយខ្ញុំបានធ្វើពិធី ជ្រមុជទឹកឲ្យគាត់នៅអាយុប្រហែលប៉ែតសិបប្រាំបួនកៅសិបឆ្នាំ នៅក្នុងព្រះនាម នៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ គាត់បាននិយាយថាគាត់មិនដែលមានអារម្មណ៍ណាមួយ រហូតទាល់តែគាត់បានរកឃើញសុវត្ថិភាពនៃអ្វីមួយ។ បន្ទាប់មកគាត់បានទទួល

ថ្ងៃកំណើតដែលគាត់នឹងមិនដែលចាស់ឡើយ។ ត្រឹមត្រូវហើយ ទឹកដីដ៏អស្ចារ្យនោះ។ គាត់ថែមទាំងត្រូវបានគេរំពឹងថានឹងរស់នៅដើម្បីមើលឃើញការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ វាអាចធ្វើទៅបាន។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើគាត់នឹងដេកលក់ គាត់... ហើយយើងបានភ្ញាក់នៅពេលនោះ គាត់នឹងមកមុនគេ។ ត្រូវហើយ។ ដូច្នេះបងប្រុសខោ គ្មានអ្វីដែលត្រូវបាត់បង់ឡើយឥឡូវនេះ។ អ្នកពិតជាមាននៅលើបន្ទាត់។ នៅទីនោះ បងប្រុសខ្ញុំអើយ ហើយសូមព្រះប្រទានពរអ្នក។ ហើយខ្ញុំសូមអរគុណព្រះអម្ចាស់សម្រាប់បុរសល្អដូចនោះ ហើយសម្រាប់ការផ្តល់ឲ្យគាត់នូវឆ្នាំទាំងនេះ។

116 នៅក្នុងសៀវភៅបាក្យត្រ “ការព្យាយាមធ្វើកម្មវិធីថ្វាយបង្គំព្រះដោយមិនមែនជាព្រះហឫទ័យព្រះ” ព្រះជាអធិបតី ដំបូង យើងចង់យល់ពីរឿងនោះ។ មនុស្សនៅថ្ងៃនេះកំពុងឆ្ងល់ថាហេតុអ្វីបានយើងមិនអាចមានការរីកចម្រើនផុល។ តើអ្នកជឿលើអធិបតេយ្យភាពរបស់ព្រះទេ? ឃើញទេព្រះគម្ពីរនិយាយតាមវិធីនេះ។

117 ហើយយើងព្យាយាម... ដូចជាខ្ញុំកំពុងពិភាក្សាជាមួយក្រុមបងប្អូនដ៏ល្អរបស់ខ្ញុំខាងបាទីស្ទ មិនយូរប៉ុន្មានទេ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ យើងមានតែការរីកចម្រើនផុលនៅពេលដែលយើងយកព្រះបន្ទូល ម្តងមួយៗ ពីមួយទំព័រទៅមួយទំព័រ ពីសំបុត្រមួយទៅសំបុត្រមួយ។”

118 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំក៏ជឿដែរពីមួយទំព័រទៅមួយទំព័រ” គាត់បាននិយាយថា... ខ្ញុំបាននិយាយថា “ពួកគេបានព្យាយាមធ្វើវារហូតមក។”

119 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែយើងត្រូវតែរកការបកស្រាយព្រះបន្ទូលជាភាសាក្រិច អ្វីដែលក្រិកនិយាយ។”

120 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនបានអានច្រើនពេកទេ ប៉ុន្តែបានអានប្រវត្តិសាស្ត្ររបស់ព្រះគម្ពីរ ព្រះវិហារនិងក្រុមប្រឹក្សានិសៀនិងក្រុមប្រឹក្សានិសៀនពីមុននិងឪពុកនីសៀ ជាដើម ពួកគេបានឈ្លោះប្រកែកគ្នានៅទីនោះអំពីភាសាក្រិក។ នោះគឺពីរពាន់ឆ្នាំមុន។ ម្នាក់និយាយថា វាមានន័យបែបនេះ ហើយម្នាក់ទៀតនិយាយថា វាមានន័យបែបនោះ។ ពាក្យក្រិកមានន័យបែបនេះ។”

121 ដូចជាភាសារបស់យើងដែរ។ ពាក្យ ឃើញ។ ប្រើពាក្យ ឃើញអ្នកអាចមានន័យថា “រូបរាងទឹក” “ខ្ញុំយល់” ឬរបស់ជាច្រើនទៀត។ ពាក្យផ្សេងទៀត អាចជា

“បង្កើតវន្ត រៀនដើរ” ឬ—ឬ “អ្នកធុញទ្រាន់ខ្ញុំ” ឬ “អ្នកបង់ថ្លៃការហោះហើររបស់ខ្ញុំ” ឬ វាអាចមានន័យជាច្រើន...។ ហើយស្រះតូចៗទាំងនោះ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត គ្រាន់តែ ផ្លាស់ប្តូរអត្ថន័យទាំងមូល។ ដូច្នោះអ្នកនឹងមិនដែលធ្វើវាដូចនោះទេ។ ព្រះបាន សរសេរវាដូចនោះ ដោយសារតែ...

122 គ្រប់ពាក្យទាំងអស់ត្រូវទទួលបានការបណ្តាលឱ្យតែង ហើយទ្រង់មានបន្ទូល ថា “ទូលបង្គំសូមអរគុណដល់ទ្រង់ឱព្រះវរបិតាអើយ ទ្រង់បានលាក់ការទាំងនេះពី ភ្នែករបស់អ្នកប្រាជ្ញ ហើយបានបង្ហាញវា” (អាម៉ែន) “ដល់ទារកដូចជាយើងនឹងរៀន ដែរ” វាការបើកសម្តែងរបស់ទ្រង់ ដូចដែលខ្ញុំបាននិយាយកាលពីល្ងាចមិញថា “នឹង បើកសម្តែងដល់កូនក្មេង”

123 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វានឹងមិនដំណើរការទេ លោក។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ការរីក ដុះដាលនឹងមិនកើតឡើងទេ ដរាបណាព្រះជាម្ចាស់ជាព្រះដែលមានអធិបតេយ្យ ភាពបញ្ជូនវាមក។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់អាចនឹងរងរងបន្តិច ដែលមិនអាចសូម្បីតែ ចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់គាត់ ហើយធ្វើវាជាមួយវា ដែលមិនស្គាល់សូម្បីតែ ភាសាអង់គ្លេស ទុកឱ្យក្រិចតែមួយបានហើយ។”

124 នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅពេលពេត្រុសបានអធិប្បាយនៅថ្ងៃបុណ្យទី ហាសិប។ អ្នកដឹងទេ គាត់ថែមទាំងមិនអាចសរសេរលើឈ្មោះគាត់ផង ល្ងង់ខ្លៅ និងមិនបានរៀនទៀតផង។ ប៉ុន្តែព្រះធ្វើអ្វីៗតាមរបៀបចំលែកដល់គំនិតបញ្ញា របស់យើង។ នោះធ្វើឱ្យទ្រង់ជាព្រះ។ ប្រសិនបើទ្រង់មានក្រុមវិទូនិងឥស្សរជន មួយចំនួនពួកគេបាននិយាយថា “កែជាសន្លាត នោះអ្នកឃើញទេ គាត់មានវា ត្រឹមត្រូវទេ” ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់បានចុះទៅ ហើយរើសអ្នកនេសាទដែលមិនអាច ចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះពួកគេបាន ហើយនោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានរើស។ នោះ គឺជាព្រះ ទ្រង់យករបស់ខ្លះដែលមិនមានអ្វីសោះ ហើយធ្វើឱ្យមានអ្វីមួយចេញពីវា ដើម្បីកិត្តិយសផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់បានយកភាពមួយហើយបង្កើតអែដែន។ អូហូព្រះជាម្ចាស់គឺជាព្រះ។

125 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមាននរណាម្នាក់មានមេកានិចសម្រាប់ការរីកដុះដាល គឺជាបងប្រុសថ្លៃថ្នូររបស់យើង ប៊ីលីក្រាហាម។ ប៉ុន្តែមេកានិចគឺមិនអីទេ ប៉ុន្តែ មេកានិចនឹងមិនអាចផ្លាស់ទីវាបានទេ វាត្រូវការសក្តានុពលដើម្បីផ្លាស់ទីវា។ អ្នកអាចផលិតឡានដាក់កៅអីល្អៗ ដាក់វាធ្វើជុនឡុងនិង—និងបង្ហាញដោយ

វិទ្យាសាស្ត្រនូវអ្វីដែលវាអាចធ្វើបាន។ ប៉ុន្តែលុះត្រាតែសក្តានុពលនៅទីនោះរុញវា មិនដូច្នោះទេនាងគ្រាន់តែជាបំណែកទំនិញងាប់។

126 ដូច្នោះនៅក្នុងការរីកដុះដាលរបស់វែល(Welsh) គឺជាការរីកដុះដុល ក្រោយគេរបស់យើងមុនពេលទឹកស្អុយ គ្មាននរណាម្នាក់បានដឹងពីអ្វីដែលបាន ចាប់ផ្តើមការរីកដុះដុលនោះទេ មានតែក្រុមមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ប៉ុណ្ណោះ។

127 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើងទទួលបាន...មិត្តរបស់យើងឈ្មោះ ប៊ីលីក្រា ហាំ និងទទួលប្រេសប៊ីធើរៀនទាំងអស់ និងលូធើរៀន និងពេនទឹកស្អុយ និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀតរួមគ្នាចូលមកទីក្រុង ហើយនៅទីនោះពួកគេនឹងមានការជួបជុំដ៏អស្ចារ្យ រាប់ពាន់នាក់ ហើយសាមសិបម៉ឺននាក់នឹងមក (ក្នុងរយៈពេលពីរសប្តាហ៍)ហើយ ប្រគល់ដួងចិត្តរបស់ពួកគេទៅកាន់ព្រះគ្រិស្ត។ ត្រឡប់ទៅពីរសប្តាហ៍ទៀត ហើយ អ្នកមិនមានសូម្បីតែម្នាក់។ ឃើញទេ នោះគឺជាមេកានិច។ ប៉ុន្តែសូមឲ្យព្រះដ៏ គង់នៅនិងព្រះគុណរបស់ទ្រង់គ្រាន់តែនិយាយទៅកាន់មនុស្សល្ងង់ខ្លៅតូចមួយ ដូចជាដូច្នោះ គឺស្ទើរតែមិនរាប់ថាជានរណាម្នាក់ សូមឲ្យវិញ្ញាណទ្រង់ធ្លាក់ចូល ទីក្រុងហើយមនុស្សមិនអាចទៅធ្វើការបានទេ ស្រ្តីមិនអាចលាងសំអាតបាន អ្នកបំរើមិនអាចរៀបគ្រែ ត្រែសកនិងយំលើកដៃពួកគេឡើងលើអាកាស។ នោះគឺជា ការរីកដុះដុល នោះគឺជាព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ។

128 វាត្រូវបានគេនិយាយថាអភិជនមួយចំនួនមកពីព្រះវិហារបានទៅវែលស៍ដើម្បី យល់ឬស្វែងយល់នូវអ្វីដែលមេកានិចទាំងអស់ស្ថិតនៅក្នុងការរីកដុះដុលក្នុង កំឡុងពេលនៃការរីកដុះដុលរបស់វែល។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេចុះហីបនៃ សេចក្តីសញ្ញា ជាមួយម្នាក់ខ្ពស់ៗរបស់ពួកគេ ដែលមានពណ៌ ពួកគេមើលទៅ ចុះ មកតាមផ្លូវប៉ូលីសតូចនៅជុំវិញដែលហូចបែបនោះ ពួកគេនិយាយថា “បុរសល្អ របស់ខ្ញុំអើយ តើអ្នកអាចប្រាប់ខ្ញុំពីការរីកដុះដុលរបស់វែលនៅទីណាបានទេ?”

129 គាត់និយាយថា “មែនហើយបងប្អូនខ្ញុំអើយ អ្នកកំពុងឈរនៅកណ្តាលវា ហើយ!” អ៊ូ—ហ៊ូ—អ៊ូ—ហ៊ី! គាត់និយាយថា “អ្នកយល់ឬទេ ខ្ញុំជាការរីកដុះដុល វែល ពីព្រោះការរីកដុះដុលរបស់វែលនៅក្នុងខ្ញុំ។”

130 នោះជាអធិបតេយ្យ! នោះជាអ្វីដែលព្រះធ្វើហើយមានតែទ្រង់ប៉ុណ្ណោះដែល មានសិទ្ធិដើម្បីបញ្ជូនការរីកដុះដុល។ កុំយកមេកានិកលាយជាមួយគ្នា សូម អធិស្ឋានឲ្យព្រះបញ្ជូនឪណាមិក—ឪណាមិក។

131 ទ្រង់គ្រាន់តែបានបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងការបានតម្កល់ទុកជាមុន។ ឥឡូវនេះនៅពេលដែលខ្ញុំប្រើពាក្យ *បានតម្កល់ទុកជាមុន*... ឥឡូវនេះ វាជាពាក្យ អាក្រក់ដែលត្រូវប្រើជាសាធារណៈ ជាពិសេសនៅពេលដែលយើងបានលាយចម្រុះ គ្នារវាងពួកអាន់ទីនៀននិងពួកខាលវីននីស។ ហើយមិនមែន... ខ្ញុំបានស្នើសុំអ្នក កុំគិតថាខ្ញុំស្គាល់វាទាំងអស់ ប៉ុន្តែពួកគេទាំងពីរខុសបើយោងទៅតាមបទគម្ពីរ។ ព្រះគុណគឺជាអ្វីដែលព្រះបានធ្វើសម្រាប់ខ្ញុំ ការប្រព្រឹត្តគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំធ្វើសម្រាប់ ទ្រង់។ ឃើញទេ? អ្នកទទួលបានឬទេ? ប្រសិនបើអ្នកឡើងលើអរយវៈមួយ ក្នុងចំណោមអរយវៈនោះ អ្នកប្រាកដជាដឹងថាខ្លួនអ្នកនៅចុងអរយវៈហើយមិន អាចត្រឡប់មកវិញបានទេ។ គម្ពីរអេភេសូរទាញវាជាមួយគ្នា តាមខ្ញុំគិត។

132 តែព្រះបន្ទូល ពេលដែលខ្ញុំប្រើពាក្យ *បានតម្កល់ទុកជាមុន* កុំគិតថាខ្ញុំ...នេះជា ពាក្យតែមួយគត់ដែលខ្ញុំ—ស្គាល់ពីរបៀបប្រើ...វាជាប្រាជ្ញានៃព្រះដែលដឹងជាមុន ឃើញទេ ដែលទ្រង់ជ្រាបជាមុន។ ទ្រង់—ទ្រង់មិនអាចនិយាយបានទេ...ទ្រង់ —ទ្រង់បានសុគត់ដើម្បីឲ្យមនុស្សទាំងអស់បានសង្គ្រោះ ទ្រង់បានធ្វើប៉ុន្តែតាមរយៈ ការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ ដែលជ្រាបថានរណានឹងបានសង្គ្រោះហើយនិងអ្នកណា ដែលមិនបាន។ ឃើញទេ? នោះជាអ្វីដែលទ្រង់ដឹង ខ្ញុំមិនដឹងវាហើយអ្នកក៏មិន ស្គាល់វាដែរ ដូច្នេះយើងធ្វើការសង្គ្រោះដោយភ័យខ្លាចនិងញាប់ញ័រ។

133 ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានកំណត់ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយមាននៅ គ្រប់ជំនាន់។ ការដឹងជាមុនរបស់ទ្រង់បានកំណត់ទ្រង់នៅក្នុងព្រះវិហារ និង នៅក្នុងមនុស្ស អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើតាំងពីដំបូងមក។ ហើយបន្ទាប់មកដំណឹងល្អ ដែលកំពុងត្រូវបានអធិប្បាយនៅយុគសម័យនោះ ត្រូវបានបង្ហាញដល់មនុស្ស ជាក់លាក់មួយចំនួនប៉ុណ្ណោះ ហើយអ្នកដែលនៅសល់ពួកគេមិនបានឃើញវាទេ។ ឃើញទេ? “សូមអរគុណព្រះអង្គ ព្រះបិតា ដែលព្រះអង្គបានលាក់រឿងទាំងនេះ ចេញពីភ្នែករបស់អ្នកប្រាជ្ញហើយបានបង្ហាញវាទៅកូនក្មេងដែលនឹងរៀន។” ឃើញ ទេ នោះគឺជាការតម្កល់ទុកជាមុន។ មិនមែនថាទ្រង់បានធ្វើវាដោយអ្នកនិយាយទេ “ខ្ញុំ នឹងជ្រើសរើសអ្នក ហើយមិនជ្រើសរើសអ្នក” ដោយប្រាជ្ញាដឹងមុនរបស់ទ្រង់ ទ្រង់ ដឹងថាអ្នកនឹងធ្វើអ្វី។

134 តាមរយៈទ្រង់គឺអស់កល្ប...តើអ្នកជឿថាទ្រង់អស់កល្បទេ? ប្រសិនបើទ្រង់ មិនមែននោះទ្រង់មិនអាចជាព្រះបានទេ។ ហើយ អ្នកគិតថា គ្មានទីបញ្ចប់ ទ្រង់

ស្គាល់សព្វសត្វទាំងអស់ដែលមាននៅលើផែនដី តើចំនួនចំពុះរបស់វាប៉ុន្មាន ប្រព្រឹត្តិការណ៍របស់ពួកគេ តើកំពស់ខ្ពស់ប៉ុន្មាន នៅក្នុងចក្ខុវិស័យមួយ រាល់ ស្មៅស្មៅវានឹងត្រូវបានកំណត់នៅលើ នោះជាអស់កល្ប។ ហើយយើងមាន ដែនកំណត់ យើងដំបូងដើរដួលក្នុងភាពងងឹត។ ព្រះបានប្រដូចយើងទៅនឹង ចៀមហើយយើងត្រូវតែមានអ្នកដឹកនាំម្នាក់។ ហើយអ្នកដឹកនាំនោះមិនមែន ជាមនុស្សទេ អ្នកដឹកនាំគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះគ្រីស្ទ ក្នុងចំណោមយើង។ “បន្តិចទៀតលោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំទៀតហើយ” រូបកាយ ផ្នែកសាច់ឈាមរបស់ទ្រង់ត្រូវបានលើកឡើងទៅក្នុងបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ ដែលជា កន្លែងដែលមានព្រះវិញ្ញាណនៅលើបល្ល័ង្ក ឥឡូវនេះព្រះគ្រីស្ទគឺនៅលើបល្ល័ង្ក ព្រះយេស៊ូវ។ “បន្តិចទៀតលោកិយនឹងលែងឃើញខ្ញុំទៀត តែអ្នករាល់គ្នានឹងឃើញ ខ្ញុំ ដ្បិតខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នករហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃផែនដី គឺនៅក្នុងអ្នកដែរ។” បល្ល័ង្ក របស់ព្រះ គឺជាព្រះគ្រីស្ទ បានដាក់ចូលទៅក្នុងបេះដូងរបស់អ្នក ហើយទ្រង់បាន អង្គុយនៅលើបល្ល័ង្ករបស់ព្រះ ប៉ុន្តែនៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ទ្រង់បានអង្គុយនៅលើ បល្ល័ង្កផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ដែលទ្រង់បានស្បថថានឹងលើកបុរសនេះ ដែលជា ព្រះរាជបុត្រារបស់ជាវីខ្ម ដើម្បីដាក់នៅលើបល្ល័ង្ករបស់ទ្រង់។

135 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានបង្ហាញរឿងទាំងនេះដោយការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ដល់អ្នក ដែលទ្រង់បានរើសតាំង បើមិនដូច្នោះទេពួកគេមិនបានឃើញវាទេ។ ឈរនៅទីនោះ សម្លឹងមើលវា ហើយមិនអាចមើលឃើញវា។

136 តើមានប៉ុន្មានអ្នកដែលបានឃើញរូបភាពនៃសត្វគោនៅក្នុងព្រៃនោះ? ដែល អ្នកត្រូវមើលហើយមើលទៀត? តើអ្នកធ្លាប់ឃើញទេ? ឬបានឃើញរូបភាពនៃ ព្រះគ្រីស្ទនៅក្នុងព្រៃ ឬនៅលើមេឃ ឬពពក? ឃើញទេ វិចិត្រករម្នាក់នោះបានធ្វើ ដូច្នោះ បានជួសជុលរហូតដល់អ្នកត្រូវមើលវាតាមវិធីដាក់លាក់។ អញ្ចឹងពេលណា អ្នកឃើញវាម្តងទៀតអ្នកមិនអាចឃើញអ្វីផ្សេងក្រៅពីនេះទេ។ រាល់ពេលដែលអ្នក មើលវាគឺនៅទីនោះ។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មានបានឃើញរូបភាពទាំងនោះ? ជាការ ប្រសើរណាស់ ប្រាកដណាស់អ្នកបានឃើញ។

137 នោះហើយគឺជារបៀបនៃព្រះគ្រីស្ទ គឺជាអង្គទ្រង់ ដំណឹងល្អ ជាព្យាបាល។ នៅពេលដែលអ្នកឃើញសារនៃសម័យកាល អ្នកមិនអាចឃើញអ្វីផ្សេងទៀតទេ

ក្រៅពីនោះ។ ហ្នឹងហើយ។ អ្វីៗផ្សេងទៀតបានបាត់ទៅ អ្វីដែលសេសសល់វាបាន  
បំពេញ ឃើញទេ ឃើញទេ នៅពេលដែលអ្នកឃើញវាជូសសារ!

138 នោះគឺ—នៅក្នុងសម័យរបស់លោកល្អអេ។ នៅពេលដែលល្អអេនិងក្រុម  
របស់គាត់...ឃើញពីរបៀប...នៅពេលដែលពួកគេបានឃើញសារ នោះគ្មានអ្វី  
ដែលសំខាន់ទៀតទេ។ ពេលណាក្រុមរបស់លោកម៉ូសេបានឃើញវាគ្មានអ្វី  
ដែលសំខាន់ទៀតទេ។ នៅពេលក្រុមរបស់យ៉ូហានបានឃើញវា គ្មានអ្វីសំខាន់  
ទៀតទេ។ នៅពេលក្រុមរបស់ព្រះយេស៊ូវបានឃើញវា គ្មានអ្វីផ្សេងទៀតសំខាន់  
ទៀតទេ។ នៅពេលដែលក្រុមសាវ័កបានឃើញវា គ្មានអ្វីដែលសំខាន់ទៀតទេ។  
នៅពេលដែលក្រុមរបស់លូធើបានឃើញវា ក្រុមរបស់វេសលីបានឃើញវា ក្រុម  
ពេនទីកុស្តបានឃើញវា គ្មានអ្វីសំខាន់ទៀតទេ ពួកគេបានដកខ្លួនចេញពីអ្វីៗ  
ទាំងអស់។ ហេតុអ្វី? តាមរយៈការដឹងមុនរបស់ទ្រង់ ទ្រង់បានតម្រូវទុកជាមុននូវរឿង  
ទាំងនេះឲ្យកើតឡើង។

139 ទ្រង់បានជ្រើសរើសមនុស្សផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ ដោយការដឹងមុនរបស់ទ្រង់។  
ដូចទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងរ៉ូម ៨ នៅទីនេះគឺអេសាវ...ដែល—ការជ្រើសរើសរបស់  
ព្រះជាម្ចាស់អាចនឹងឈរឡើងប្រាកដ។ អេសាវនិងយ៉ាកុបទាំងពីរកើតមកដោយ  
ឪពុកម្តាយបរិសុទ្ធ កូនភ្លោះ ថាការជ្រើសរើសរបស់ទ្រង់អាចនឹងប្រាកដហើយ  
ពិត ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញស្អប់អេសាវហើយស្រឡាញ់យ៉ាកុប” មុនពេល  
ដែលក្មេងប្រុសទាំងពីរកើតមក។ ឃើញទេ? ទ្រង់ជ្រាបពីមនុស្ស ទ្រង់ជ្រាប  
តាំងពីការជំបូងថាជាអ្វី ដូច្នេះទ្រង់អាចធ្វើឲ្យអ្វីគ្រប់យ៉ាងដំណើរការ ដូចជា  
ពេលវេលានាឡិកា។ យើងភ័យហើយញាប់ញ័រ អ្នកមិនដែលឃើញទ្រង់ញាប់ញ័រ  
ទេ។ ពួកគេមិន...ឃើញទេ? អ្វីគ្រប់យ៉ាងកំពុងដំណើរការយ៉ាងត្រឹមត្រូវ ដូចជា  
ទ្រនិចនាឡិកា។

140 រឿងទាំងនេះត្រូវបានសន្មតថាជាពិតឡើង ស្រ្តីទាំងអស់នេះដែលមានសក់ខ្លី  
ហើយបុរសទាំងនេះស្លៀក...របស់ពួកគេ ដូចជាពួកគេមានសក់ដូចប្រពន្ធរបស់  
ពួកគេដែរ។ ខ្ញុំឃើញពួកគេ ពិតជាមាន កាត់សក់ម៉ូតរបស់ពួកគេទីនេះម្យ៉ាងនៅ  
ពីមុខ។ តើវាចម្លែកយ៉ាងណា! នោះហើយជាលទ្ធផលនៃអេដេនរបស់សាតាំង។  
ហើយធ្វើដូចនាង នាងកំពុងព្យាយាមកាត់សក់ដូចប្តីរបស់នាង។ ប្តីនាងទុកសក់  
របស់គាត់ដុះដូចប្រពន្ធគាត់។ ហើយនាងកំពុងស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់គាត់

ហើយគាត់ស្លៀកសម្លៀកបំពាក់របស់នាង ឃើញទេ ហ្នឹងហើយ។ នាងកំពុងតែ ក្លាយជាមនុស្សប្រុស ហើយគាត់កំពុងតែមានភាពជាមនុស្សស្រី។ ឃើញទេ វា ជាអវិជនរបស់សាតាំង ផ្ទុយពីអ្វីដែលព្រះបានបង្កើតតាំងពីដំបូងមក។ នោះជា ការពិត។

141 ប្រសិនបើខ្ញុំមិនចាប់ផ្តើមទេ យើងនឹងមិនចូលក្នុងរឿងនេះទេ។ ប៉ុន្តែរឿង ទាំងនេះ ហើយវិធីសម្រាប់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើវា ហើយអ្នកណានឹងធ្វើវា គឺជាទ្រង់ផ្ទាល់ ដែលបានជ្រើសរើសដោយខ្លួនឯង ទ្រង់បានជ្រើសរើស។ នេះជារបៀបដែលទ្រង់ សព្វព្រះហឫទ័យ។

142 ដូចដែលខ្ញុំបានឮ បងប្រុសភារីគ្រីន គ្រូគង្វាលរបស់យើងនៅកុកសុន កំពុងតែអធិប្បាយនៅយប់ផ្សេងទៀតអំពីរបៀបដែលព្រះបានបង្កើតអ្វីៗតាមវិធីខ្លះ (ខ្ញុំភ្លេចអ្វីដែលជាអត្ថបទចំណងជើងរបស់គាត់)។ ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថា “នោះ ជារបៀបដែលព្រះសព្វព្រះទ័យ ជាវិធីដែលព្រះធ្វើវា។” មែនហើយ ត្រូវហើយ។

143 ឥឡូវនេះ តើនរណានៅក្នុងចំណោមយើងដែលនឹងប្រាប់ថាទ្រង់ខុស? អ្នកណានឹងហ៊ានក្រោកឈរឡើងនៅចំពោះព្រះភ័ក្ត្រព្រះជាម្ចាស់ ហើយនិយាយ ថា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយទ្រង់ខុសហើយ ទ្រង់គួរតែធ្វើតាមវិធីដែលខ្ញុំចង់ធ្វើ តាមវិធី ដែលបណ្ឌិតនេះឬនោះបាននិយាយថាគួរតែធ្វើអញ្ចេះ?” តើនរណាជាអ្នកដែល គិតពីបញ្ហាស្មារតីរបស់គេអាចនិយាយរឿងដូចនោះ? អត់មានទេ អ្នកនឹងមិនចេញ មកនិយាយវាទេ ប៉ុន្តែអ្នកគិតវា!

144 ដូចនៅលើសាររបស់ខ្ញុំនៃអាទទីងនិងព្រះគ្រីស្ទ “នឹងមានព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ” ឥឡូវ គាត់មិនបាននិយាយពីព្រះយេស៊ូវក្លែងក្លាយទេ។ ឃើញទេ គ្មាននរណាម្នាក់ អាចឈរបានហើយហៅថា “ព្រះយេស៊ូវ” នៅក្នុងពាក្យរបស់ព្រះអម្ចាស់បានទេ។ ប៉ុន្តែព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយមានន័យថា “អ្នកដែលព្រះបានរើសតាំង”

145 អូពួកគេ ម្នាក់ៗគិតថាពួកគេបានចាក់ប្រេងតាំង “សូមថ្វាយសិរីរុងរឿង ដល់ព្រះជាម្ចាស់គាត់អាចធ្វើបែបនេះនិងបែបនោះ!” ប៉ុន្តែដាក់គាត់នៅលើការ ធ្វើតេស្តព្រះបន្ទូលហើយរកមើលអ្វីដែលគាត់បានចេញមក នៅមើលឃើញសារ នៃសម័យកាលនេះ។

146 ពួកគេបានចាក់ប្រេងតាំងនៅគ្រាបស់ព្រះយេស៊ូវប៉ុន្តែមិនមែនលើទ្រង់ទេ។



147 ពួកគេបានចាក់ប្រេងតាំងនៅក្នុងពេលវេលា...សូម្បីតែជាថានបានចាក់  
ប្រេងតាំងនៅក្នុងពេលវេលារបស់លោកម៉ូសេ។ គាត់បាននិយាយថា “ឥឡូវនេះ  
តើអ្នកមិនគិតថាអ្នកជាមនុស្សបរិសុទ្ធតែម្នាក់គត់ក្នុងចំណោមយើង ព្រះមាន  
ច្រើនណាស់។ យើងទើបតែចាប់ផ្តើមអង្គការនៅទីនេះទេ ក្រុមមនុស្ស។

148 ព្រះបានមានបន្ទូលទៅកាន់លោកម៉ូសេថា “ញែកខ្លួនអ្នកចេញពីគាត់” ហើយ  
ទ្រង់បានបើកផែនដីហើយលេបពួកគេទៅ។ ទ្រង់បានផ្តល់នូវព្រះបន្ទូលដើមទៅ  
ម៉ូសេ ជាហោរារបស់ទ្រង់។ នោះគឺជាវិធីតែមួយគត់ដែលទ្រង់បានធ្វើវា ហើយមាន  
វិធីតែមួយប៉ុណ្ណោះដែលទ្រង់នឹងធ្វើវា។ ទ្រង់មិនផ្លាស់ប្តូរផែនការរបស់ទ្រង់ទេ។

149 ដូច្នេះគំនិតរបស់យើងគឺខុស គំនិតរបស់ទ្រង់គឺត្រឹមត្រូវជានិច្ច។ ហើយកុំ  
ព្យាយាមប្រាប់ទ្រង់ថាទ្រង់“ខុស”។ មិនថាអ្នកណាដែលយើងគិតថាពួកវាជាងគេ  
មិនមែនយើងដែលត្រូវនិយាយថាអ្នកណាម្នាក់មានសមត្ថភាពខ្ពស់ជាងគេនោះ  
ទេ។ ឥឡូវនេះ មានកន្លែងដែលអ្នកចូលអង្គការនេះ។

150 ប្អូនប្រុសខ្លះដែលពេញដោយព្រះវិញ្ញាណនឹងចូលទៅក្នុងទីក្រុងហើយ  
បង្កើត...សរី—បង្កើតជាក្រុមមនុស្សល្អ។ ហើយនៅសន្និសីទដែលពួកគេនឹងជួប  
ហើយបងប្អូនដ៏វិសុទ្ធទាំងអស់នឹងជួបជុំគ្នា អ្នកស្គាល់ហើយនិយាយថា “អ្នកដឹង  
ថាជាអ្វីទេ? ខ្ញុំជឿថាប្អូនចូរនៅទីនេះ” (គាត់គ្រាន់តែខ្ញុំរើសយកក្នុងចំណោមពួកគេ  
ប៉ុណ្ណោះ) “ខ្ញុំគិតថាគាត់គួរតែមានរាងខ្មោចដែលល្អស្អាត តាមខ្ញុំគិត។ តើអ្នក  
មិនគិតថាត្រឹមត្រូវទេឬ?” អត់ទេ។ នៅទីនោះគាត់ទៅ។ ហើយបន្ទាប់មកក្រុមជំនុំ  
ត្រូវបានខ្ចាត់ខ្ចាយ។ ឃើញទេ? ញែកការទាំងនេះ! ព្រះធ្វើការបំបែក គឺទ្រង់ជា  
អ្នកដែលធ្វើវា។ ប៉ុន្តែពួកគេទាំងអស់គ្នា ម្នាក់ៗចង់យកប្អូនតូចនេះ ដាក់គាត់នៅ  
ទីនេះហើយមួយនេះនៅទីនេះ។ គំនិតរបស់បុរសនោះ។

151 មនុស្សមានកូនសោរ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់កាន់កូនសោរពិត។ ពួកគេផ្តល់ឲ្យ  
សាវ័ក ព្រះវិហារបរិសុទ្ធ កូនសោរ ហើយចូរមើលលើកដំបូងដែលពួកគេបាន  
ប្រើវា នៅពេលដែលយូដាសបានធ្លាក់ក្នុងការរំលង។ ពួកគេបានប្រមូលផ្តុំគ្នា  
ហើយចាប់ឆ្នោត។ ហើយបងប្អូនដ៏វិសុទ្ធ។ តើអ្នកណានឹងនិយាយថាពួកគេ  
មិនមែនជាបងប្អូនដ៏វិសុទ្ធទេ? តើអ្នកណានិយាយថាពួកគេមិនស្អាត? ប៉ុន្តែ  
ពួកគេបានចាប់ឆ្នោត ហើយវាបានធ្លាក់ទៅលើម៉ាត់ធាស។ ហើយនៅពេល...តើ  
គាត់ធ្លាប់ធ្វើអ្វីខ្លះ? គ្មានទេ។ ប៉ុន្តែប៉ូលត្រូវបានជ្រើសរើស! អាម៉ែន។ នោះគឺជា

ការដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានជ្រើសរើស៖ ជាបុរសមានមាឌតូច ច្រមុះកញ្ជើច ជាជនជាតិយូដាដែលមានរហ័សខឹង។ មិនមែនជាម៉ាលធាសទេ ដែលជាអ្នក ឌី ឌី អ្នកដឹងទេគាត់—គាត់គឺ...គឺប៉ូល។ ព្រះជាម្ចាស់បានជ្រើសរើសលោកប៉ូល ព្រះវិហារជ្រើសរើសយកម៉ាត់ធាស។ ឃើញទេ? អ្នកមិនមានសិទ្ធិប្រាប់ព្រះថាទ្រង់ “ខុស។” ទេទ្រង់ដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វី ទ្រង់ដឹងថាអ្វីដែលបុរសនេះត្រូវបានបង្កើតឡើង។

152 តើអ្នកណានឹងជ្រើសរើស...ព្រះវិហារណាធ្លាប់ជ្រើសរើសប៉ូល? អូ ទេ មិនដែលទេ។ បាននិយាយថា “បុរសនោះគឺជាអ្នកដែលដាក់ពួកយើងទាំងអស់គ្នា នៅក្នុងគុក”

153 ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អញនឹងបង្ហាញដល់គាត់នូវអ្វីដែលគាត់ នឹងរងទុក្ខសម្រាប់អញ” ទ្រង់ដឹងថាអ្វី។

154 មិនថាអ្នកណាដែលយើងគិតថាត្រឹមត្រូវទេ ព្រះដឹងថាអ្នកណាបំផុតមាន សមត្ថភាព ពីព្រោះទ្រង់ស្គាល់ចិត្តរបស់មនុស្សទ្រង់ដឹង។

155 ក៏មិនមានការរីកជុសជុលឬក៏ធ្វើការទាំងនេះ កើតឡើងនៅពេលនោះដែរ យើងគិតថាពួកគេគួរតែកើតឡើង។ យើងគិតថា “ពេលនេះដល់ពេលហើយ លើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់!” ខ្ញុំកត់សំគាល់នៅក្នុងជំរុំរបស់យើងនិង អ្វីៗផ្សេងទៀតអំពីពុទ្ធិអ្នកជំនួញ “កំពុងតែមកដល់ហើយ ហាលេលូយ៉ា គឺជា ការរីកជុសជុលដ៏អស្ចារ្យ!”

156 កុំចាញ់បោកគេ “ទ្រង់បានមកដល់ហើយ ហើយគេបានធ្វើដល់ទ្រង់នូវអ្វី ដែលមានក្នុងបញ្ជី” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែពួកគេគិតថាមានការរីកជុសជុល។ តើវា កំពុងកើតឡើងមែនទេ? ទេ! វារួចរាល់ហើយ ហើយវាចប់ហើយ។ អ៊ូ—ហ៊ី។ សូម កត់សម្គាល់ការនេះ នេះគឺជាពេលវេលាដែលកាត់តាមចង្អៀង។ ចេញមកនិងចូល ទៅ។ “អ្នកដែលរង់ចាំព្រះអម្ចាស់នឹងមានកម្លាំងរបស់ពួកគេឡើងវិញ។”

157 សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះនៅក្នុងអត្ថបទរបស់យើង កត់សំគាល់ជាវិឌ ជា ស្តេចអ៊ីស្រាអែល គាត់គឺជាម្នាក់ដែលទទួលបានការបើកសម្តែងនៃការយកហិប របស់ព្រះជាម្ចាស់ត្រឡប់ទៅកន្លែងរបស់គាត់វិញ។ ព្រោះពួកគេមិនដែលពិគ្រោះ យោបល់ពីស្តេចសូលឡើយព្រោះស្តេចសូលបានរង្វងចេញ។ ដូច្នេះពួកគេ មិនដែលប្រឹក្សាយោបល់អំពីហិបនោះទេ គឺជានិមិត្តសញ្ញានៅក្នុងសម័យសូល។

ព្រោះគាត់បានដើរថយក្រោយហើយបានឃ្លាតឆ្ងាយពីព្រះ។ ដូច្នោះដាវីឌ ក៏  
ទៅជាមួយការបើកសម្តែង... ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់នេះ គឺជាអត្ថបទដែលគួរឲ្យ  
ស្តាប់ណាស់បើអ្នកមិនធ្វើឲ្យវាត្រឹមត្រូវ។ ហើយខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាពេលវេលានឹង  
មកដល់ដែលយើងគួរតែជាបុរសជំនួសឲ្យទារក។ អាហ្នា យើងគួរមានសាច់  
រឹងមាំជំនួសទឹកដោះគោ។

158 សូមកត់សម្គាល់ដាវីឌស្តេចអ៊ីស្រាអែល ស្តេចដែលទើបតែត្រូវបានចាក់ប្រេង  
តាំងថ្មីៗ ឬស្តេចដែលបានជ្រើសរើស សូល... សាំយូអែលបានចាក់ប្រេងលើ  
គាត់តាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះ ហើយគាត់ពិតជាស្តេចដែលព្រះជាម្ចាស់បាន  
ជ្រើសរើស គ្មានអ្វីត្រូវឆ្ងល់ទេ។ ហើយគាត់នៅទីនេះ ហើយនិមិត្តវាយប្រហារ  
គាត់។ វាត្រូវបានបង្ហាញដល់ដាវីឌ។ គាត់បានទទួលការបើកសម្តែង គ្មាននរណា  
ម្នាក់ផ្សេងទៀតបាននិយាយអ្វីអំពីវាទេ។ “ចូរយើងទៅ ហើយយកហ៊ីបនៃសេចក្តី  
សញ្ញា ពីព្រោះនោះជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ ដែលយើងត្រូវយកហ៊ីបនៅទីនេះ  
មកជាមួយយើង ថាយើងពិគ្រោះជាមួយព្រះដោយសារហ៊ីបនេះ។” រឿងដែលនិក  
ស្មានមិនដល់ តើអ្នកគិតអញ្ចឹងដែរ? ត្រឹមត្រូវហើយ។

159 តែចូរចាំថា គាត់ជាស្តេច ហើយទទួលបានការបើកសម្តែង គាត់ឈាន  
ហួសពីកន្លែងរបស់គាត់។ មានហោរាម្នាក់នៅស្រុកនោះ ឈ្មោះថាណាថាន់ គាត់  
គឺជាមនុស្សម្នាក់ដែលត្រូវបានតែងតាំងដើម្បីទទួលបានការបើកសម្តែង។ មានអ្វី  
ដែលត្រូវនិយាយគាត់នឹងនិយាយ ពីព្រោះថា “ព្រះអម្ចាស់មិនធ្វើអ្វីទាល់តែសោះ  
លើកលែងតែបានបង្ហាញឲ្យវាហោរាជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ជាមុន។” ប៉ុន្តែ អ្នកឃើញ  
ទេ ដាវីឌជាស្តេច ដែលបានចាក់ប្រេងតាំងលើគាត់...នោះគឺជាបទគម្ពីរមែនទេ?  
ចាក់ប្រេងតាំងគាត់ហើយទទួលបានការបើកសម្តែងដ៏ពិត។ ប៉ុន្តែវាជាការខុស  
ពីព្រោះណាថាន់ជាហោរានៅគ្រានោះ។ ហើយការបើកសម្តែងមិនដែលមកលើ  
ណាថាន់ ឡើយ ហើយនៅពេលដែលការបើកសម្តែងមានដល់ដាវីឌ គាត់មិនដែល  
បានប្រឹក្សាជាមួយណាថាន់អំពីរឿងនេះទេ។ គាត់នឹងដើរទៅមុខហើយធ្វើអ្វីដែល  
គាត់ចង់ធ្វើ។ អ៊ូ—ហ៊ី។

160 ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់តើនរណាដែលដាវីឌបានពិគ្រោះនៅទីនេះក្នុងជំពូក  
១៣ “ប៉ុន្តែគាត់បានពិគ្រោះយោបល់ជាមួយមេបញ្ជាការរាប់ពាន់នាក់និងរាប់រយ  
នាក់” ត្រឡប់ទៅក្រុមជំនុំរបស់គាត់ ឃើញទេ? ឥឡូវ “តើអ្នកមិនគិតថាយើងគួរតែ

ធ្វើ...?” មិនអញ្ចឹងទេឬ។ ឥឡូវនេះ គាត់បានព្យាយាមធ្វើកិច្ចការព្រះ ប៉ុន្តែគាត់មិនត្រូវបានតែងតាំងឲ្យធ្វើវាទេ ឃើញទេ ព្រោះព្រះមានផ្លូវរបស់ទ្រង់។

161 ដូចគ្នាដែលព្រះមានបន្ទូលទៅកាន់ស្តេចអំពីជំងឺរបស់គាត់និងជាសះស្បើយ ប៉ុន្តែទ្រង់មិនបានធ្វើទេ ទ្រង់មានវិធីចាត់តាំងធ្វើការនោះគឺជាហោរារបស់ទ្រង់។ ដូច្នេះទ្រង់បាននិយាយទៅកាន់ហោរា បានប្រាប់អេសាយឲ្យត្រឡប់ទៅប្រាប់ហេសេគានូវអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។

162 ឥឡូវនេះហេសេគាកំពុងតែនិយាយទល់មុខជាមួយព្រះជាម្ចាស់ ហើយ—ហើយព្រះជាម្ចាស់ពិតណាស់អាចនិយាយជាមួយហេសេគា ប៉ុន្តែទ្រង់បានបង្កើតបណ្តាញជាក់លាក់មួយ។ អ្នកយល់ទេ? ព្រះមានវិធីផ្តល់ខ្លួនរបស់ទ្រង់ក្នុងការធ្វើអ្វីៗ បញ្ជូនការរីកផុសផុល ការនិយាយ អ្វីក៏ដោយ។ ទ្រង់មានវិធីធ្វើវាហើយយើងមិនជានរណាម្នាក់ដែលអាចប្រាប់ទ្រង់ពីរបៀបធ្វើវាទេ។ ទ្រង់ធ្វើតាមរបៀបដែលទ្រង់សព្វព្រះទ័យនឹងធ្វើវា។

163 ដូច្នេះ អ្នកឃើញទេ ដាវីឌកំពុងទទួលបាននិមិត្ត...ឥឡូវនេះ អ្នកចាំខ្ញុំបាននិយាយការចាក់ប្រេងតាំងទេ គឺការចាក់ប្រេងតាំងមិនពិត? ចូរចាំថាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចមកហើយចាក់ប្រេងលើមនុស្សម្នាក់ ហើយនៅតែមិនតាមបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ។ នៅទីនេះវាបញ្ជាក់នៅទីនេះ។ ឃើញទេ? យើងត្រូវឆ្លងកាត់ផ្លូវរបស់ព្រះជាម្ចាស់ក្នុងការធ្វើវា មិនមែនផ្លូវរបស់យើងទេ ជាផ្លូវរបស់ព្រះក្នុងការធ្វើវា។ ពីព្រោះដាវីឌត្រូវបានតែងតាំងជាស្តេច ដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង បានផឹសតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះមកលើគាត់ (ប្រភេទនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ) ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាទំរង់របស់ព្រះទេ។

164 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “ពួកជំនុំទាំងអស់ពេញចិត្ត។” សូមកត់សម្គាល់ពួកមេបញ្ជាការរាប់ពាន់នាក់និងរាប់រយនាក់ផងដែរ ជាពួកសង្ឃនិងអ្នកសិក្សាសាសនាវិទូបានគិតថានោះគឺ “អស្ចារ្យណាស់។” នោះជាសាលាព្រះគម្ពីររបស់អ្នក ហើយអ្វីៗផ្សេងទៀតពួកគេគិតថាវាអស្ចារ្យណាស់ សូម្បីមនុស្សគ្រប់គ្នាក៏បានយល់ព្រមហើយពួកវាបាចារ្យនិង—ហើយពួកគេទាំងអស់បានយល់ស្របនឹងរឿងនោះ ការចាក់ប្រេងតាំងស្តេចគឺត្រឹមត្រូវ។ សូមកត់សម្គាល់! ប៉ុន្តែព្រះមិនបានសន្យាថានឹងបង្ហាញវាទេ ព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់នៅក្នុងរដូវកាលរបស់វាចំពោះ

ពួកគេ។ ព្រះមានវិធីបង្ហាញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ប៉ុន្តែមិនមែនសម្រាប់ពួកគេទេ។ សូមចាំថាវាផ្ទុយនឹងព្រះ។

165 មានអ្វីមួយដូចនៅជំនាន់មីកាយ៉ាជាកូនរបស់អ៊ីម៉ា។ តើអ្នកចាំរឿងនោះទេ? យូដានិងអ៊ីស្រាអែលបានបែកបាក់គ្នា ហើយពួកគេក៏មាននគរពីរផ្សេងគ្នា ហើយអំហាប់ជាស្តេចលើអាណាចក្រមួយ។ ហើយខ្ញុំជឿថាយ៉ូសាផាតគឺជាស្តេចដែលគ្រប់គ្រងលើនគរយូដា។ ហើយអំហាប់គ្រប់គ្រងលើអ៊ីស្រាអែលគឺជាយេរូសាឡឹម។

166 សូមកត់សម្គាល់ ហើយបន្ទាប់មកនៅទីនេះមានក្រុមនៃជនបរទេសបានយកផ្នែកមួយពីទឹកដីដែលព្រះបានប្រទានដល់អ៊ីស្រាអែល និងភីលីស្ទីនទាំងនេះនៅទីនោះ ឬស៊ីរី កំពុងកាន់កាប់ទឹកដីនោះហើយកំពុងស៊ីចំណីរបស់ពួកកូនចៅគេបង្កើតពីដីដែលជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ៊ីស្រាអែល។ ដូច្នេះពួកគេត្រូវការដីនោះដើម្បីចិញ្ចឹមកូនៗ និងគ្រួសាររបស់គេ។ ព្រះបានប្រទានដល់ពួកគេ...នោះគឺជាសិទ្ធិដែលព្រះបានប្រទាន។

167 ដូច្នេះអំហាប់ហៅយ៉ូសាផាតហើយនិយាយថា “ចុះមក” គាត់បាននិយាយថា “មើលនៅទីនោះតើសត្រូវរបស់យើងធ្វើអ្វី? តើវាត្រឹមត្រូវទេដែលយើងជាមនុស្សរបស់ព្រះ មានសិទ្ធិដែលព្រះបានផ្តល់ទឹកដីឲ្យ ដែលយើងគួរតែមានដីនេះជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើង តាមរយៈហោរាយ៉ូស្វេបានបែងចែកដីនេះ វាគួរតែជារបស់យើង វាជាកម្មសិទ្ធិរបស់យើងនិងកូនចៅរបស់យើង ហើយនៅទីនេះពួកកុម្មុយនិស្តបានកាន់កាប់វា? ហើយយើងមាន...យើងស្រេកឃ្លានណាស់ ហើយពួកគេបានទទួលសិទ្ធិដែលព្រះប្រទានមកយើង។ តើអ្នកមិនគិតថាអ្នកគួរតែទៅទីនោះហើយយកដីរបស់យើងមកវិញទេឬ? ប្រសិនបើអ្នកនឹងចូលរួមជាមួយកំលាំងរបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកមេតូឌីសនិង ប្រេសប៊ីធើរៀន និងទាំងអស់និងប្រេសប៊ីធើរៀន និងលូធើរៀននិងអ្វីៗទាំងអស់សុទ្ធតែយកក្រុមប្រឹក្សាសាសនានៅទីនេះឥឡូវនេះ យើងទាំងអស់រួមគ្នាហើយយើងនឹងទទួលយករឿងនេះ។” (ខ្ញុំកំពុងនិយាយរឿងប្រៀបប្រដូចឥឡូវនេះ។) “យើងនឹងទទួលបានវា។”

168 “ហេតុអ្វី” គាត់បាននិយាយថា “ពិតណាស់យើងទាំងអស់គ្នាគឺតែមួយ។” អា ហ្ន៎ ។

169 ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “តើពីរនាក់អាចដើរជាមួយគ្នាបានដោយរបៀបណា? យល់ស្របទេ?” ឃើញទេ?

170 នៅទីនោះដែលជាកន្លែងដែលបុរសដ៏អស្ចារ្យ ដែលជាបុរសពោធិ៍កុស្ត ដ៏អស្ចារ្យយ៉ូសាផាតបានលាយបញ្ចូលគ្នាជាមួយហ្វូងមនុស្សខុសៗ។ ហើយនោះជាអ្វីបានកើតឡើងចំពោះពោធិ៍កុស្តរបស់យើងសព្វថ្ងៃនេះ។ មានបុរសពិតនៅទីនោះប៉ុន្តែពួកគេត្រូវបានលាយបញ្ចូលគ្នានៅក្នុងហ្វូងមនុស្សនិកាយទាំងនោះ។ ចេញពីរឿងនោះ! វាជាបណ្តាសារបស់ព្រះអម្ចាស់!

171 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ! គាត់នៅទីនោះ ហើយនិយាយថា “មែនហើយ វាមានហេតុផលល្អដែរ” ក៏បន្តថា “រទេះនិងមនុស្សរបស់យើងគឺជារបស់អ្នក។ យ៉ាងណាមិញយើងជាជនជាតិយូដាដូចគ្នា។ ប្រាកដណាស់យើងនឹងទៅជាមួយអ្នក។” ប៉ុន្តែមានគំនិតសាសនាគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ស្តេចយ៉ូសាផាតក្នុងការនិយាយថា “តើអ្នកមិនគិតថាយើង—យើងគួរតែពិគ្រោះជាមួយព្រះអម្ចាស់សិនទេឬ?” ឃើញទេ? “ខ្ញុំគិតថាវាជាគំនិតល្អ។”

172 ហេតុអ្វីបានជាអំហាប់ “ពិតណាស់” បាននិយាយថា “អូប្រាកដណាស់ខ្ញុំគួរតែគិតពីរឿងនោះ។”

173 “មែនហើយ តើមានមនុស្សរបស់ព្រះនៅកន្លែងណាឬទេ? តើអ្នកមានហោរាទេ?”

174 “ហ្នា ខ្ញុំមានបួនរយនាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ខ្ញុំមានក្រុមប្រឹក្សាទាំងមូលនៅទីនេះ និកាយទាំងមូល។ ពួកគេជាហោរាហេព្រើរ។”

175 សូមចាំថាព្រះគម្ពីរបានចែងថាពួកគេគឺជា “ហោរា ហេព្រើរ” មិនមែនជាពួកហោរាទេ តែជាហោរាហេព្រើរ សាលារបស់ពួកគេ ថ្នាក់សិក្សាសាលាទ្រឹស្តី។

176 “អញ្ចឹង យកពួកវាចេញមក!”

177 ហើយស្តេចបានស្លៀកពាក់ ហើយបានអង្គុយនៅចំពោះមុខគាត់ ដើម្បីធ្វើឲ្យហោរាចាប់អារម្មណ៍។ ហើយក៏បានមកនៅទីនេះ ខ្ញុំជឿថាគឺជាសេដេតាឡើងមក ប្រធានក្រុមប្រឹក្សាស្រុក ឬជាអ្វីមួយដែលគាត់មាន បានឡើងនៅទីនោះក្នុងចំណោមពួកគេ។ គាត់បានធ្វើស្នែងពីរឲ្យខ្លួនឯងផ្ទាល់ ហើយបាននិយាយថា

“ខ្ញុំបានឮពីព្រះ។ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ‘ជាមួយស្នែងនេះ អ្នកនឹងរុញច្រានជនជាតិស៊ីរីចេញពីទឹកដីបាន។’”

178 “អូ! ថ្វាយសិរីល្អ!” គ្រប់គ្នាបានគិតថាវាពិតជាល្អណាស់។

179 មើលតើវាខិតទៅជិតឡាមនោះយ៉ាងណាឥឡូវនេះ វាងត្រូវហើយនិងខុស។ ហើយត្រូវចាំថាវានឹងធ្លាក់នៅម្ខាងឬម្ខាងទៀត រហូតដល់វាចុះមកដល់ពេលខ្លះដូចជាស្នែងឡាម វាងត្រូវហើយនិងខុស។ វាត្រូវតែគ្រប់ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ មិនមែនគ្រាន់តែស្ទើរតែគ្រប់ព្រះបន្ទូលនោះទេ ប៉ុន្តែគ្រប់ព្រះបន្ទូលទាំងអស់! ហើយវាបានធ្លាក់ចុះនៅថ្ងៃនេះ មិនមែនចំពោះលូធើ មិនមែនចំពោះពួកមេតូឌីស មិនមែនចំពោះពួកពេនទីកុស្តនោះទេ ប៉ុន្តែគឺជាសម័យនៃស្នែងនោះ នៅសម័យកាលនេះ ដែលជាកន្លែងដែលអាចទឹងនិងព្រះគ្រីស្ទបានចាក់ប្រេងតាំងយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ ដូច្នេះវានឹងបញ្ឆោតអ្នកដែលព្រះបានជ្រើសរើសពួកគេនឹងដើរខុសប្រសិនបើពួកគេមិនមើលវា ដូចជាផ្សំក្រូចឆ្មារ។ មើល! ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្ន! យើងមិនរស់នៅក្នុងយុគសម័យ ពេនទីកុស្តឡើយ។ យើងបានឆ្លងផុតយុគសម័យនោះហើយ គឺដូចគ្នានឹងអ្វីដែលយើងបានឆ្លងផុតសម័យលូធើ ហើយឆ្លងកាត់...ឃើញទេ?

180 សូមកត់សម្គាល់។ ឥឡូវនេះពួកហោរាបានទាយ បួនរយនាក់នៃពួកគេ ពួកហោរាហេព្រើរ បានផ្តល់ទីបន្ទាល់ដល់ពួកគេយ៉ាងហ្មត់ចត់។ “ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា ‘ចូរឡើងទៅ ព្រះអម្ចាស់នៅជាមួយអ្នក។’”

181 យ៉ូសាផាតបាននិយាយថា “ល្អណាស់ មើលទៅដូចជាមិនអីទេ ប៉ុន្តែ” “តើអ្នកមានមួយផ្សេងទៀតឬទេ?”

182 “មួយផ្សេងទៀត? យើងមាននិកាយទាំងមូលនៅទីនេះ យើងមានក្រុមប្រឹក្សាទាំងមូលបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនេះ។ ហេតុអ្វីបានជាយើងត្រូវការអ្នកមួយផ្សេងទៀត?”

183 គាត់បាននិយាយថា “ហ្នា ប៉ុន្តែខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាមានម្នាក់ផ្សេងទៀត”

184 គាត់បាននិយាយថា “មែនហើយ មានម្នាក់ទៀត ប៉ុន្តែគាត់មិនមែនជារបស់ផងក្រុមប្រឹក្សានេះទេ។” អ្នកហា “គាត់ជាមនុស្សដែលត្រូវគេបណ្តេញចេញ។ វាជាមីកាយ៉ាជាកូនរបស់អ៊ីមឡា។ ហើយខ្ញុំស្អប់គាត់។” ឃើញទេ? បាននិយាយថា

“ពួកគេនឹងមិនទទួលបានគាត់ក្នុងការប្រកបទេ ហើយគាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតា ម្នាក់ ដែលចាប់ផ្តើមជាមួយគាត់។ ហើយគាត់ជានិច្ចជាកាលអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែល គាត់ទាយ គាត់គ្រាន់តែមិនបានលើកទឹកចិត្តថ្នាក់សិក្ខាសាលាបន្តិចប៉ុន្មាន។” អ៊ូ —ហ៊ី។ “ហើយគាត់ធ្វើរឿងទាំងអស់នេះ អាក្រក់គាត់តែងតែទាយអាក្រក់ប្រឆាំង នឹងខ្ញុំ គ្រាន់តែខុសគ្នា។”

185 យ៉ូសាផាតបាននិយាយថា “អូ! កុំអោយស្តេចនិយាយបែបនេះឡើយ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ ចង់ស្តាប់នូវអ្វីដែលបុរសនេះនិយាយ។”

186 បាននិយាយថា “យើងនឹងរកឃើញគាត់” ដូច្នេះពួកគេបានបញ្ជូនបុរសម្នាក់ ទៅទីរហោហាន។

187 បាននិយាយថា ចូរច្រាប់គាត់ថា “ឥឡូវនេះ នៅលើផ្លូវរបស់អ្នកត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំចង់ច្រាប់អ្នកអ្វីមួយ។ តើអ្នកចង់ត្រឡប់ចូលនិកាយម្តងទៀតទេ? ឃើញទេ? តើ អ្នកចង់ប្រកបជាមួយពួកគេម្តងទៀតទេ? ប្រសិនបើអ្នកចង់ ចូរនិយាយរឿងដែល ប្រធានស្រុកនិយាយ ចូរនិយាយរឿងដែលប៊ីស្ស្រូនិយាយ ហើយពួកគេនឹងនាំអ្នក ត្រឡប់មកវិញ។ ឥឡូវនេះដល់ពេលត្រូវធ្វើហើយ។”

188 ប៉ុន្តែតើអ្នកអាចស្រមៃថាជាហោរាពិតនៃព្រះ ដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ឲ្យ ធ្វើការលើព្រះបន្ទូលតែមួយរបស់ព្រះទេ? គ្មានទេ!

189 គាត់បាននិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ដ៏មានព្រះជន្មរស់ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយអ្វី ដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលតែប៉ុណ្ណោះ!” យើងត្រូវការកូនប្រុសរបស់អ៊ីម ឡា។ “ដូចដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះជន្មរស់ ខ្ញុំនឹងនិយាយតែអ្វី ដែលទ្រង់និយាយ ប៉ុណ្ណោះ” ត្រូវហើយ “ទ្រង់មានបន្ទូលពីអ្វី”

190 ដូច្នេះនៅពេលដែលពួកគេមកដល់នៅទីនោះនៅមុខមនុស្សទាំងអស់គឺជា ហោរា។ ពួកគេនិយាយថា “អ្នកនិយាយថាពួកគេ...”

191 គាត់បាននិយាយថា “រង់ចាំខ្ញុំនៅយប់នេះ អនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំបានមើល នូវអ្វីដែល ព្រះអម្ចាស់នឹងមានបន្ទូល។” ដូច្នេះនៅយប់នោះ ព្រះអម្ចាស់បានលេចមកឯគាត់ តាមការជាក់ស្តែង ហើយច្រាប់គាត់អ្វីដែលត្រូវនិយាយ។

192 នៅព្រឹកបន្ទាប់គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកនិយាយអ្វីដែរអ៊ីមឡា?” នៅពេល ពួកគេកំពុងតែឈរនៅខាងក្រៅ...ខ្ញុំចង់មានន័យថា “មីកាយ៉ាជាកូនរបស់អ៊ីមឡា”



បាននិយាយថា “តើអ្វីទៅតើអ្នកនិយាយអ្វីឥឡូវនេះទេ? យើងទាំងអស់គ្នានៅ ទីនេះជាមួយគ្នា ពួកបូជាចារ្យទាំងអស់ ហោរានិងស្តេចទាំងអស់ និងអ្វីៗទាំងអស់ ដែលនៅទីនេះជាមួយគ្នា។ តើអ្នកនិយាយអ្វីនៅពេលនេះនៅក្នុងក្រុមប្រឹក្សាដ៏ធំ នេះ?”

193 បាននិយាយថា “ចូរឡើងទៅចុះ” បន្តថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញជនជាតិអឺរ៉ុប អែលរាយប៉ាយដូចជាចៀមគ្មានអ្នកគង្វាល”

194 ហើយអំហាប់និយាយថា “ដូចអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកទេ! អ្នកប្រឆាំងនេះ ចេះតែទាយអ្វីដែលអាក្រក់ប្រឆាំងនឹងខ្ញុំប៉ុនោះ!”

195 តើគាត់អាចនិយាយអ្វីផ្សេងទៀតបាន នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់កំពុងតែ មានបន្ទូលដូច្នោះ? ហោរាត្រូវបានគេសន្មត់ថាជាមាត់របស់ព្រះដែលនិយាយ មិនមែនចេញពីមាត់និងការគិតដោយខ្លួនឯងទេ។ គាត់...អ្នកឃើញទេ? គាត់... និយាយពាក្យទាំងស្រុងរបស់ព្រះ ព្រះមិនចង់ធ្វើបាបអ្វីទាំងអស់ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវតែ និយាយនូវអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់មានបន្ទូល ព្រោះគាត់មិនអាចគ្រប់គ្រងវាបាន ដោយខ្លួនឯងទេ។ ឃើញទេ?

196 គាត់បាននិយាយថា “តើខ្ញុំមិនបានប្រាប់អ្នកទេឬអី?”

197 ហើយបន្ទាប់មក មានបុរសម្នាក់ដែល—មានស្នែង ហើយវាយមាត់គាត់ បាន និយាយថា “តើផ្លូវណាដែលព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ចេញពីខ្ញុំទៅ?” ពាក្យ មួយទៀត សូមឲ្យខ្ញុំព្យាយាមបំភ្លឺវា “មើលទៅ...ឃើញទេនៅទីនេះខ្ញុំចង់ប្រាប់ អ្នកអ្វីមួយមីកាយ៉ា។ តើអ្នកដឹងថាខ្ញុំជាគ្រូម្នាក់នៅក្នុងបទគម្ពីរទេ? តើអ្នកដឹងទេថា ខ្ញុំមានការចាក់ប្រេងតាំង?” ឬ “ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក” យើងនិយាយវានៅថ្ងៃនេះ។ “តើអ្នកដឹងទេថាខ្ញុំមានវា?”

198 អ៊ីមឡានិយាយថា “ខ្ញុំមិនសង្ឃឹមជឿនេះទេ”

199 គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែស្តាប់! ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំធ្វើសាក្សី ជាមួយសិស្សបួនរយរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ ថា ‘យើងនឹងរុញជនជាតិស៊ីរីចេញពី ទឹកដីនេះ។’ ហើយតើអ្នកជានរណាដែលត្រូវមកនិយាយថាស្តេចដ៏អស្ចារ្យរបស់ យើងនឹងត្រូវគេធ្វើគុត?” គាត់បាននិយាយថា “ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានប្រាប់ខ្ញុំ បែបនេះ។”

200 សូមឲ្យខ្ញុំគ្រាន់តែបំបែកវាចុះដូច្នោះអ្នកនឹងយល់វា។ ហើយប្រហែលជាយើងឃើញមីកាយ៉ានិយាយថា “កាលពីយប់មិញ ណាលោក ខ្ញុំបាននិមិត្តឃើញព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ឈរនៅលើបល្ល័ង្ក។ ហើយខ្ញុំបានឃើញពួកវានស្ងួតទាំងអស់ប្រមូលផ្តុំគ្នានៅជុំវិញទ្រង់ អាហ្នា ហើយពួកគេមានក្រុមប្រឹក្សានៅស្ថានសួគ៌។ ពួកគេនិយាយថា តើអ្នកណាអាចចុះទៅហើយបញ្ជាក់អំហាប់? ពីព្រោះនៅក្រោមបល្ល័ង្កនៅទីនេះមានហោរាដែលជាហោរាដ៏ពិតម្នាក់ឈ្មោះអេលីយ៉ា។ ហើយគាត់បានទាយដោយពាក្យរបស់ខ្ញុំហើយបាននិយាយថា “អំហាប់ដ៏អាក្រក់នោះដោយសារគាត់បានសម្លាប់ណាបោត នោះឆ្កែនឹងលិទ្ធជាមារយរបស់មនុស្សអាក្រក់នោះ” ហើយយើងត្រូវតែបង្កើតវាឡើង វាត្រូវតែកើតឡើងពីព្រោះវាចែងរួចហើយ វាគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់! វាត្រូវតែកើតឡើងត្រូវតែនៅទីនោះ។ ហើយយើងនឹងធ្វើវាយ៉ាងម៉េចដែរ?”

201 “បន្ទាប់មកចុះទៅទីដំរីជ័រជ្រៅ នោះមានវិញ្ញាណមួយបានឡើងមក វាបាននិយាយថា ខ្ញុំជាវិញ្ញាណបោកបញ្ឆោត។ ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើកិច្ចការអ្វីមួយសម្រាប់អ្នកបាន ខ្ញុំនឹងចុះទៅរកហោរារបស់គាត់” ពីព្រោះពួកគេប្តឹងរៀបចំណាស់ ដូច្នោះពួកគេនឹងយល់តែរឿងមួយប៉ុណ្ណោះ ហើយនោះជាអារម្មណ៍បន្តិច។ “ហើយខ្ញុំនឹងអោយពួកគេទាយពាក្យកុហក។ ហើយខ្ញុំនឹងឲ្យអំហាប់ស្តាប់ឥស្សរជនទាំងនោះជំនួសឲ្យហោរាពិតរបស់អ្នក។ ព្រោះគាត់នឹងពិនិត្យមើលអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលគាត់និយាយជាមួយព្រះបន្ទូលរបស់អ្នក គាត់នឹងពិនិត្យមើលនិមិត្តរបស់គាត់ដោយពាក្យនេះគាត់នឹងពិនិត្យមើលអ្វីៗទាំងអស់ដែលគាត់ធ្វើដោយព្រះបន្ទូល ហើយប្រសិនបើវាមិននៅជាប់នឹងព្រះបន្ទូល គាត់មិនស្តាប់ឡើយ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវា... ខ្ញុំអាចបញ្ឆោតអ្នកផ្សេងទៀតទាំងនេះហើយខ្ញុំ... ពួកគេ... នឹងទទួលបានសេចក្តីទុកចិត្តយ៉ាងខ្លាំង សាមគ្គីភាពដ៏អស្ចារ្យរួមគ្នានៃសុភ័ក្តិភាពរបស់ពួកគេ ដូច្នោះពួកគេដើរជុំវិញជាមួយគ្នា ពួកគេនឹងរួមគ្នា។ ហើយខ្ញុំនឹងបណ្តាលឲ្យអំហាប់ស្តាប់ពួកគេហើយទៅទីនោះ។ នោះហើយជារបៀបដែលយើងនឹងធ្វើវា។”

202 “ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា អ្នកអាចធ្វើវាបានអ្នកគឺជាអ្នកបញ្ឆោតពិត។ អ្នកបន្តទៅមុខទៀត។”

203 ហើយបន្ទាប់មកសេដេគាបានវាយគាត់នៅចំមាត់ហើយ បាននិយាយថា “កន្លែងណាតើអ្នក...?”

204 គាត់បាននិយាយថា “អ្នកនឹងដឹងនៅពេលណាអ្នកកំពុងអង្គុយនៅខាងក្នុង រណ្តៅ។” អ៊ូ—ហ៊ី។

205 គាត់និយាយថា “ឡើងទៅចុះ” សេដេគាបាននិយាយទៅកាន់ស្តេច។ ថា “ចូរ ឡើងទៅហើយសូមត្រឡប់មកដោយសុខសាន្តចុះ!”

206 អំហាប់បាននិយាយថា “ចូរយកម្នាក់នោះចូលទៅក្នុងគុក។ ហើយអោយគាត់ បរិភោគអាហារទុក្ខព្រួយនិងទឹកនៃទុក្ខព្រួយ។ ហើយនៅពេលខ្ញុំត្រឡប់មកវិញ ជាមួយជ័យជំនះរបស់ខ្ញុំ ដែលហោរារបស់ខ្ញុំបានប្រាប់ខ្ញុំថា ‘ការរីកផុសផុលនេះ ប្រាកដជាកើតឡើង’” បានបន្តថា “ខ្ញុំនឹងចូលទៅជួបមនុស្សនោះ!”

207 ស្តាប់ពាក្យចុងក្រោយរបស់មីកាយ៉ាទៅកាន់បុរសនោះ: “បើឯងរិលត្រឡប់ មកវិញដោយសុខសាន្តមែន ព្រះជាម្ចាស់នឹងមិនមានបន្ទូលមកកាន់ខ្ញុំឡើយ។ អាម៉ែន។

208 ឃើញទេ ព្រះមានវិធីនៃការធ្វើអ្វីមួយ។ មនុស្សទាំងនេះបានគិតថាពួកគេ ពួកគេកំពុងតែបំភ្លឺព្រះជាម្ចាស់។ ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្ន! មិនមែនជាអារម្មណ៍ មិនមែនជា អារម្មណ៍រីករាយ មិនមែនជាការស្រមៃស្រមៃទេ ប៉ុន្តែវាត្រូវតែជា ‘ព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់’ ត្រូវហើយ។ មិនថា...ឃើងរកឃើញរឿងទាំងនេះដូច្នោះ។

209 សូមកត់សម្គាល់ឥឡូវនេះ: នៅពេលដែលជារឺខបានធ្វើការប្រកាសដ៏អស្ចារ្យ ហើយវាហាក់ដូចជាល្អដែលជារឿងល្អដែលត្រូវធ្វើ។ បន្ទាប់មកឃើងរកឃើញថា (តើខ្ញុំស្រែកដង្កក់រកទ្រង់ទេ? ខ្ញុំយឺតពេលដែលមានអ្នកផ្សេងឬ?) ពួកគេបាន ប្រកាសបង្កើតរឿងនេះ គាត់មិនបានពិគ្រោះជាមួយហោរាទេ។

210 ឥឡូវនេះ: តើមាននរណាម្នាក់ដឹងថាអេម៉ុស៣:៧ បាននិយាយថាព្រះបាន សន្យាថាទ្រង់នឹងមិនធ្វើអ្វីទាំងអស់រហូតដល់បានបង្ហាញទៅហោរារបស់ទ្រង់ ជាមុនសិន។ តាមរយៈយុគសម័យព្រះវិហារយើងមានអ្នកកែទម្រង់។ ប៉ុន្តែ ការសន្យាដោយម៉ាឡាគី៤ ដែលនឹងមានហោរាម្នាក់នៅក្នុងទឹកដីនេះនៅថ្ងៃ ចុងក្រោយ (ពីព្រោះវាត្រូវនឹងលំនាំនោះ: ឃើញទេ) មុនគ្រាចុងក្រោយមកដល់។

211 មុនពេលព្រះយេស៊ូវយាងមកដំបូង អេលីយ៉ាមក គឺអេលីយ៉ានៃម៉ាឡាគី ៣។ ម៉ាថាយ១១និយាយដូច្នោះថា “ប្រសិនបើអ្នកអាចយល់បាន គឺអ្នកនេះហើយគឺជា អ្នកដែលបានចែងក្នុងគម្ពីរ ‘មើលអញចាត់—អ្នកនាំសាររបស់អញអោយមកមុន

អញ” ឥឡូវនេះទ្រង់បានទាយទំនាយ អ្នកសាស្ត្រនិទានទាំងអស់ជឿថា នៅថ្ងៃ ចុងក្រោយព្រះវិញ្ញាណលោកអេលីយ៉ាក់ត្រូវមកដែរ។ វាត្រូវតែមកប្រាំដងដែល ព្រះប្រើវិញ្ញាណនោះ អេលីសេ អេលីយ៉ា យ៉ូហានបាទីស្ទ និងសម្រាប់ក្រុមជំនុំ សាសន៍ដទៃ ហើយបន្ទាប់មកសម្រាប់ជនជាតិយូដានៅក្នុងវិវិណៈជំពូក១១។ នោះជា g-r-a-c-e f-a-i-t-h J-e-s-u-s ព្រះយេស៊ូវដែលជាអក្សរ ទីប្រាំ។ មិនអាចឈប់ទីបួនទេ វាត្រូវតែទៅប្រាំ។ ឃើញទេ? សូមកត់សម្គាល់!

212 ឥឡូវនេះ ទ្រង់បានសន្យាថាដូច្នោះ ដែលបានកំណត់ព្រះគម្ពីរយ៉ាងច្បាស់ទៅ នឹងនេះថ្ងៃនិងក្រុងសូដុមនិងកូម៉ូរ៉ា។ ហើយអេលីយ៉ាមិនមែន...មិនមែនជាអេលី យ៉ាទេ នោះគឺជាព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះដែលដាក់លើអេលីយ៉ា។ អេលីយ៉ាគឺគ្រាន់តែ ជាមនុស្ស។ ឥឡូវនេះ យើងមានអេលីយ៉ានិងអារវរបស់អេលីយ៉ា ហើយអារវធំ របស់អេលីយ៉ានិងអ្វីៗទាំងអស់របស់អេលីយ៉ា។ ប៉ុន្តែអេលីយ៉ានៅសម័យនេះ គឺជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់ត្រូវមកយោងទៅតាមម៉ាថាយដប់ប្រាំ ពីរ—លូកា១៧:៣០ គឺជាកូនមនុស្សត្រូវបង្ហាញអង្គទ្រង់នៅក្នុងចំណោមមនុស្ស របស់ទ្រង់។ មិនមែនទេមនុស្ស តែជាព្រះ! ប៉ុន្តែវានឹងកើតឡើងតាមរយៈហោរា។ ឥឡូវនេះ ទ្រង់មិនដែលមានហោរាធំពីរនៅក្នុងសម័យកាលតែមួយឡើយមិនដែល មានទេនៅក្នុងលោកនេះ។ ឃើញទេ? មិនតើមាន...ពីរ—ក្បាលពីរ...យ៉ាងម៉េច... វាត្រូវតែមានក្បាលតែមួយ។ ព្រះត្រូវតែធ្វើឲ្យបុរសម្នាក់ស្ថិតនៅក្រោមការគ្រប់គ្រង របស់ទ្រង់។ ឃើញទេ? មានព្រះតែមួយ។ មានព្រះវិបិតា ព្រះរាជបុត្រា និង ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ប៉ុន្តែមានព្រះជាម្ចាស់តែមួយអង្គគត់ សូមកត់សំគាល់ ហើយ គ្រាន់តែប្រើមុខងារទ្រង់។ ដូច្នោះទ្រង់បានគង់ជាមួយអេលីយ៉ាដែលជាវិញ្ញាណ របស់អេលីយ៉ា ទ្រង់បានប្រើព្រះវិញ្ញាណនោះប៉ុន្តែជាព្រះតែមួយដែលគ្រប់គ្រងវា គ្រប់ពេលវេលា ដើម្បីបំពេញព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។

213 ឥឡូវនេះ កត់សម្គាល់នៅក្នុងនេះឥឡូវនេះ ជាវិឌ្ឍនកម្មគិតថាគាត់មាន អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងលំដាប់។ ហើយគាត់ត្រូវទទួលបាននិមិត្ត។ ឃើញទេពី របៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធអាចចាក់ប្រេងលើមនុស្ស? ប៉ុន្តែវាត្រូវតែស្ថិត ក្នុងលំដាប់នៃការចាក់ប្រេងតាំង។ វិញ្ញាណខាងក្រៅអាចបានចាក់ប្រេងតាំង ជាមួយនឹងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយព្រលឹងគឺដឹងដូចជាអណ្តៅជ្រៅ។ ធុញ ញជាតិលូតលាស់នៅលើទឹកតែមួយដែលបង្កើត...ជីវិតចូលទៅក្នុងស្រូវសាលី

ដាក់ជីវិតចូលទៅក្នុងធុញជាតិនេះ ប៉ុន្តែនៅផ្នែកខាងក្រោមនៃគ្រាប់វាជាជីវិតធុញជាតិ។ វាវិកាយនិងវិកដុះដាលហើយមានជីវិតនិងការធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលស្រូវសាលីធ្វើ ប៉ុន្តែព្រលឹងរបស់វាគឺជាស្រងៃ។ ឃើញទេ? គ្រូក្លែងក្លាយអាចកើនឡើង បង្រៀនលទ្ធិត្រៃឯកនិយមគ្រប់ប្រភេទនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងក្រៅពីនេះហើយត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយអនុវត្តការអស្ចារ្យដូចជាមនុស្សជាច្រើន ដូចជាដំណឹងល្អពិត។ ប៉ុន្តែដោយព្រះបន្ទូលនៅទីនេះ នោះជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើ។ ឃើញទេ តើយល់ថាខ្ញុំចង់មានន័យអ្វីទេ? ឥឡូវវាមិនអីទេក្នុងការបង្រៀនបែបនេះ ខ្ញុំគិតថា ខ្ញុំ—ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះនៅក្នុងព្រះវិហារនិកាយនៅទីនេះនៅ—ក្នុងសណ្ឋាគារ។

214 សូមកត់សម្គាល់អ្វីដែលយើងកំពុងនិយាយ។ ឥឡូវសូមស្តាប់។ ដាវីឌមានអារម្មណ៍នៃការរីកដុះដាលដ៏ពិតកើតឡើង។ សូមកត់សម្គាល់! ពួកគេបានស្រែកពួកគេស្រែក ពួកគេរាំ ពួកគេពិតជាទទួលបានអ្វីមួយពីការចាក់ប្រេងតាំងនោះ។ ពិតជាបានធ្វើមែន! ទាំងអស់ដូចជាការរីកដុះដាលដ៏ពិតប្រាកដមួយ ប៉ុន្តែអ្នកកត់សម្គាល់ថា ព្រះមិននៅក្នុងនោះទេ។ ព្រះគឺមិននៅក្នុងនោះទេ។ ទ្រង់មានហោរាម្នាក់ដែលអង្គុយនៅទីនោះ។ ពួកគេគួរតែដឹង។ ឃើញទេ? ដាវីឌគួរតែដឹងអំពីរឿងនោះ។

215 អ្វីមួយសព្វថ្ងៃនេះយើងមានមេកានិកទាំងអស់ ដូចជានិកាយអស្ចារ្យបូជនីយកិច្ចនៅសម័យយើងនេះ ប៉ុន្តែលទ្ធផលនៃការដាក់ចេញនេះ ដូចគ្នានឹងអតីតកាលដែរ។ លទ្ធផលនៃបូជនីយកិច្ចដ៏អស្ចារ្យរបស់យើង ហេតុផលល្អអាការធំៗ រាប់ពាន់របស់យើង ហើយបន្ថែមសមាជិកនិងរបស់ផ្សេងទៀត វាប្រែចេញជាមធ្យោបាយតែមួយ។ ខ្ញុំមិននិយាយថាវាខុសគ្នាទេ ខ្ញុំកំពុងនិយាយថាត្រូវស្មោះត្រង់នៅចំពោះព្រះ ដែលជាសៀវភៅដែលខ្ញុំឈរពីមុខនៅព្រឹកនេះ។ ឃើញទេ? ទាំងអស់ប្រែចេញលទ្ធផលដូចគ្នា។

216 ឥឡូវនេះអនុញ្ញាតឲ្យយើងមើលអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅពេលដែលព្រះ (នៅក្នុងពេលវេលានិងសម័យកាលទ្រង់) ហើយហោរារបស់ទ្រង់មិនបានពិចារណាទេ គឺពឹងផ្អែកតែលើទ្រឹស្តីពួកបូជាចារ្យនិកាយដូចយើងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះ ជិតដល់ហើយ។ វាញើរញើរ។ ប្រសិនបើព្រះវិញ្ញាណពិតរបស់ព្រះនៅ

ទីនោះ វានឹងដឹកនាំវាទៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ មិនត្រឹមតែកន្លែងមួយនៅក្នុងព្រះបន្ទូល ជាព្រះបន្ទូលទាំងមូលសម្រាប់គ្រប់សម័យកាល។ ឃើញទេ?

217 នៅពេនទីកុស្ត ព្រះវិញ្ញាណបានដឹកនាំគេទៅកាន់យ៉ូអែល២:៣៨។ ឃើញ ទេ? ថ្ងៃរបស់លូធើរ៉ាបានដឹកនាំចូលទៅក្នុងនោះ វេសលី ក្នុងការផ្លាស់ប្តូរពេនទី កុស្តចុងក្រោយនេះ។ ប៉ុន្តែនេះគឺជាយុគសម័យមួយទៀត នេះគឺជាការហៅចេញ មកនៃកូនក្រមុំ។ មិនមែនពីរពាន់ឆ្នាំមុននៅពេនទីកុស្ត រឺការនិយាយដដែលៗឬ ការត្រឡប់មកវិញ។ ពេនទីកុស្ត...

218 ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺនៅក្នុងលោកលូធើរ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺនៅក្នុង វេស លី នេះជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះដែលបានត្រូវចាក់ប្រេងតាំង។ ហើយព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធបានយាងត្រឡប់មកមនុស្សនៅសម័យកាល ហើយពួកគេចាប់ផ្តើម មានការស្តារឡើងវិញនូវអំណោយទាន។ ពួកគេបានដឹងថាពួកគេបានថ្វាយខ្លួន ដល់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានមានបន្ទូលនៅក្នុងអណ្តាត តាមរយៈពួកគេ។ ពួកគេបានដាក់ដៃលើអ្នកជម្ងឺ ហើយបានពួកគេបានជា។ ពួកគេបានរាំនៅក្នុងព្រះវិញ្ញាណ។ ឃើញទេ? នោះជាយុគសម័យនៃការកែទម្រង់ នាំក្រុមជំនុំអោយមានរបៀបរៀបរយឡើងវិញ។ ហើយបទបញ្ជាចុងក្រោយនៃ ព្រះវិហារ គឺត្រូវបានដាក់អំណោយទៅព្រះវិហារ ដូចជាលូធើរបានដាក់ការរាប់ជា សុចរិត វេសលី បានរាប់ជាបរិសុទ្ធ។ ប៉ុន្តែតើពួកគេបានធ្វើអ្វីខ្លះ? កំហុសដូចគ្នានឹង ធម្មជាតិបានយកលំនាំតាមដើមស្រូវសាលី ពួកគេជានិកាយដែលប្រឆាំងនឹង ព្រះជាម្ចាស់ផ្ទុយនឹងព្រះជាម្ចាស់។

219 ឥឡូវនេះ យើងបានរកឃើញនៅពេល...បន្ទាប់មកនៅពេលដែលសម្បក ទាំងនេះប្រមូលគ្នាពួកគេបង្កើតជាគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។ ហើយមិនថា... ពេលណា “បញ្ហាថ្មី” ដូចដែលពួកគេបានហៅវា ចេញមកពីសភាវូបនីយកម្មរបស់ព្រះ តើ ពួកគេបានធ្វើអ្វី? ពួកគេមិនអាចទទួលវា។ មិនថាវាជាការពិតប៉ុន្មានទេ វាជា បុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលពួកគេមានរួចទៅហើយ ក្រុមប្រឹក្សាទូទៅ។ មនុស្សបានធ្វើវាហើយ ព្រះវិញ្ញាណបានធ្វើទុកឲ្យពួកគេ។ ត្រូវហើយ! ហើយបន្ទាប់មករឿងនេះចេញមក...ខ្ញុំបាននិយាយជាមួយអ្នកខ្លះ ដែលជាមេដឹកនាំល្អបំផុតរបស់អ្នក ពួកគេនិយាយថា “អញ្ចឹងតើយើងត្រូវធ្វើ យ៉ាងម៉េចឥឡូវនេះ?” ពួកគេនឹងធ្វើឲ្យខ្លួនគេខ្មាស់រៀន។ ពេលណាពួកគេ

ដឹងថាវាជាការពិត។ បើពួកគេអត់ទេគឺពួកគេខ្វាក់ខាងវិញ្ញាណហើយល្ងង់ខ្លៅ  
 ចំពោះព្រះគម្ពីរ។ មិននិយាយអាក្រក់ណាស់ទេ ឥឡូវនេះ និយាយដោយ  
 ការគោរព។ មូលហេតុមិនមានកន្លែងនៅព្រះគម្ពីរដែលមនុស្សគ្រប់គ្នា បានទទួល  
 បុណ្យជ្រមុជទឹកដោយប្រើចំណងជើងទាំងនោះទេ “ព្រះវរបិតា! ព្រះរាជបុត្រា  
 និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។” ហើយមិនដែលត្រូវបានគេប្រើរហូតដល់បន្ទាប់ពីការ  
 ក្រុមប្រឹក្សាខាងសាសនា ព្រះវិហាររ៉ូម៉ាំងកាតូលិក។ សាក្សីខាងសាសនារបស់  
 ពួកគេដូចគ្នា។ វាជាជំនឿសាសនាកាតូលិក! មិនមែនជាគោលលទ្ធិព្រះគម្ពីរ  
 ទេ ជំនឿសាសនាកាតូលិក។ ហើយអ្នកមេតូឌីសបានបង្រៀនពីជំនឿរបស់អ្នក  
 និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដូចជាអ្វីដែលពួកគេមាន គ្រាន់តែរីកចម្រើនបន្តិចម្តងៗពីវា។ តែ  
 ពេលនេះនៅពេលដែលអ្នកមកដល់ពេនទីកុស្ត និងបានរីករាលដាលខ្លះនៃបញ្ហា  
 ទាំងនេះអ្នកនៅតែប្រកាន់ខ្ជាប់ពួកគេ។

220 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះគឺជាការហៅកូនក្រមុំ ឥឡូវនេះគឺជាពេលដែលត្រាទាំង៧ បាន  
 មកដល់ ហើយបានបើកឥឡូវនេះនៅពេលដែលអ្វីៗពេញលេញដែលអ្នកកែទម្រង់  
 បន្ទាល់ទុកត្រូវតែបានបើក ហើយមានតែម៉ាឡាគី៤ ប៉ុណ្ណោះដែលអាចធ្វើវាបាន  
 ពីព្រោះវាត្រូវការការបើកសម្តែងត្រង់ពីព្រះដល់បុគ្គលម្នាក់ៗ ដើម្បីធ្វើដូច្នោះ។  
 ត្រូវហើយ! វាមិនអាចទៅក្រុមមួយទេ មិនអញ្ចឹងទេ។ មនុស្សណាម្នាក់! នោះគឺជា  
 អ្វីដែលព្រះបានសន្យានៅក្នុងស្រមោលនៃការយាងមក សម្រាប់កូនក្រមុំរបស់ទ្រង់  
 អេលីស៊ែរ។ ឃើញទេ?

221 សូមកត់សម្គាល់នៅពេលដែលបូជាចារ្យ អ្នកដឹកនាំ និងផ្សេងទៀត ទទួល  
 និមិត្តផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ និមិត្តនិងការចាក់ប្រេងតាំងពិត។ ជាវីឌីយ៉ូបានចាក់  
 ប្រេងតាំងដែរ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងយ៉ាងដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេគាត់បានឆ្លងកាត់  
 ធនធានខុស គាត់បានទៅរកប្រភពខុស។ គាត់បានចាក់ប្រេងតាំងទៅផ្នែកខាង  
 ខុស ទៅមនុស្សនិងអ្វីដែលពួកគេបានគិតទៅមេបញ្ជាការអ្វីដែលពួកគេគិតជំនួស  
 ប្រភពដ៏បរិសុទ្ធរបស់ព្រះ ដើម្បីរកព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ “តើនេះជាពេលវេលា  
 សម្រាប់រឿងនេះឬ?” តើនេះជារដូវកាលវាឬទេ? តើនេះតើព្រះហឫទ័យរបស់  
 ព្រះឬ?

222 ប្រសិនបើគាត់ជាហោរាពិតរបស់ព្រះ គាត់នឹងទៅរកព្រះមុនគេ ដោយនិយាយ  
 ថា ព្រះបិតាអើយ តើវាជាអ្វីទៅ? ដូចជាណាថាន់បានធ្វើដាក់ជាវីឌីយ៉ូមក

ដារីខ្ញុំនិយាយថា “តើខ្ញុំត្រូវរស់នៅក្នុងផ្ទះតាត្រាបូ? ហិបបស់ព្រះនៃខ្ញុំនៅ ក្រោមគង់នៅទីនេះ?”

223 ហើយមើលទៅណាថាណែលបាននិយាយថា “ដារីខ្ញុំអើយ សូមធ្វើអ្វីៗ ទាំងអស់នៅក្នុងចិត្តរបស់អ្នកចុះ ព្រះជាម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នកហើយ។ អ្នកគឺជា អ្នកដែលព្រះបានចាក់ប្រេងតាំង។”

224 ប៉ុន្តែនោះគឺជាហោរា ហើយជាកំហុសរបស់គាត់ ហើយកាតព្វកិច្ចរបស់ព្រះ ដែលបានចងក្លាប់ជាមួយហោរារបស់ទ្រង់។ នៅយប់នោះទ្រង់បានបង្ហាញខ្លួន ដល់គាត់ ហើយមានបន្ទូលថា “ចូរទៅប្រាប់ដារីខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់អញ អញសូម កោតសរសើរចំពោះភាពក្លាហានរបស់គាត់ អញស្រឡាញ់គាត់ព្រោះគាត់ជាបុរស ម្នាក់ដែលជាសំណាញ់របស់អញ ហើយអញដឹងថាពេលនេះហិបរបស់អញនឹង នៅតាមផ្លូវនោះ ដាក់នៅក្រោមអ្វីមួយ ប៉ុន្តែអញគ្រាន់តែ...វាមិនមែនជារដូវដែល វាកើតឡើងទេ។ អញនឹងអោយកូនប្រុសគាត់ធ្វើវា ប៉ុន្តែអញមិនអោយគាត់ធ្វើ វាទេ។”

225 បន្ទាប់មកណាថាន់មកជាមួយ “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដារីខ្ញុំការ បើកសម្តែងដ៏អស្ចារ្យដែលអ្នកមានគឺខុស ដូចជាពេលដែលអ្នកនាំយកហិប ឡើងមក។” (អាហ្គា—អាហ្គា ឃើញទេ) “កុំធ្វើវា។ កុំសាកល្បងវា! ប៉ុន្តែ ព្រះជាម្ចាស់បានមានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងឲ្យ ‘កូនប្រុសរបស់ឯងនឹងធ្វើវា។’” ឃើញ ទេ? ហ្នឹងហើយ!

226 ដារីខ្ញុំត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដើម្បីនិយាយ ដោយសារតែអ្វីដែលគាត់ បានឃើញពីមុន ដូចអាប្រាហាំបានស្វែងរកទីក្រុងមួយនៅលើផែនដី។ អ្នកដឹង ទេគាត់គឺជារកមើលព្រោះគាត់នឹងរស់នៅទីនេះនៅថ្ងៃណាមួយ អាប្រាហាំគឺនៅក្នុង ទីក្រុងនោះ។ ហើយគាត់បានដើររកមើលវា។ ហើយនៅទីកន្លែងដ៏ដូចគ្នានឹងដែល គាត់រកមើល វានៅពីលើគាត់ ហើយនឹងត្រឡប់មកសហស្សវត្សរ៍វិញហើយគាត់ នឹងរស់នៅក្នុងទីក្រុងនោះ។ ប៉ុន្តែគាត់គឺជាហោរាម្នាក់ បានតែងតាំងនិងបើក សម្តែង គាត់ដឹងថាមានទីក្រុងមួយនៅកន្លែងណាមួយ ហើយគាត់កំពុងស្វែងរក វា។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ការបើកសម្តែងទាំងមូលត្រូវបានលាក់បាំងពីគាត់។ វា មិនមែនសម្រាប់ សម័យកាលរបស់គាត់ទេ។[សម្លេងដែលបាត់—Ed]...បន្តមក



ដល់លោកយ៉ូហាន ជាកន្លែងដែលគាត់បានឃើញវា ចុះមកពីព្រះពីលើមេឃ។ នោះគឺទីក្រុង។

227 ឃើញទេ អ្វីគ្រប់យ៉ាងត្រូវតែមាននៅក្នុងរដូវកាលរបស់វា។ អ្នកដាំស្រូវ សាលីរបស់អ្នកនៅនិទាយរដូវនិង... ឬក្នុងរដូវស្លឹកឈើជ្រុះហើយកាត់វានៅរដូវ ក្តៅបន្ទាប់។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែឡើងមកតាមរយៈសម្បក ដើមបន្ទាប់មកឡើង តាមរយៈរំយោលនិងសំបកហើយចូលទៅក្នុង... វាត្រូវតែមាននៅក្នុងរដូវកាល។ ធម្មជាតិទាំងអស់ដំណើរការទៅមុខបន្តបន្ទាប់។ ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះបានបង្កើត ធម្មជាតិ ហើយព្រះជាម្ចាស់និងធម្មជាតិទាំងអស់សុទ្ធតែដំណើរការទៅមុខ។ អ្វីៗទាំងអស់ដែលដាក់នៅក្នុងព្រះវិហារគឺជាគំរូនៃអ្វីដែលគាត់បានឃើញនៅ ស្ថានសួគ៌។

228 អ្នកឃើញដើមឈើកំពុងព្យាយាមរស់ នោះមានន័យថាវាមានដើមឈើ ដែលមិនចេះស្លាប់។ អ្នកឃើញបុរសម្នាក់កំពុងតស៊ូនឹងជីវិតវាបង្ហាញថាមាន កន្លែងរង់ចាំនៅកន្លែងណាដែលមិនចេះស្លាប់។ “ប្រសិនបើរោងឧបោសថនៅ លើផែនដីនេះត្រូវបានរំលាយយើងមានមួយទៀតដែលរង់ចាំយើងរួចទៅហើយ។” ព្រះបិតាទ្រង់ល្អបានអនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំអាចដើរតាមពីក្រោយរាំងនននោះ។ ប៉ុន្មាននាក់ បានឮ...? ឃើញទេ? ការក្រឡេកមើលហួសរាំងនននៃពេលវេលា។ នៅទីនោះ គឺដូចគ្នានឹងអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយដល់អ្នកទាំងអស់គ្នា។ ព្រលឹងនៅក្រោម អាសនៈទាំងអស់ស្រែកថា “តើយូរប៉ុណ្ណាទៅ?” មិនគ្រាន់តែជារឿងព្រេងនិទាន ទេនរណាម្នាក់មានបញ្ហា “ឱព្រះអម្ចាស់អើយតើយូរប៉ុណ្ណា?” ឃើញទេ? ខណៈ ពេលដែលយើងមានអារម្មណ៍ថាឥឡូវនេះដូចជាសម័យកាលរបស់យើង ដូចជា បងប្រុសប៊ីលដុចអង្គុយទីនេះនៅអាយុ ៩០ ឆ្នាំ។ មានអ្វីដែលចង់បានសម្រាប់ យុវជននោះម្តងទៀត។ មានអ្វីមួយ... អ្នកនឹងផ្តល់អ្វីទាំងអស់។ របៀបដែលខ្ញុំ ចូលចិត្ត។ បងប្រុសជែកនិងពួកយើងទាំងអស់។ ចូរត្រឡប់ទៅវិញ បងប្រុស តើហូលស័រ នៅទីនេះ ចូលទៅក្នុងភាពជាបុរសវ័យក្មេងនោះ។ តើយើងចង់ធ្វើវា ដើម្បីអ្វី? ដើម្បីឲ្យក្មេងហើយរត់ជុំវិញម្តងទៀត? អត់ទេលោក! ពីព្រោះយើងមាន អារម្មណ៍ថាយើងមានពេលច្រើនដើម្បីលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ដែលយើងស្រឡាញ់។

229 ហើយបងប្អូនជាទីស្រឡាញ់ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំមានសារនេះនៅព្រឹកនេះ មានទឹកដីដែលហួសពីទន្លេដែលពួកគេហៅថាសុខសាន្តជារៀងរហូត។ នៅទីនោះយើងនឹងលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះអង្គនៅគ្រប់ជំនាន់ គ្រប់ជំនាន់និងអស់កល្បជានិច្ច។ ហេតុអ្វីយើងមានអារម្មណ៍បែបនោះ? ពីព្រោះទៅជំរុំកំពុងហៅរកជំរុំ។ ហើយដរាបណាទីជំរុំបានហៅ វាត្រូវតែមានការឆ្លើយតបនឹងការហៅនោះ ឬនឹងមិនមានការហៅទេ។ មុនពេលដែលអាចមានការបង្កើត ត្រូវមានអ្នកបង្កើតជំរុំសិន ក្នុងការបង្កើតវីក័អត់មាន...នោះបង្ហាញភស្តុតាងដែលមាន។

230 កត់សំគាល់ពួកបូជាចារ្យទាំងនេះ ចេញពីក្រៅផ្លូវ។ សូមកត់សម្គាល់ការចាក់ប្រេងតាំង។ គ្មានអ្វីខុសជាមួយការចាក់ប្រេងទេ។ ដូចគ្នាជាមួយអ្នកពេនទឹកុស្ត ប៉ុន្តែមើលពីប្រភពណាមួយដែលអ្នកកំពុងធ្វើចលនាឥឡូវនេះ។ វាបានផ្លាស់ប្តូរចាប់តាំងពីពេលពេនទឹកុស្តនោះមក អ្វីផ្សេងទៀតនឹងកើតឡើង។ ប្រសិនបើមិនមានហោរានៅក្នុងទឹកដីនោះទេ ប្រហែលជាជារឺខនិយាយត្រូវ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែនៅទីនោះមានណាចាន់ ដែលបានបង្ហាញ ចាត់តាំង ធ្វើទីបន្ទាល់ ជាសាក្សីពីព្រោះ។

231 មើល! ហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញានៅក្នុងព្រះគម្ពីរតែងតែជាប្រភេទនៃព្រះបន្ទូលសំរាប់យើង ហើយជា...សម្គាល់ហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញាដែលពួកគេបានយកមកឃើញទេពីរបៀបដែលពួកគេធ្វើវា។ វាមិនត្រូវបានដាក់នៅក្នុងច្បាប់ដើមជាទីតាំងដែលបានតែងតាំងដោយព្រះឡើយ។ ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលនៅក្នុងច្បាប់នេះត្រូវតែ...របៀបដែលត្រូវធ្វើយ៉ាងដូចម្តេច ហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញានេះត្រូវតែផ្លាស់ទីហើយនរណាជាអ្នកផ្លាស់ទី ប៉ុន្តែជារឺខ នៅក្រោមការចាក់ប្រេងតាំងរបស់គាត់...

232 បងប្អូនអើយ កុំឲ្យខកខានឡើយ។ ហើយបងប្អូនស្រីរបស់ខ្ញុំអើយ អ្នកដែលចង់ធ្វើជាគ្រូអធិប្បាយស្ត្រីជាដើម សូមកុំខកខានរឿងនេះ។ ទោះជាការចាក់ប្រេងតាំងរបស់អ្នកយ៉ាងណាក៏ដោយ អ្នកត្រូវទទួលបានឋានៈដែលព្រះជាម្ចាស់ប្រទានមក។ ការចាក់ប្រេងតាំងរបស់ជារឺខគឺមិនអីទេ ប៉ុន្តែក្នុងការធ្វើវា គាត់ការរីករាយជ្រុលនិងបោះជំហានលើសព្រំដែន។ តើគាត់បានធ្វើអ្វី? គាត់បានបោះជំហានទៅមុខហួសព្រំដែន។ ជំនួសឲ្យការដាក់ហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញានៅទីតាំងដើមរបស់វា គាត់យកវាដាក់លើទេះថ្មីមួយ ហើយមិនដាក់លើស្នារបស់ពួកលើវី ដែល

នៅក្នុងចិត្តទេ។ ព្រះបន្ទូលមិននៅក្នុងគំនិតទេទេគឺនៅក្នុងចិត្ត! “មិនមែនជាទះ ថ្មីទេ” តើនោះជាអ្វីទៅ? ខ្លះ...តំណាងអ្វីដែលថ្មី គឺជាវិធានធ្វើនៅទីនោះ និងយាយ អំពីនិកាយទាំងអស់ដែលមិនធ្លាប់មាន។ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះគឺមិនមែន...ដឹកនាំ ដោយគណៈប្រធានរដ្ឋប្បវេណីស្យូណេ នៃនិកាយនោះទេ។ វាជាបុណ្យជ្រមុជនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅក្នុងចិត្តនៃមនុស្សម្នាក់ និងមិនមែននៅក្នុងការផ្លាស់ប្តូរខាង សាសនាមួយចំនួន។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធគឺជាកំណប់ទ្រព្យនៃសេចក្តីស្រឡាញ់ របស់ព្រះនៅក្នុងបេះដូងរបស់បុរសនិងស្ត្រីដើម្បីគោរពតាម។ ឃើញទេ?

233 គឺនៅលើស្មារបស់អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ អ្នកបំរើរបស់ទ្រង់គឺជាពួកលេវី។ ដាក់ វានៅលើស្មាខាងឆ្វេងរបស់ពួកគេ ហើយលើកហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញានោះពីព្រោះ វាត្រូវនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ។ ពួកគេមានបន្ទុកព្រះបន្ទូលនៅលើបេះដូងរបស់ ពួកគេ។ អាម៉ែន! ឥឡូវអ្នកទទួលបន្ទុកនៃនិកាយរបស់អ្នក ហើយបន្ទុកនៃក្រុមជំនុំ របស់អ្នក ថាតើអ្នកកំពុងទៅដើម្បីសាងសង់នេះឬនោះ ធ្វើវាឬធ្វើអ្វីផ្សេងទៀត។ បន្ទុកនៃការគិតថាតើនៅសល់ប៉ុន្មាននាក់ទៀតដែលអ្នកនឹងទទួលចូលនិកាយ របស់អ្នក។ ជំនួសឲ្យបន្ទុកនៃព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ដែលថាមនុស្សនឹងឃើញ តែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ និងគ្មានអ្វីផ្សេងពីនោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកបានទទួលវានៅលើទះថ្មី ឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ពួកគេកំពុងរង់ចាំវានៅទីនេះក្នុងក្រុមប្រឹក្សាសាសនា។ ខ្ញុំ មិនចង់រិះគន់ទេ ហើយសូមព្រះជួយខ្ញុំឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែប្រាប់អ្នកការពិត។

234 ឥឡូវនេះ ទទួលឥទ្ធិពលពីគោលលទ្ធិនិងក្រុមប្រឹក្សាសាសនា។ ព្រះបន្ទូល ពិតនៃរដូវកាលនៃសម័យនោះគឺបានអើពើ ពីព្រោះពួកគេមានអារម្មណ៍ជាច្រើន។ ប៉ុន្តែជាវិធានស្តេចដែលបានចាក់ប្រេងតាំង...គាត់គឺជាស្តេច ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបាន ចាក់ប្រេងតាំងជាស្តេច។ អ្នកនិយាយថា “ខ្ញុំគឺជាអ្នកដឹកនាំដែលបានចាក់ប្រេង តាំង” ធ្វើជាអ្នកដឹកនាំកុំព្យាយាមធ្វើជាហោរា។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើអ្នកជាអ្នក ផ្សាយដំណឹងល្អ ចូរនៅជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អចុះ។

235 ចូរនឹកចាំពីយ៉ូសៀស នៅជំនាន់អេសាយ ដែលជាស្តេចវ័យក្មេង...ហោរា វ័យក្មេង។ យ៉ូសៀសគឺជាបុរសដ៏អស្ចារ្យម្នាក់ ដែលបានចាក់ប្រេងតាំង ព្រះបាន ប្រទានពរគាត់ គាត់ប្រទានពរដល់ខ្លួនគាត់។ មែនហើយ ខ្ញុំបានអធិប្បាយអំពីរឿង នោះដល់អ្នកម្តងរួចហើយ។ ហើយថ្ងៃមួយគាត់ឡើងខ្ពស់ណាស់រហូតដល់គាត់ គិតថាគាត់អាចយកតំណែងលោកបូជាចារ្យបាន ហើយគាត់បានយកភ្លើងហើយ

ចូលទៅឯព្រះអម្ចាស់។ ហើយពួកបូជាចារ្យបានប្រាប់គាត់ថា “កុំធ្វើអីយ៉ូសៀស!” ប៉ុន្តែគាត់បានតម្កើងខ្លួន។ ហោរាមិនអាចប្រាប់គាត់បានទេ។ ពួកសង្ឃបានដឹងពីតួនាទីរបស់ពួកគេ ពួកគេកំពុងរក្សាតួនាទីរបស់ពួកគេ គាត់និយាយថា “នោះមិនមែនជាតួនាទីរបស់អ្នកទេ យ៉ូសៀស។ កុំធ្វើវាអី!”

236 គាត់បានប្រាប់ពួកគេឱ្យ “បិទមាត់!” ហើយគាត់ក៏បានទៅជាមួយ—ភ្លើងដើម្បីថ្វាយតង្វាយ វាជាការងាររបស់បូជាចារ្យ។ គាត់ត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងជាស្តេចមិនមែនជាបូជាចារ្យទេ។ ហើយបូជាចារ្យទាំងនោះបានព្យាយាមប្រាប់គាត់ថា “អ្នកពិតជាស្តេចដ៏អស្ចារ្យណាស់ ជាស្តេចដែលបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះជាម្ចាស់ អ្នកបានប្រទានពរដល់យើង ហើយយើងបានពរដោយសារអ្នក។ ប៉ុន្តែអ្នកគឺជាស្តេចមិនមែនជាបូជាចារ្យទេ។”

237 ហើយអ្នកដែលជាគ្រូគង្វាលមិនគួរប្រាប់ដល់ហោរានូវអ្វីដែលត្រូវធ្វើ ឬអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អប្រាប់គ្រូគង្វាលទេ។ ឃើញទេ ម្នាក់ៗមានមុខងាររបស់ខ្លួន បើបានបើកសម្តែងយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ។

238 ដូច្នោះគាត់បានចូលទៅជាមួយភ្លើង ហើយត្រូវបានដួលដោយធាតុយូងហើយស្លាប់។

239 ឥឡូវនេះមានដាវីឌជាស្តេច។ ដាវីឌកំពុងព្យាយាមធ្វើដូចគ្នានៅទីនេះ។ គាត់បានយកវាមកលើខ្លួនគាត់ផ្ទាល់។ “មែនហើយ មិនអីទេ ត្រូវតែទៅ” មើលជុំវិញនៅឯមនុស្ស “តើអ្នកនិយាយថាម៉េចដែរ លោកមេទ័ព? អ្នកមានមួយម៉ឺននាក់។”

240 “សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងដល់ព្រះ ដាវីឌខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាមានព្រះវិញ្ញាណ។” អូ! គាត់ពិតជាមានអារម្មណ៍។ “ដាវីឌអើយតើអ្នកគិតដូចម្តេច? តើអ្នកមានអារម្មណ៍ទេ?”

241 “សូមលើកតម្កើងសិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់! សូមពិនិត្យវាមើលថាតើវាត្រឹមត្រូវឬអត់? សូមមើល។ តើហិបនៃសេចក្តីសញ្ញានៅឯណា?”

242 “ជាមួយយើង! ជាកម្មសិទ្ធិរបស់ពួកយើង”

243 “តើយើងគួរពិគ្រោះជាមួយអ្នកណា? ពិតណាស់ គឺជាមួយហិបនៃសេចក្តីសញ្ញា” វាជារឿងដូចគ្នានិងទឹកដីនោះជាកម្មសិទ្ធិរបស់អ៊ីស្រាអែលមិនមែនរបស់

ពួកភីលីស្ទីនទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ ពួកគេជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា។ “ហើយដូចខ្ញុំមាន អាម្មណ៍ថាបានចាក់ប្រេងតាំងដែរ”

244 មេទ័ពលើមនុស្សរាប់រយនាក់ លើក្រុមជំនុំទាំងអស់ “សូមលើកតម្កើង សិរីរុងរឿងរបស់ព្រះជាម្ចាស់!” ពួកគេបានទះដៃហើយស្រែកហើយពួកគេរាំនិង លោតឡើងចុះ។

245 ពួកគេមានព្រះវិញ្ញាណ ប៉ុន្តែតើអ្នកគិតថាព្រះវរបិតាកំពុងតែគិតយ៉ាងដូច ម្តេច? “តើអញបានបញ្ជូនណាម្នាក់ដែលជាហោរានោះទៅណា! ពួកគេដឹងថាត្រូវ ធ្វើអ្វី ហើយជាខ្លះក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះគាត់គ្រាន់តែត្រូវបានលើកទឹកចិត្តនិង បោះជំហានទៅមុខលើសបន្ទាត់ព្រំដែនរបស់គាត់ ហើយបានទៅធ្វើរឿងនេះ។”

246 ត្រូវហើយ កត់សំគាល់ថា “សែងវានៅលើស្មា” គឺជាផែនការដើមរបស់ព្រះ។ គឺមានប្រាំយ៉ាង ត្រូវរឹត។ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកកត់ទាំងនេះចុះបើអ្នក...ខ្ញុំមើលអ្នកកំពុង សរសេរហើយ។

ហើយមានរយៈពេលម្ភៃនាទីជាងបន្ទាប់ពីដប់ដប់ដប់ច្នោះខ្ញុំនឹងព្យាយាមបញ្ចប់នៅ ម៉ោងដប់មួយប្រសិនបើអាច។ ខ្ញុំនឹងរហ័សដូចដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។

មិនថាមនុស្សម្នាក់នោះស្មោះត្រង់ក្នុងការបម្រើព្រះប៉ុណ្ណាក៏ដោយ មិនថា ស្មោះត្រង់ប៉ុណ្ណា ប៉ុន្មានអ្នកចាក់ប្រេងតាំងច្រើនប៉ុណ្ណាក៏ដោយ។ បាទីស្ទ ពេនទី កុស្ត មិនថាអ្នកជាប៊ីស្សុព ឌីកុន អ៊ីក៍ដោយ អ្នកជាគ្រូគង្វាល គ្រូផ្សាយដំណឹង ល្អ ហោរា អ៊ីក៍ដោយ ត្រូវរឹតមានប្រាំយ៉ាងដែលត្រូវពិចារណាមុនគេ។ មិនថា ការចាក់ប្រេងតាំងប៉ុណ្ណា វាល្អមើលប៉ុណ្ណា តើមនុស្សស្រែកយ៉ាងម៉េច គ្រប់យ៉ាង ព្រះវិញ្ញាណធ្វើ វាត្រូវរឹតមាន។

247 ឥឡូវនេះបងប្អូនប្រុសស្រីរបស់ខ្ញុំអើយ ខណៈពេលដែលអ្នកត្រៀមក្រដាស របស់អ្នករួចរាល់ហើយ ឥឡូវអ្នកយល់ហេតុអ្វី? ឥឡូវចាំថា អ្នកបានគិតហើយ ត្រូវបានបង្រៀនក្នុងចំណោមអ្នករាល់គ្នា មិនមែន...(ឃើញទេខ្ញុំកំពុងនិយាយ នៅទូទាំងប្រជាជាតិ)...ដែលខ្ញុំមិនជឿលើការនិយាយភាសាដទៃ។ ខ្ញុំពិតជា ជឿនិយាយភាសាដទៃ ប៉ុន្តែអ្នកនៅតែអាចនិយាយភាសាដទៃបានដោយគ្មាន ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ កូរិនថូសទី១ ១៣និយាយថា “ទោះបីខ្ញុំនិយាយដោយ ភាសាមនុស្សនិងទេវតាក៏ដោយ ខ្ញុំមិនទាន់មានអ្វីនៅឡើយទេ។” ឃើញទេ? នោះ គឺជាការចាក់ប្រេងតាំងគឺជាព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលគ្មានអ្វីទាក់ទងនឹងព្រលឹង

នៅខាងក្នុងអ្នកទេ? អ្នកអាចនិយាយភាសាដទៃនិងបដិសេធព្រះបន្ទូល។ ខ្ញុំ  
បានឃើញមានរួចហើយ អ្នកក៏ឃើញវាផងដែរ។ ឃើញទេ? ស្រ្តីម្នាក់អាច  
ផ្សាយដំណឹងល្អហើយ...ឃើញទេ? ពួកគេអាចធ្វើទាំងអស់...ពួកគេកាត់សក់  
របស់ពួកគេហើយនៅតែស្រែកនិងនិយាយភាសាដទៃអ្វីៗផ្សេងទៀត។ អូពិតជា  
ត្រឹមត្រូវមែន។ អ្នកត្រូវតែតម្រង់ជួរជាមួយសេចក្តីពិតនៃព្រះបន្ទូល។

248 សូមកត់សម្គាល់! មិនថាបុរសស្មោះត្រង់ប៉ុណ្ណាក៏ដោយ ឬអស្ចារ្យប៉ុណ្ណា  
ក៏ដោយ ព្រះបានប្រើគាត់ មិនថាគាត់ជាអ្វីក៏ដោយ គាត់ត្រូវតែជា...រឿងដែល  
គាត់កំពុងនិយាយត្រូវតែ ត្រូវតាមព្រះគម្ពីរទាន់ពេល។ នរណាម្នាក់និយាយថា  
“មែនហើយ លោកម៉ូសេនៅទីនោះ។” ខ្ញុំដឹងថាលោកម៉ូសេបានធ្វើអ្វី ប៉ុន្តែមិនមែន  
អ្វីដែលព្រះកំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ។ មែនហើយ កាលពី៣០ ឆ្នាំមុនលោកលូធើបាន  
និយាយថា...វាប្រហែលជាល្អប៉ុន្តែនោះមិនមែនជាអ្វីដែលគាត់កំពុងធ្វើនៅថ្ងៃនេះ  
ទេ។ មែនហើយសេសិបឆ្នាំកន្លងមកហើយពេនទីកុស្តបានធ្លាក់ចុះ។ ប៉ុន្តែនោះ  
មិនមែនជាអ្វីដែលគាត់កំពុងធ្វើនោះទេថ្ងៃនេះ។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែទាន់ពេល  
វេលា។

249 វាត្រូវតែយោងទៅតាមបទគម្ពីរ។ វាត្រូវតែនៅក្នុងរដូវកាល ទីពីរ។ ទីបីហើយវា  
ត្រូវតែធ្វើតាមមាតិកាសំរាប់ព្រះមានបន្ទូលថាវានឹងមាន។

250 ហើយអ្នកនិយាយថា “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាង  
មកសណ្ឋិតលើខ្ញុំ ហាលេលូយ៉ា ដូចជាវាបានធ្វើនៅពេនទីកុស្តដែរ។ ប៉ុន្តែវា  
ប្រហែលជាខុសគ្នាថ្ងៃនេះ។ វាក៏ធ្លាក់ទៅលើដីដែរមែនទេ? ប្រាកដណាស់ វា  
បានធ្វើ។ បានធ្លាក់លើយ៉ូសៀស ប៉ុន្តែវាខុសហើយ ឃើញទេ អ្នកត្រូវតែចូលកាន់  
តែជ្រៅជាងនេះទៅទៀត។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែទៅកាន់តែជ្រៅជាងនេះទៅទៀត។  
ឥឡូវនេះ កុំមានអារម្មណ៍ឈឺចាប់ គ្រាន់—តែគោរព។

251 ហើយសូមកត់សម្គាល់ ហើយវាក៏ត្រូវតែមកដល់មនុស្សនៃការជ្រើសរើស  
របស់ព្រះដែរ។ មិនមែនជាការរើសរបស់និកាយទេ មិនមែនជាជំរើសរបស់មនុស្ស  
ទេ ប៉ុន្តែយោងទៅតាមការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។ ហើយប្រសិនបើវាជាសារពីព្រះ  
គឺជាការបើកសម្តែងដ៏អស្ចារ្យពីព្រះ វាត្រូវតែមកដល់ហោរារបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ  
ប្រសិនបើអ្នកចង់បានបទគម្ពីរនោះ គឺអម៉ុស ៣:៧។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះវា  
ត្រូវតែ។

252 វាទីប្រាំនោះគឺ វាត្រូវតែនៅក្នុងរដូវកាល។ វាត្រូវតែនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ ទ្រង់មានបន្ទូលថាវានឹងកើតឡើង។ វាត្រូវតែសរសេរនៅក្នុងព្រះបន្ទូលនៃ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទដ៏ជាព្រះ។ វាត្រូវតែនៅក្នុងរដូវកាលនៃព្រះ។ ហើយវាត្រូវតែ មានការជ្រើសរើសរបស់ព្រះ។

253 ហើយព្រះជាម្ចាស់មិនត្រូវការពួកយើងណាម្នាក់ដើម្បីបកស្រាយព្រះបន្ទូល របស់ទ្រង់ឡើយ ទ្រង់ជាអ្នកបកប្រែស្រាយរបស់ទ្រង់។ ទ្រង់មិនត្រូវការថ្នាក់ សិក្ខាសាលារបស់យើងទេ។ ទ្រង់មិនត្រូវការប្រាជ្ញារបស់យើងទេ វាមិន សមហេតុសមផលទេ។ ឃើញទេ? អេវ៉ាបានទទួល អាហ្សា ហើយបាត់ការ បកស្រាយដោយប្រាជ្ញារបស់នាង។

254 និយាយថា “អូ! ប្រុសម្នាក់នោះគឺជាបុរសឆ្លាតម្នាក់។” នោះគ្មានន័យ ទាល់តែសោះ។ ប្រាកដណាស់។ អំបាប់ជាមនុស្សឆ្លាត។ បែបលេចសាសាគឺជា បុរសឆ្លាត។ សាតាំងជាមនុស្សមានល្បិចកល ហើយគ្មានអ្នកណាម្នាក់អាចប្រៀប និងគាត់បានទេ។

255 ខ្ញុំមិនពឹងផ្អែកលើ...គ្មាន...គ្មានប្រាជ្ញាទេ គឺពឹងផ្អែកលើព្រះជាម្ចាស់។ ឃើញទេ? តើព្រះធ្វើយ៉ាងម៉េច? ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល។ ហើយតើព្រះជាម្ចាស់ បកស្រាយព្រះបន្ទូលទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេច? ស្តាប់អោយជិត កុំភ្លេចរឿងទាំងនេះ។ តើព្រះបកស្រាយព្រះបន្ទូលផ្ទាល់របស់ទ្រង់យ៉ាងដូចម្តេច? តាមរយៈការធ្វើឲ្យវា កើតឡើង មិនមែនតែមួយទេនៅទីនេះ ប៉ុន្តែវាទាំងអស់សម្រាប់រដូវកាលនោះ។

256 កុំនិយាយថា “ល្អអេចព្យទៅក្រៅហើយអធិប្បាយ អ្នកត្រូវទទួលបាននិមិត្ត” ប៉ុន្តែ “សាងសង់ទុកជាក់ទ្វារនៅក្នុង ជួសជុលវា តាមវិធីនេះ ហើយរបៀបនោះ។” តើមានអ្វីប្រសិនបើគាត់ជាក់ទ្វារនៅលើកំពូលជំនួសឲ្យបាន? តើមានអ្វីកើតឡើង ប្រសិនបើគាត់ជាក់បង្អួចនៅលើខាងក្រោម ទ្វារនៅលើកំពូល? ឃើញទេ? វាត្រូវតែ ទទួលបានការណែនាំយោងទៅតាមឯកសារពេលវេលា ពីព្រោះនោះជាអ្វីដែលព្រះ នឹងប្រើវា។ វាត្រូវតែវិធីនោះ ហើយវាត្រូវតែចេញមកពីនិមិត្ត។

257 ខ្ញុំបានឮបុរសម្នាក់និយាយថា “ខ្ញុំជឿថាបុរសនោះអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នក ឈឺ ខ្ញុំជឿថាមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែក្នុងនាមគាត់ជាហោរាម្នាក់” និយាយថា “ខ្ញុំជឿ ថាគាត់ជាហោរារបស់ព្រះ ប៉ុន្តែក្នុងនាមគាត់ជាគ្រូបង្រៀន ហេតុអ្វីគាត់អាច

មានតែព្រះយេស៊ូវតែមួយគត់។” តើមនុស្ស... ប្រភេទណាដែលអ្នកនឹងហៅវា?  
មនុស្សម្នាក់ដែលមិនដឹងថាគាត់កំពុងនិយាយអ្វី។

258 ពាក្យហោរាមានន័យថា “គាត់គឺជាអ្នកបង្ហាញព្រះបន្ទូលនៃព្រះ” ការ  
បកស្រាយបានមកដល់តែប៉ុណ្ណឹង។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលថ្ងៃនេះយើង  
ត្រូវការមនុស្សដ៏អស្ចារ្យបែបនេះ ដែលត្រូវបានបញ្ជូនមកពួកយើងមានទម្រង់  
ជាហោរា អេលីយ៉ា ពីព្រោះវាគឺជាការបើកសម្តែង ព្រះបានធ្វើឲ្យយើងស្គាល់  
តាមរយៈការបង្ហាញភាពត្រឹមត្រូវដែលបង្ហាញថាវាជាថ្ងៃ ហើយជាពេលវេលា  
និងរដូវកាលដែលព្រះបានសន្យាថានឹងមាន។ ហើយចាំថា គាត់នឹងត្រូវបានគេ  
និយាយប្រឆាំង តែងតែបែបនោះ គេតែងតែបានបដិសេធ ដូចជាសំបកនឹងទាញ...  
ដំបូងគាត់នឹងត្រូវបានទទួលយក ពីព្រោះសំបកទទួលស្រូវសាលីរហូតដល់វាអាច  
ទៅរកព្រះអាទិត្យ។ ពេនទីកុស្ត នឹងមានតែជំរកសារ បើកនូវទ្វារចំហររហូតដល់  
វារាយប៉ាយ។ ហើយបន្ទាប់មកសំបកនឹងដកចេញ ហើយស្រូវសាលីនឹងត្រូវដាក់  
នៅក្នុងវត្តមានព្រះរាជបុត្រា ដើម្បីទុំ។

259 នឹងមិនមាននិកាយណាមួយឡើយ គ្រាន់តែចាំចុះ។ បងប្រុសជែកជា  
អ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ អ្នកភាគច្រើននៅទីនេះ។ មិនដែលមានការរីកផុសផុលទេ  
ប្រហែលជា៣ ឆ្នាំបន្ទាប់ពីការរីកផុសផុលពួកគេបានចាប់ផ្តើមបង្កើតនិកាយនៅ  
លើវា។ គឺត្រូវហើយ? ហើយការផ្លាស់ប្តូរដ៏អស្ចារ្យចុងក្រោយរបស់ព្រះនៅថ្ងៃ  
ចុងក្រោយនេះ បានទៅម្តេច? ហើយវាមានចំងាយរាប់លានម៉ាយពីនិកាយ បន្ថែម  
ទៀតគ្រប់ពេលវេលា ការដកខ្លួនចេញទៅគ្មានកិច្ចសហការ គ្មានអ្វីជាមួយវាទេ។  
ឃើញទេ? តែងតែទាញចេញពីវា។ មិនអាចទេ វាជាស្រូវសាលីឥឡូវនេះ។ ប៉ុន្តែ  
យើងមានពណ៌បៃតងច្រើន។ អ៊ូ—ហ៊ូ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ត្រូវដាក់នៅក្នុងវត្តមាន  
នៃព្រះរាជបុត្រាដែលត្រូវបានបញ្ជូលគ្នា។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។ បៃតងច្រើន  
យើងគ្មានភាពស្មោះត្រង់ គ្មានភាពពិសិដ្ឋរបស់យើងដែលគួរតែនៅកណ្តាលយើង  
អោយបានដឹងថាព្រះវិញ្ញាណរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដ៏មានព្រះជន្មរស់ ការផ្លាស់ប្តូរ  
នៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់និងបង្ហាញយើងពីរឿងផ្សេងៗ។

260 យើងមានអ្នកក្នុងបន្តិក្នុងក្លាយបានកើនឡើង។ តើត្រូវធ្វើអ្វី? ដើម្បីបញ្ឆោត។  
ព្រះគម្ពីរបានចែងថាពួកគេនឹងធ្វើ។ “ដូចជាយ៉ាមប្រេសនិងយ៉ាណេសបានប្រឆាំង  
នឹងម៉ូសេដូច្នោះនៅថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។” ឃើញទេ? ពួកគេធ្វើដូចគ្នា នឹងមកតាម



ការក្លែងបន្លំ ពិតណាស់។ ឃើញទេ? ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្ន! មើលគោលលទ្ធិព្រះគម្ពីរ។ មើលសារដែលធ្វើតាមសញ្ញារបស់ពួកគេ! នៅតែមានសារសាលាចាស់ដដែល? បំភ្លេចវាចោលចុះ!

261 ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់បានបញ្ជូនការអស្ចារ្យនិងទីសំគាល់ដើម្បីទាក់ទាញចំណាប់អារម្មណ៍របស់វាស្រ្តរបស់ទ្រង់។ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានយាងមកគ្រាន់តែព្យាបាលមនុស្សឃើញជាដើម។ ពួកគេបានគិតថា “អូ! សិរីល្អទ្រង់នឹងយាងមក ទ្រង់នឹងក្លាយជាជាវិស៊ី។ ទ្រង់នឹងក្លាយជាសាឌូស៊ី។”

262 ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថា “អ្នករាល់គ្នាគឺជាពូជសត្វពស់និងពស់វែក” ទ្រង់បានបន្តថា “ឯងរាល់គ្នាមកអំពីអារក្សជាឪពុករបស់ឯង ហើយធ្វើការងាររបស់វា។” បាននិយាយថា “លើកលែងតែអ្នកបរិភោគសាច់នៃកូនមនុស្សហើយផឹកឈាមរបស់ទ្រង់ មិនដូចនោះទេគ្មានជីវិតនៅក្នុងខ្លួនឡើយ។” ទ្រង់មិនបានពន្យល់ទេ។ ទ្រង់មិនចាំបាច់ពន្យល់ពីវាទេ។ ហាលេលូយ៉ា។ នោះគឺសម្រាប់រដូវមួយទៀត។ អ៊ូ—ហ៊ូ។ ទ្រង់គ្រាន់តែមានបន្ទូលអ្វីដែលបានចែង “ខ្ញុំតែងតែធ្វើអ្វីៗដែលគាប់ដល់ព្រះវរបិតា ហើយធ្វើតាមព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់។ ប្រសិនបើជីវិតនិងការងាររបស់ខ្ញុំមិនដូចនឹងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេ នោះសូមកុំជឿខ្ញុំ ខ្ញុំមិនមែនជាទ្រង់ទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាកើតឡើងមែន ចូរជឿកិច្ចការនេះចុះ ប្រសិនបើអ្នកមិនជឿខ្ញុំ។”

263 សូមកត់សម្គាល់ត្រូវតែទាំងនេះត្រូវតែសម្រេច។

264 ឥឡូវនេះ ឃើញទេ ព្រះមិនបានបង្ហាញរឿងនេះដល់ពួកគេដោយការផ្តល់វិធីរបស់ទ្រង់ទេ ទ្រង់បានបង្ហាញវាដោយនិមិត្ត ប៉ុន្តែវាគឺនៅក្នុងប្រភពខុស។ ឃើញទេ និមិត្តនឹងដំណើរការល្អ ប៉ុន្តែប្រសិនបើវាស្ថិតនៅក្នុងប្រភពមិនត្រឹមត្រូវ វានឹងក្លាយជាប្រភពខុស។ ដូចអ្នកយកគ្រាប់កាំភ្លើងហើយបាញ់វាដោយផ្ទាល់ទៅគោលដៅមួយ វាកំពុងធ្វើឲ្យត្រូវគោលដៅ ប៉ុន្តែខ្យល់អាចបក់ចេញបាន។ ឥឡូវនេះនៅក្នុងយានយន្តរបស់អ្នក អ្នកទៅតាមផ្លូវ៦០ទៅ ៧០ ម៉ាយល៍ក្នុងមួយម៉ោង ខ្យល់បក់មក អ្នកអាចតំរង់កង់របស់អ្នកក្រុង ចូលតាមផ្លូវម្តងទៀត។ ប៉ុន្តែអ្នកមិនអាចជាគ្រាប់កាំភ្លើងទេ។ មិនមែនទេ គ្មានអ្វីនៅត្រង់ដើម្បីញែកវាពីរបស់វាឡើយ វាមិនត្រូវគោលដៅ។ ឃើញទេ វាត្រូវតែធ្វើដំណើរតាមប្រភពដើមរបស់វា។

265 ដូច្នេះត្រូវតែព្រះបន្ទូលនៃព្រះធ្វើដំណើរនៅក្នុងប្រភពដើមរបស់វា។ គ្មានខ្យល់ណាមួយនឹងបក់បោកឡើយ។ គ្មាននិកាយតូចតាចឬគ្មានអ្វីសោះនឹងផ្លូវចេញ

គ្មានការធ្វើទុក្ខបុកម្នេញណានឹងផ្លូវចេញទេ នឹងដឹកនាំដល់ចំណុច! វានឹងទៅដល់ ទីនោះផងដែរ។ ហើយបន្ទាប់មកព្រះ នៅពេលវាយានដល់ចំនុចនោះ ព្រះជាម្ចាស់ នឹងបង្ហាញយុត្តិកម្មដល់វា “ភ្នែកគោ!” អាហ្លា ពិតណាស់ អ្វីដែលទ្រង់មាន បន្ទូលទ្រង់នឹងធ្វើ។ នេះគឺនៅក្នុងបទគម្ពីរនេះ “ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ នឹង កើតឡើង!” ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ។

266 ឥឡូវនេះព្រះជាម្ចាស់មិនបានបង្ហាញឲ្យដឹងថានៅក្នុងវិធីដែលបានផ្តល់ ឲ្យរបស់ទ្រង់ទេ។ ដូច្នោះពួកគេបានទៅធ្វើវាក្រៅពីព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ហើយ ក្រៅពីរដូវកាលដូចជាពួកគេមានឥឡូវនេះ។ នៅពេលមនុស្សមិនថាគាត់ ស្មោះត្រង់ព្យាយាមធ្វើការបំរើវាក្រៅពីផ្លូវដែលបានផ្តល់ឲ្យរបស់ពួកគេ ពួកគេតែងតែ រញ្ជ័ររញ្ជ័រ។ ដូចជាបាទ្យាម បាទ្យាមគិតថាគាត់កំពុងបម្រើព្រះ។

267 តើអ្នកគិតថាព្រះកុហកទេ? តើព្រះជាម្ចាស់ធ្លាប់ផ្លាស់ប្តូរព្រះហរទ័យដែរ ឬទេ? មែនហើយ មនុស្សធ្វើនៅថ្ងៃនេះដូចទ្រង់បានធ្វើ។ នៅពេលដែលទ្រង់បាន និយាយថាស្ត្រីមិនឲ្យកាត់សក់របស់ពួកគេ ពួកគេនិយាយថា “យើងអាចកាត់វា បានលោកដុកទ័រនេះដុកទ័រនោះ ហើយបាននិយាយថាបងប្រុសនេះបងប្រុស នោះហើយបាននិយាយថាអ្នកគ្រាន់តែគិតចង្អៀតពេកហើយ។ អូ—ហិ—ហី។ ឃើញទេ?

268 “តើមួយនេះកើតឡើងបានទេ? រឿងនេះកើតឡើងបានទេ?”

269 “មែនហើយ—ម្នាក់នេះម្នាក់នោះក៏បាននិយាយដូច្នោះដែរ។”

270 ព្រះជាម្ចាស់មិនផ្លាស់ប្តូរព្រះហរទ័យរបស់ទ្រង់ទេ។

271 តើអ្នកជឿថាបាទ្យាមគឺជាហោរាទេ? ព្រះគម្ពីរបានចែងថាគាត់គឺជាហោរា។ តើអ្នកជឿថាគាត់ជាហោរាទេ? ឥឡូវចាំថា បាទ្យាមករកគាត់ហើយបាននិយាយ ថា “ចូរទៅចុះហើយដាក់បណ្តាសាមនុស្សនេះ ព្រោះពួកគេនៅគ្រប់មុខផែនដី។ ពួកគេមិនមែនជានិកាយមួយណាទេ មិនមែនជាប្រជាជាតិមួយទេ ពួកគេគ្រាន់តែ ជាក្រុមមនុស្សខ្ចាត់ខ្ចាយ ហើយយើងជាឥស្សរជននៃស្រុក។ ឥឡូវអ្នកទៅចុះនៅ ទីនោះ ហើយដាក់បណ្តាសាមនុស្សនោះខ្ញុំនឹងបង់ប្រាក់ឲ្យអ្នក”

272 បាឡាមបានធ្វើអ្វីដែលហោរាគួរតែធ្វើគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនទៅទេ។ អ្នកគ្រាន់តែរង់ចាំនៅទីនេះមួយយប់ សូមឲ្យខ្ញុំមើលអ្វីដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មាន បន្ទូលថាត្រូវធ្វើ។”

273 ដូច្នេះគាត់បានចូលទៅក្នុងគាត់និយាយថា “ព្រះអម្ចាស់អើយមានមនុស្ស មួយចំនួននៅទីនេះជាមួយខ្ញុំដែលមកចង់អោយខ្ញុំចុះហើយដាក់បណ្តាសាដល់ មនុស្សផ្សេងទៀតនៅទីនោះ” បាននិយាយថា “តើទ្រង់ចង់ឲ្យខ្ញុំធ្វើអ្វីអំពីវា?”

274 ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំទៅព្រោះពួកគេគឺជាវាស្រ្តរបស់អញ”

275 បាឡាមបានចេញទៅហើយនិយាយថា “ត្រឡប់ទៅផ្ទះរបស់អ្នកវិញ។ ខ្ញុំ មិនអាចទៅបានទេ ព្រះជាម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំមិនអោយធ្វើវាទេ។” ឥឡូវនេះមាន ព្រះបន្ទូលដើមរបស់ព្រះថា “កុំទៅ!”

276 មែនហើយ បន្ទាប់មកពួកគេបានត្រឡប់ទៅវិញ និយាយថា “អ្នកដឹងទេប៊ីស្ស ពររបស់អ្នកមិនស្តាប់ទេ”

277 “មែនហើយ” ស្តេចបាននិយាយថា “សូមប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលយើងបានធ្វើ។ គាត់ត្រូវការលុយតិចតួច ខ្ញុំជឿថាអាចបញ្ចុះបញ្ចូលគាត់បាន។ ប្រហែលជា ខ្ញុំនឹងធ្វើឲ្យគាត់ក្លាយជាមេនៃប្រេសប៊ីដើ ប្រហែលជាខ្ញុំនឹងអោយគាត់ធ្វើអ្វីដែល អស្ចារ្យ។ ខ្ញុំប្រហែលជាឲ្យគាត់ក្លាយជាប៊ីស្ស៧ អ្នកមិនអាចប្រាប់គាត់ពីអ្វីដែលខ្ញុំ ធ្វើបានទេ។ នៅទីនេះខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្វីដែលខ្ញុំនឹងធ្វើ អ្នកគ្មានការអប់រំគ្រប់គ្រាន់ដើម្បី បញ្ចុះបញ្ចូលគាត់ទេ អ្នកមិនប្រសព្វ អញ្ចេះហើយនិងអញ្ចេះ មិនត្រឹមត្រូវទេ។ គាត់ នឹងមិនស្តាប់អ្នកទេ យើងនឹងបញ្ជូនក្រុមដែលមានការអប់រំពិតប្រាកដ ថ្ងៃច្នៃជាង អ្នកឲ្យចុះទៅ។”

278 ពួកគេបានទៅទីនោះហើយនិយាយថា “បណ្ឌិតបាឡាម លោកបណ្ឌិត បា ឡាមអើយ សុខទុក្ខយ៉ាងណាដែរលោក។ ខ្ញុំសូមនាំពាក្យជំរាបសួរពីស្តេច។”

279 “អូ អរុណស្ថស្តីបងប្អូន” ឃើញទេ?

280 “ឥឡូវនេះលោកបណ្ឌិតបាឡាម...” ហើយអូ សូសព្វ័តើវាយ៉ាងម៉េចទៅដែល បានចាក់លើ ហើយបាននិយាយថា “ស្តេចបាននិយាយថាទ្រង់នឹងលើកតម្កើងអ្នក នឹងថ្វាយកិត្តិយសដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ដល់អ្នក។ ហើយអ្នកដឹងទេមានតែពួកគេប៉ុណ្ណោះ បានផ្តល់ប្រាក់យ៉ាងច្រើនដល់អ្នកដើម្បីទទួលយកការចោទប្រកាន់នេះ ប៉ុន្តែ ស្តេច

បាននិយាយថាទ្រង់នឹងថ្វាយប្រាក់បីដងទៅបួនដងបើអ្នកគ្រាន់តែមកយកវា។”  
បន្ទាប់មកបាទ្យាមបានទទួលទោះយ៉ាងណាដែរមាស់។ គាត់មានគំនិតល្ងីល្ងើ  
ហើយគាត់ទទួលបាននិមិត្តរូបសំគាត់។

281 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា គាត់បានហៅព្រះដោយបានចាក់ប្រេងតាំង ប៉ុន្តែភ្លាម  
ៗនោះគាត់បានចេញពីផែនការដើមរបស់ព្រះ។ នោះហើយជាអ្វីដែលពេនទី  
កុស្តបានធ្វើហើយ! ដើម្បីឲ្យមានប្រជាប្រិយភាព អ្នកដែលជាក្រុមរ៉ននេសនិង  
ក្រុមព្រះត្រីឯក ចង់បានប្រជាប្រិយភាព អ្នកដែលជានិកាយអ្នកខុស អ្នកបាន  
រៀបចំហើយអ្នកបានស្តាប់ហើយ! អ្នកនឹងមិនងើបឡើងវិញបានទេ។ ប៉ុន្តែអ្នក  
ឃើញទេ អ្នកគួរតែនៅជាប់នឹងព្រះ...ទ្រង់បានទាញអ្នកចេញពីសភានោះ ដើម្បី  
ធ្វើឲ្យអ្នកក្លាយជាមនុស្ស ប៉ុន្តែអ្នកបានរៀបចំហើយត្រលប់ក្រោយដូចជាកូនក្មេង  
(សូមទោសខ្ញុំ) ចេញពីប្រភពតែមួយដែលអ្នកបានចេញ “ដូចជាឆ្កែដើរទៅរកកំអូត  
វា ខ្ញុំសុំទោស ដែលខ្ញុំនិយាយបែបនេះ” សូមអភ័យទោស ខ្ញុំមិនត្រូវនិយាយនៅលើ  
ធីទិកានោះទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយបែបសាច់ឈាម។ សូមកត់សម្គាល់  
នោះគឺ...ជាអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ ទៅស៊ីកំអូត។ ខ្ញុំគួរតែនិយាយបែបនេះ។ ពាក្យ  
នេះមិនអីទេប៉ុន្តែគ្រាន់តែប្រើខុស។ ឃើញទេ? វាត្រូវបានប្រើមិនអីទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែ  
ជាការគួរឲ្យអស់សំណើច អ្នកដឹងទេ។ កំអូត “ដូចជាឆ្កែរិលទៅស៊ីកំអូតរបស់វា។”

282 ប្រសិនបើសភានៃព្រះ ក្រុមប្រឹក្សាទូទៅ បានរៀបចំ ពេនទីកុស្តនៅកន្លែង  
ជំបូង ហើយឲ្យពួកគេចូលទៅក្នុងកន្លែងនោះ ដូច្នេះពួកគេអាចទទួលយកការបើក  
សម្តែង តើអ្នកមិនដឹងទេ ពួកវានៃនេសនឹងធ្វើរឿងដូចគ្នា? តើអ្នកអាចទទួលសារ  
អំពី “ពូជរបស់សត្វពស់ សុវត្ថិភាពអស់កល្ប” និងរឿងផ្សេងទៀតដែលចេញមក?  
អ្នកចង់យ៉ាងតឹងក្នុងការរៀបចំ រហូតដល់អ្នកនឹងមិនអនុញ្ញាតឲ្យវានៅក្នុងទ្វាររបស់  
អ្នក អា—ហ្គា អាហ្គា—អាហ្គា ដូចគ្នារឿងបាទ្យាមបានធ្វើ។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់  
មិនបានផ្លាស់ប្តូរគំនិតរបស់ទ្រង់ទេ។

283 ដូច្នេះបាទ្យាមបានទៅហើយនិយាយថា “ព្រះអម្ចាស់ឥឡូវនេះមើលចុះ  
ទូលបង្គំពិតជាមានឱកាសហើយឥឡូវនេះ ដើម្បីក្លាយជានរណាម្នាក់។ ទ្រង់  
ជ្រាបហើយថាទូលបង្គំមិនមែនជានរណាម្នាក់ទេ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះជាឱកាសទូលបង្គំ  
ក្លាយជាមនុស្សម្នាក់ហើយ។ តើព្រះអង្គមានបន្ទូលអ្វីឥឡូវនេះព្រះអម្ចាស់អើយ?”

ឥឡូវនេះគាត់មិនគួរនិយាយបែបនេះទេ! គាត់ដឹងយ៉ាងច្បាស់នូវអ្វីដែលព្រះបាន មានបន្ទូល!

284 ដូច្នោះចូរអ្នករាល់គ្នាធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយ “ព្រះវរបិតា! ព្រះរាជបុត្រា និងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ” លើបញ្ហាផ្សេងទៀតនៃព្រះគម្ពីរដែលត្រូវបានសន្មត់ថា មានថ្ងៃនេះ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើអំពីវា គឺត្រូវទទួលយកវា! ពេលអ្នកឃើញ ព្រះជាម្ចាស់បង្ហាញភាពត្រឹមត្រូវថា “វាជាសេចក្តីពិត” នោះហើយគឺជាព្រះជាម្ចាស់ ដែលបកស្រាយន័យរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែ តើអ្នកនឹងធ្វើវាទេ? ទេអង្គការរបស់អ្នកនឹង មិនអនុញ្ញាតឲ្យអ្នកធ្វើវាបានទេ!

285 អ្នកដឹកនាំជាច្រើននៅទីនោះក្នុងតុកសុនបានស្តាប់នៅពេលព្រឹកនេះ។ បងប្រុសហ្គីលម៉ែ ខ្ញុំគ្មានអ្វីប្រឆាំងនឹងអ្នកទេ។ បងប្រុសប្រុក សន្និបាតលើក ទី១ និងក្រុមជំនុំហ្វ្រែនលី អ្នកទាំងអស់គ្នា ខ្ញុំនៅទីនោះគ្រប់ពេលអ្នកនឹងមិន អនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំចូលទៅទេ។ ខ្ញុំ...ប្រាកដថា អ្នកមិនអាចទេ អ្នកមិនអាចនិងនៅតែ មិនអាចទទួលយកការបើកសម្តែងទេ ពីព្រោះអ្នកគឺជានិកាយ។ ហើយស្តាប់ ដូចអូសាត្រូវបានគេសម្លាប់ ព្រោះគាត់គឺនៅក្រោមនិមិត្តក្លែងក្លាយ នោះគឺជា គ្រីស្ទានពិតជាច្រើនដែលបាត់បង់បទពិសោធន៍របស់ពួកគេនៅក្នុងនិកាយចាស់ ៗទាំងនោះ ពីព្រោះពួកគេជាដាក់ដៃលើហឫទ័យសេចក្តីសញ្ញានៅពេលពួកគេមិន ត្រូវបានតែងតាំងឲ្យធ្វើដូច្នោះ។ ឥឡូវនេះអ្នកអាចជឿឬមិនជឿវាអាស្រ័យលើ អ្នក។ ព្រះជាចៅក្រមរបស់អ្នក។ ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលដកយកព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់មកវិញឡើយ។ អ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលជាលើកដំបូង ទ្រង់នឹងមានបន្ទូល ដដែលរាល់ពេលនោះទេ។

286 ទ្រង់បានប្រាប់បាឡាមថា “កុំទៅ!”

287 ហើយបន្ទាប់មកបាឡាមត្រឡប់មកវិញនិយាយថា “ប៉ុន្តែព្រះអម្ចាស់តើខ្ញុំអាច ទៅបានទេ?”

288 ឥឡូវនេះមើលទៅ! ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “បន្តទៅមុខទៀត” ឥឡូវនេះទ្រង់បានអនុញ្ញាតឲ្យគាត់ទៅ។ មានព្រះទ័យអនុញ្ញាតពីព្រះ ហើយ មិនមែនជាព្រះទ័យដើមរបស់ព្រះទេ។ អ្នកឃើញទេ តើគាត់មានបញ្ហាអ្វី?

289 ហើយបុរសណាដែលសង់អ្វីៗ អង្គការឬអ្វីផ្សេងទៀតនៅខាងក្រៅនៃ ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ វាជាដីខ្សាច់ញ៉ូវហើយនឹងធ្លាក់ចុះ! វានឹងស្លាប់ដូចអ្វីទាំងអស់ ពីព្រោះព្រះបន្ទូលនៃព្រះគឺជាការរីកលូតលាស់នៃរាងកាយនៃកូនក្រមុំ។ អ្នកមិន អាចមានជើងទាំងអស់ឬដៃនិងភ្លៅទាំងអស់បានទេ។ របស់ទាំងនេះមកតាមរដូវ កាលរបស់ពួកគេ។

290 ហើយពេនទីកុស្ត អ្នកធ្វើវាបានតែមួយរឿង ដូច្នោះអ្នកមិនអាចទទួលយកការ បើកសម្លេងថ្មីបានទេ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលអ្នកស្ថិតនៅកន្លែងដែលអ្នក នឹងស្លាប់។ វាបន្តទៅមុខទៀត។ (ច្រើនណាស់ មិនចង់យកអ្នកបង្ហាញ។) ប៉ុន្តែព្រះ មិនផ្លាស់ប្តូរព្រះទ័យ និងការសម្រេចចិត្តដំបូងរបស់ទ្រង់ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ដូច្នោះ ព្រះមិនដូច្នោះទេ ទ្រង់មិនផ្លាស់ប្តូរឡើយ ទ្រង់គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឲ្យអ្នកចូលទៅក្នុង ឆន្ទៈការអនុញ្ញាតរបស់អ្នក។ “ព្រះជាព្រះដ៏ល្អ” ដូចលោកអ្នករាំល្អប្រើតនិយាយ។ ទ្រង់ក៏ជាព្រះដែលកោតខ្លាចដែរ!

291 ឃើញទេ ដូចជាអ្នកនិយាយថា “សូមថ្វាយសិរីរុងរឿងដល់ព្រះជាម្ចាស់ខ្ញុំ ចង់និយាយភាសារដទៃ!” ទ្រង់នឹងអនុញ្ញាតឲ្យអ្នកធ្វើបាន ប៉ុន្តែនោះមិនមែនជា សញ្ញាដែលអ្នកមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។

292 ចូរចាំអ្វីដែលចម្លែកបាននិយាយ ដែលជាអ្នកសង្ស័យចាស់? “លើកលែងតែ ខ្ញុំមានភ័ស្តុតាងខ្លះគឺយកម្រាមដៃរបស់ខ្ញុំប៉ះនឹងព្រះហស្តទ្រង់ ហើយនៅខាង ចំហៀងទ្រង់ មិនដូច្នោះទេខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនទាំងជឿវាទៀតផង។” ហ្នឹងហើយ រឿងដូចគ្នា។

293 ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ខ្ញុំនៅទីនេះ ចម្លែកអើយ សូមដាក់ដៃរបស់អ្នក នៅទីនេះប្រសិនបើនោះជាអ្វីដែលអ្នកចង់ដឹង។ ឃើញទេ? ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ប្រើវិធីរបស់ចម្លែក ចូរនាំធ្វើចុះ។ ប៉ុន្តែតើគាត់បាននិយាយអ្វី? តើរង្វាន់របស់ពួកគេប៉ុណ្ណា ដែលមិនបានឃើញនិងជឿ។

294 សូមកត់សម្គាល់ កត់សម្គាល់ ដោយសារគាត់បានធ្វើការនេះ គាត់បាន បណ្តាល ឲ្យមនុស្សស្មោះត្រង់ស្លាប់។ ដាក់ដៃរបស់គាត់នៅលើបិប្បនៃសេចក្តី សញ្ញានៅពេលដែលគាត់មិនគួរធ្វើវា។ មនុស្សអស្ចារ្យស្មោះត្រង់ គិតថាការចាក់ ប្រេងនិងអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែបិប្បនៃសេចក្តីសញ្ញាបានធ្វើដំណើរខុសផ្លូវ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថា “គោនោះ” មិនមែនពួកលើវិទ “ជំពប់ដួល។” គោនោះជំពប់

ជើងដួលហើយរទេះនោះត្រូវក្រឡាប់ចុះ ហើយមនុស្សស្មោះត្រង់ម្នាក់ ដាក់ដៃរបស់គាត់ពេញដោយសេចក្តីស្រឡាញ់នៅលើហិបនៃសេចក្តីសញ្ញាដើម្បីទប់វា ហើយគាត់ត្រូវស្លាប់ ដោយព្រោះគ្មាននរណាម្នាក់អាចប៉ះហិបនៃសេចក្តីសញ្ញានោះបានទេ លើកលែងតែពួកលេវី។ ឃើញទេ ពីរបៀបដែលព្រះជាម្ចាស់រក្សាព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ និងប្រកាសរបស់ទ្រង់ រក្សាបញ្ញត្តិរបស់ទ្រង់? យ៉ូសៀសមានជំងឺយូងៗនេះនៃដាវីឌ បានធ្វើឲ្យមនុស្សស្លាប់និងមានមហន្តរាយយ៉ាងខ្លាំង។ គាត់ត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយព្រះវិញ្ញាណ ពួកគេទាំងពីរនាក់ដូចគ្នា ប៉ុន្តែបានចេញឆ្ងាយពីប្រកាសរបស់ព្រះ។ គឺថាត្រូវទេ? គាត់ស្លាប់ហើយ។ អូ វាធ្វើឲ្យដាវីឌខ្លាចដល់ស្លាប់ វាបានហៅឈ្មោះកន្លែង—នោះបងប្រុសជែកអានវា។ ឃើញទេ? គាត់បានសម្គាល់ទ្រង់នៅទីនោះ។

295 តើមានប៉ុន្មានដងដែលនិកាយបានធ្វើដូចគ្នាចំពោះអ្នកជឿស្មោះត្រង់។ ព្រះវិហារកាតូលិក មេតូឌីស បាទីស្ទ ព្រះវិហារនៃព្រះគ្រីស្ទ សូម្បីតែពួកពេនទីកុស្ត ក៏បណ្តាលឲ្យស្លាប់ខាងវិញ្ញាណជាច្រើនជាមួយរឿងនោះដែរ រឿងដូចគ្នា។ នៅពេលដែលវាមកដល់ជាមួយនឹងរបស់ទាំងនេះ ពួកគេបានរកឃើញ...ហើយពួកគេមិនអាចទៅបានទៀតទេ ពីព្រោះនោះជាអ្វីដែលនិកាយរបស់ពួកគេជឿ។

296 មើលនៅថ្ងៃនេះ បូជនីយកិច្ចធំៗ ធ្វើរឿងដូចគ្នា។ ពួកគេមិនធ្វើអ្វីទាំងអស់តែធ្វើឲ្យពួកគេក្លាយជា “កូនឋាននរកពីរដែលអាក្រក់ជាងពួកគេ នៅក្នុងកន្លែងដំបូង។” ធ្វើឲ្យពួកគេពិបាកជាងទៅរកការពិត។ មានមួយនៃការរីកចម្រើនដ៏ធំទាំងនេះ ហើយពួកគេទាំងអស់ចូលមកអនុវត្តបន្តិច ហើយចេញទៅក្រៅហើយពួកគេចាប់ផ្តើមប្រព្រឹត្តអំពើបាបនេះម្តងទៀត។ ពួកវារីកចម្រើនមួយទៀតនិយាយថា “អូខ្ញុំមានរបស់ខ្លះ ខ្ញុំព្យាយាម។ នោះគ្មានប្រយោជន៍អ្វីឡើយ។” ឃើញទេ? ពួកគេមិនស្គាល់ប្រកាសទេ។ មិនបានឃើញវា។

297 ខ្ញុំបានឮអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យរបស់យើងម្នាក់ឈ្មោះ ប៊ីលីក្រាហាំ នៅព្រឹកមួយនៅអាហារពេលព្រឹកដូច្នោះ ហើយគាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំ...” គាត់បានបង្កើតព្រះគម្ពីរឡើងនៅលើសរសៃនៅខែនាគាត់បាននិយាយថា “មានគំរូរបស់ព្រះ។” ហើយនោះជាការពិត បុរសនោះនិយាយការពិត។ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកចូលទៅ...ប៉ុលបានចូលទៅក្នុងក្រុងមួយ មានអ្នកផ្លាស់ប្តូរចិត្តជឿម្នាក់ត្រលប់ក្រោយមកមួយឆ្នាំ ហើយមានសាមសិបនាក់បានជឿ ចេញពីមនុស្សម្នាក់

នោះ” ក៏បន្តថា “ប៉ុន្តែខ្ញុំចូលទៅក្នុងទីក្រុងមួយ ហើយមានសាមសិបម៉ឺននាក់ អ្នកប្រែចិត្តជឿ ហើយត្រលប់មកវិញក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយខែ ហើយមិនអាចរក សូម្បីសាមសិបនាក់ផងទេ។” គាត់និយាយថា “អ្នកដឹងថាមានបញ្ហាអ្វី?” បាន និយាយថា “អ្នកជាគ្រូអធិប្បាយខ្លីល” បាននិយាយថា “អ្នកដាក់ជើងរបស់អ្នកនៅ លើតុហើយ—ហើយហៅមនុស្សទាំងនេះតាមទូរស័ព្ទជំនួសឲ្យការមកមើលពួកគេ បន្ទាប់មកញ៉ាំអាហារពេលល្ងាច ហើយនិយាយជាមួយពួកគេ។”

298 អូបេដូងរបស់ខ្ញុំកំពុងតែឆេះឆ្ងល់។ ខ្ញុំបានគិតថា “បុរសដ៏អស្ចារ្យរបស់ ព្រះអើយ ខ្ញុំស្អប់ក្នុងការមិនយល់ស្របជាមួយអ្នកនៅទីនេះ ប៉ុន្តែនរណាជាគ្រូ អធិប្បាយខ្លីលច្រើនដែលប៉ូលបានកែប្រែ? តើអ្វីដែលគាត់បានធ្វើ គាត់បានយក គាត់ទៅក្នុងព្រះបន្ទូល គាត់បានយកគាត់ចូលទៅក្នុងសារនេះ គាត់បាននាំគាត់ ទៅកន្លែងដែលគាត់បានរកឃើញព្រះ។ បេដូងរបស់គាត់ឆេះឆ្ងល់ គាត់បានធ្វើឲ្យ ប្រទេសឆេះឆ្ងល់ឡើង។ ហើយរឿងតែមួយគត់ដែលអ្នកត្រូវធ្វើគឺដាក់វានៅក្នុងក ព្រះវិហារ បាទីស្ទ ឬមេតូឌីស ឬគ្មានអ្វីគួរឲ្យឆ្ងល់ឡើយ គ្មានអ្វីសោះដើម្បីដុត។” អាហ្គា បាទមែនហើយ!

299 បន្ទាប់មកមើលអ្វីដែលព្រះបន្ទូលបានសន្យាសម្រាប់យើងថ្ងៃនេះ។ រកមើល ថាតើវាជាមេតូឌីស បាទីស្ទ ពេនទីកុស្ត ឬអ្វីសម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះអ្នកអាច ទៅអានបទគម្ពីររបស់អ្នក។ យកបទគម្ពីរទាំងនេះដែលខ្ញុំធ្លាប់បានដកស្រង់ដល់ អ្នក។ ក៏មានវិវិធាន...

300 ប្រសិនបើខ្ញុំមានពេល ខ្ញុំបានអានវា ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមានទេ។ ខ្ញុំនៅសល់ប្រហែល ដប់ពីរបួសនាទីទៀត។ ខ្ញុំត្រូវតែបិទទាន់ពេលគឺដប់មួយបើខ្ញុំចេញត្រូវពេល។

301 កត់សំគាល់ម៉ាឡាគី៤ វិវិធានៈ១០ ត្រាប្រាំពីរ។ តើព្រះគម្ពីរមិននិយាយ... ឥឡូវមើល! មានទេវតាមួយ ដែលជាអ្នកនាំសារ មកពីខាងលើ។ និងជាអ្នកនាំសារ នៅលើផែនដី។ ហើយអ្នកនាំសារនីមួយៗគឺសម្រាប់សម័យកាលព្រះវិហាររបស់ ព្រះអម្ចាស់។ គាត់និយាយថា “នៅគ្រាមួយ...” កំពុងតែនិយាយថា “មានទេវតា ជាអ្នកនាំសារ” (ពាក្យទេវតាពាក្យអង់គ្លេសមានន័យថា “អ្នកនាំសារ”) “...បាន មកចុះពីស្ថានសួគ៌ ហើយព្រះអង្គដាក់ព្រះបាទាលើដីគោកនិងសមុទ្រ និងស្បថ ដោយទ្រង់ដែលមានព្រះជន្មរស់ជារៀងរហូត គ្រានោះនឹងគ្មានទៀតទេ។” ឥន្ទធន្ទ នៅជុំវិញក្បាលរបស់ទ្រង់ ហើយការទាំងអស់នេះកំពុងតែកើតឡើង។ ទេវតានោះ



គឺជាព្រះគ្រីស្ទ! ប្រាកដណាស់! ប៉ុន្តែតើទ្រង់បាននិយាយអ្វី? “ប៉ុន្តែនៅជំនាន់ទេវតា ទី ៧ គឺជាពួកជំនុំទី ៧”

302 តែងតែត្រឹមត្រូវនៅចុងបញ្ចប់នៃគ្រាពួកជំនុំដែលពួកគេមានរឿងខាងសាសនា បានរញ្ជៀរញ្ជើរហូតដល់ព្រះជាម្ចាស់ចាត់អ្នកនាំសារមក ហើយនោះគឺជាសារ ទៅកាន់គ្រាពួកជំនុំនោះ។ បន្ទាប់មកពួកគេចាប់យកអ្នកនាំសារនោះពីព្រោះ គាត់ទើបតែរស់នៅបានមួយភ្លែត ហើយព្រះជាម្ចាស់...បន្ទាប់មកពួកគេក៏ ទទួលយកសាររបស់គាត់ ជំនួសឲ្យការប្រព្រឹត្តិជាមួយវា ពួកគេបង្កើត—និកាយ មួយ។ ហើយបន្ទាប់មកពួកគេក៏បានបង្កើតជានិកាយមួយទៀត។ អ្នកនាំសារមក ម្នាក់ទៀត គេយកម្នាក់ទៀត។

303 អ្នកទាំងអស់គ្នាបានឃើញនៅក្នុងសៀវភៅរបស់ខ្ញុំ វានឹងត្រូវបានទាញចេញ នៅក្នុងសម័យកាលព្រះវិហារទាំងប្រាំពីរ ដែលទ្រង់បានប្រាប់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំឈរធ្វើជា សាក្សីដល់ព្រះជាម្ចាស់វិនិច្ឆ័យនៅថ្ងៃជំនុំជំរះសម្រាប់វា។ វាមកពីព្រះមិនមែនមក ពីការគិតរបស់ខ្ញុំទេ។ សូមកត់សម្គាល់នៅទីនេះ។ ខ្ញុំគិត—ខ្ញុំគិតខុសគ្នាពីរឿង នោះ ប្រសិនបើខ្ញុំនឹងមានគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ។ ដូចបងប្រុសដែកបានប្រាប់ ខ្ញុំអំពីទេវតានៅទីនោះពីរបៀបដែល “ព្រះគ្រីស្ទគឺជារូបកាយដែលមានសិរីល្អ” មិនមែនទេ វាបានបង្ហាញថាសារនោះត្រឹមត្រូវ ជាអាទិទេពកំពូល។ ទ្រង់គឺជាព្រះ។ ឃើញទេ? ពិតជារឿងដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយពីព្រះគម្ពីរ។ ព្រះបន្ទូលតែងតែកត់ទុក ព្រះបន្ទូល។

304 ឥឡូវនេះឱ្យលឿនបន្តិចឥឡូវនេះដូចដែលយើងកំពុងរៀបចំដើម្បីបិទនៅក្នុង ពេលពីរបីនាទីទៀត។

305 ឥឡូវនេះគាត់បាននិយាយថា “នៅក្នុងថ្ងៃនៃសាររបស់ទេវតាទី៧ ទេវតានៅ លើផែនដីគឺជាពួកជំនុំទី៧ បន្ទាប់មកអាថ៌កំបាំងទាំងអស់នេះបានកើតឡើងក៏ បាត់តាមរយៈគ្រាពួកជំនុំទាំង៦ គួរតែត្រូវបានបើកសម្តែងត្រឹមត្រូវ” នោះគឺជាអ្វី ដែលពួកទេវតាបាននិយាយ។ នេះគឺជាត្រាប្រាំពីរប្រការបើកអាថ៌កំបាំងទាំងនេះ។ ហើយអ្នកព្យាយាមរកវាមុខនិកាយទាំងនោះ។ ផ្ទុយពីអ្វីដែលពួកគេ...បងប្រុស ពួកគេបិទជិតដូចជាលៀស ប៉ុន្តែពួកគេតែងតែធ្វើវាជានិច្ច។ ប៉ុន្តែវាជារដូវកាល!

306 តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់ដឹងថានេះគឺជាគ្រាពួកជំនុំទី៧? និយាយថា “អា ម៉ែន” ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន!”) យុគសម័យឡៅឌីសេដែលក្តៅមិនក្តៅ

ត្រជាក់មិនត្រជាក់ ដែលព្រះជាម្ចាស់ខ្នាក់ចេញពីមាត់របស់ទ្រង់។ ហើយពួកគេ បានបណ្តេញព្រះចេញពីមាត់ពួកគេ គ្មានយុគសម័យផ្សេងទៀតនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលព្រះយេស៊ូវនៅខាងក្រៅព្យាយាមគោះទ្វារត្រឡប់ចូលវិញ។ ពួកគេបានដាក់ ទ្រង់ចេញ គ្មានកិច្ចសហការ។ តើព្រះយេស៊ូវជាអ្នកណា? ព្រះបន្ទូល! ព្រះបន្ទូល ត្រូវបានដាក់ចេញ។ យកអង្គាមបោះចោលស្រូវសាលី! ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំឈរ នៅមាត់ទ្វារទាំងគោះ ហើយអ្នកណាដែលនៅជាប់នឹងទ្វារនឹងលឺសំលេងរបស់ខ្ញុំ” ឱព្រះជាម្ចាស់អើយសូមអាណិតមេត្តា!

307 វាគឺនៅពេលនោះ នៅពេលដែលបុរសម្នាក់បានស្លាប់ នោះដាវីឌជាមួយនឹង ការចាក់ប្រេងតាំងបានឃើញអ្វីដែលគាត់បានធ្វើខុស។ អូដាវីឌ អ្នកជាគ្រូគង្វាល តើអ្នកមិនអាចមើលឃើញគោលលទ្ធិនិងនិកាយរបស់អ្នក ដែលអ្នកកំពុងកាន់ទេ ឬ? តើអ្នកមិនឃើញទេឬ? តើវាកំពុងធ្វើអ្វី? វាកំពុងតែសំលាប់អូស្យា។ ស្លាប់ ខាងវិញ្ញាណ ហើយអ្នកឆ្ងល់ហេតុអ្វីបានជាមិនមានការរីកជុសជុល។ អនុញ្ញាត ឲ្យស្រ្តីរបស់អ្នកកាត់សក់ លាបពណ៌របស់ពួកគេ ផាត់មុខ ស្លៀកខោខ្លីបញ្ជូន ក្មេងប្រុសៗរបស់អ្នកទៅសាលារៀនមានល្បិចកលជាដើម ដែលជាកន្លែងដែល ពាក់កណ្តាលនៃពួកគេមកផ្ទះស្រឡាញ់ភេទដូចគ្នានិងអ្វីគ្រប់យ៉ាង។

308 សូមកត់សម្គាល់ពីគោលបំណងរបស់ដាវីឌ គាត់បានយកហឺបនៃសេចក្តី សញ្ញាទៅផ្ទះរបស់គាត់។ នោះមិនមែនជាករណីនៃ មិនមែនជាកន្លែងនោះទេ វា ជាប់ស្រាប់ក្នុងយេស៊ូសាឡិម។ ប៉ុន្តែដាវីឌកំពុងយកវាទៅផ្ទះរបស់គាត់ គាត់ចង់អោយ មានការរីកជុសជុលនៅលើនិកាយរបស់គាត់។ “អូ បើអ្នកបានចូលរួម មិនអីទេ បើ អ្នកភាពតែមួយ។ ប្រសិនបើអ្នកជាពេនទីកុស្ត មិនអីទេ”

309 ដូចម្នាក់បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណាហាំ តើអ្នកធ្លាប់មាននរណាម្នាក់ ដើម្បីស្តាប់អ្នកទេ?” បាននិយាយថា “ខ្ញុំអាចមើលឃើញលោក ប៊ីលីក្រាហាំ គាត់ មានគ្រប់និកាយនៅក្នុងប្រទេសជាមួយគាត់។ ខ្ញុំអាចមើលឃើញអូលីវើប៊ីត ពួក ពេនទីកុស្តទាំងអស់នៅជាមួយគាត់។ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “អ្នកប្រឆាំងនឹង រឿងទាំងមូលរឿង។” អូហ្គូ បាននិយាយថា “តើនៅក្នុងលោកកិយនេះអ្នកអាច ទទួលបាននរណាម្នាក់ដោយរបៀបណា?”

310 ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាគឺជាព្រះ!”

311 “ខ្ញុំជាអ្នកដែលព្រះអម្ចាស់បានដាំតាំងពីមុនកំណើតលោកីយម្ល៉េះ។ ខ្ញុំនឹងស្រោចទឹកវាទាំងយប់ទាំងថ្ងៃ លើកលែងតែពួកគេដកវាពីដៃខ្ញុំ” អេសាយ។ ខ្ញុំនឹងដាំវា។ ខ្ញុំបានដាក់ឈ្មោះរបស់ពួកគេនៅលើសៀវភៅមុនកំណើតលោកីយដោយកំណត់ទុកជាមុន។ ខ្ញុំនឹងស្រោចទឹកវា បន្តដំណើរទៅមុខទៀត ខ្ញុំនឹងផ្គត់ផ្គង់ទឹកអ្នកគ្រាន់តែបាញ់វាចេញប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ? “ខ្ញុំនឹងស្រោចទឹកវាទាំងយប់ទាំងថ្ងៃលុះត្រាតែវាត្រូវគេដកចេញពីដៃរបស់ខ្ញុំ។”

312 ចង់ឲ្យវាមកដល់ទីក្រុងដាវីឌ ជំនួសឲ្យក្រុងយេរូសាឡឹម។ នៅទីនោះនៅពេលនោះគ្មានកន្លែងណាដែលត្រូវបានរៀបចំរួចរាល់ទេ ហើយសព្វថ្ងៃនេះក៏ដូច្នោះដែរ។ អាថ៌កំបាំងអស្ចារ្យទាំងនេះដែលត្រូវបានលាតត្រដាងដោយត្រាទាំងប្រាំពីរគ្មានកន្លែងនិកាយណាមួយ...នឹងត្រូវឈប់ធ្វើជានិកាយដើម្បីយកវា។ វិធីទាំងអស់ពីលូធើរហូតដល់ចុះឆ្ពោះទៅរកពេនទីកុស្ត មិនមែនជាកន្លែងដែលអាចទទួលនោះទេ។ ឬក៏មនុស្សម្នាក់ទទួលបានវាហើយស្នាក់នៅក្នុងនិកាយរបស់គាត់ដែរ។ គាត់ត្រូវតែធ្វើតាមស្រូវសាលីឬទៅជាមួយសំបកមួយដែលគាត់ចង់។

313 ព្រះគ្រីស្ទគឺជាហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញារបស់យើង គឺជាព្រះបន្ទូល។ ពួកគេចង់បាននិកាយរបស់ពួកគេ។ ទ្រង់មិនអាចទេ សូមកត់សំគាល់មិនអាចយកតាមរទេះថ្មីនៃនិកាយបានទេ សាររបស់ទ្រង់មិនអាចនៅលើរទេះនៃនិកាយថ្មីបានទេ សន្មត់ថាវាធុញទ្រាន់ហើយចូលមកក្នុងបេះដូងរបស់ហោរា។ វាមិនអាចទេ។ ទ្រង់បានសន្យាថាវានឹងដូច្នោះ ហើយនោះជាវិធីដែលវាត្រូវតែមាន។

314 ដូច្នោះនិកាយនឹងមិនដែលទទួលឡើយ ហើយក៏មិនអាចទទួលបានដែរ។ ហើយពួកគេគ្រាន់តែខ្ជាក់ដូចជាពួកយូដាដែរនៅពេលពួកគេបានព្យួរព្រះយេស៊ូវលើឈើឆ្កាង នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា “ឱព្រះវរបិតាអើយ សូមអត់ទោសដល់ពួកគេផង ពួកគេមិនដឹងថាពួកគេកំពុងធ្វើអ្វីទេ។” កុំមើលងាយពួកគេប៉ុន្តែត្រូវគិតថា តើមានអ្វីកើតឡើងប្រសិនបើអ្នកស្ថិតនៅក្នុងស្ថានភាពដូចគ្នា នឹងភ្នែករបស់អ្នកដែលធ្វើអោយអ្នកងងឹតមិនអាចភ្ញាក់ហើយឃើញអ្វីដែលកំពុងកើតឡើងបាន?

315 ពួកគេក៏មិនអាចឃើញថានោះគឺជាព្រះរបស់ពួកគេដែរ។ នៅពេលដែលពួកគេបានព្យួរទ្រង់នៅលើឈើឆ្កាង ហើយពួកគេច្រៀងទំនុកតម្កើងទី២២ នៅក្នុងព្រះវិហារដែលមានចម្ងាយពីរយយ៉ាតពីនេះ “ឱព្រះនៃទូលបង្គំអើយ ព្រះនៃ

ទូលបង្គំអើយ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់លះចោលទូលបង្គំដូច្នោះ? ពួកគេបានចាក់ទម្លុះ ជើងនិងដៃរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? “ឆ្អឹងទាំងអស់របស់ខ្ញុំ ពួកគេសម្លឹងមើលខ្ញុំ។ ហេតុអ្វីបានជាទ្រង់បោះបង់ចោលទូលបង្គំ? ហើយនៅទីនោះ ជាព្រះដែលពួកគេ បានច្រៀង ហើយគេខ្វាក់និងគ្មានទ្រង់ជាប់នឹងឈើគ្មាន ហើយនៅតែមិនដឹង សោះ។

316 ឥឡូវ តើក្នុងព្រះគម្ពីរមិនបានចែងទេឬ ដែលថាពួកជំនុំឡៅឌីសេគីតបែបនេះ ថានាងអស្សារណាស់ដោយសមាជិកនិកាយរបស់នាង នាងនឹង“អាក្រាត វេទនា ក្រីក្រ ភ្នែកខ្វាក់ ហើយមិនស្គាល់វា”? តើមនុស្សខ្វាក់មានន័យថាម៉េច? មនុស្ស ខ្វាក់មានន័យថាព្រះវិហារឡៅឌីសេដូចដែលវាបានបញ្ចប់នៅគ្រាចុងក្រោយដែរ ព្រះវិហាររបស់ពួកយូដាបានខ្វាក់ចំពោះព្រះគ្រីស្ទ ដែលពួកគេមាននៅខាងក្រៅ គោះ ការព្យាយាមដើម្បីចូលក្នុង “អាក្រាត កំសត់ទុគ៌ត ក្រីក្រ ខ្វិន ខ្វាក់ ហើយមិន ស្គាល់វា។ ឱព្រះអង្គអើយសូមអាណិតមេត្តា!

317 ហេតុអ្វីបានជាស្រូវសាលីមិនមាននៅក្នុងវត្តមាននៃព្រះរាជបុត្រានោះ។ ហើយមើលសម័យកាលដែលយើងកំពុងរស់នៅ? ត្រូវហើយ ព្រះគ្រីស្ទជាហឺប នៃសេចក្តីសញ្ញារបស់យើង តែជាវិធីដើមក្នុងការធ្វើវា។ យើងដឹងថា...ពួកគេ មានព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ យើងក៏ដឹងដែរ។ ពួកគេរង់ចាំលើព្រះអម្ចាស់ ឃើញ ទេ ផែនការរបស់ទ្រង់លើព្រះបន្ទូលដើមរបស់ទ្រង់នៅក្នុងនោះរដូវដែលត្រូវបាន បញ្ជាក់ នោះគឺជាអ្វីដែលយើងគួរធ្វើនាពេលឥឡូវនេះ។ ហើយទ្រង់—នឹងបង្ហាញ ពីជំនឿរបស់ពួកគេតាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ ដោយឃើញទ្រង់បញ្ជាក់ផែនការ ទាំងអស់ដែលទ្រង់បានសន្យា មិនមែនគ្រោងការណ៍របស់និកាយរបស់មនុស្ស បង្កើតសមាជិកសម្រាប់ហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញាផ្ទាល់ខ្លួនរបស់យើងទេ។

318 ពួកគេបានទទួលហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញាមេតូឌីសមួយ ពួកគេបាបទីស្ទទទួល ហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញារបស់គេ ប្រេសប៊ីធើរៀន។ អ្នករាល់គ្នាចូលទៅក្នុងហឺបនៃ សេចក្តីសញ្ញាសម្រាប់គ្រាទុក្ខវេទនាជាខ្លាំង។ “ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! ខ្ញុំបានទទួល បុណ្យជ្រមុជនៅក្នុងហឺបនៃសេចក្តីសញ្ញាមេតូឌីស ប្រេសប៊ីធើរៀន តែមានហឺបនៃ សេចក្តីសញ្ញាតែមួយប៉ុណ្ណោះ គឺព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូល!

319 សូមកត់សម្គាល់ ព្រះបានប្រាប់ហោរាថា “បរិភោគត្រានេះ” នៅក្នុងគម្ពីរ សញ្ញាចាស់។ ហោរានៃគម្ពីរសញ្ញាថ្មីគាត់បាននិយាយថា “ញ៉ាំសៀវភៅតិចតួច

ហេតុអ្វី? ហោរានិងព្រះបន្ទូលគឺជាម្នាក់! ឃើញទេ? នោះហើយហិបនៃសេចក្តីសញ្ញាដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។

320 ព្រះបានសន្យាក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ថា ពីរបៀបដែលវានឹងត្រូវបានបំពេញនិងរបៀបដែលវានឹងកើតឡើង នៅពេលដែលទ្រង់បានជ្រើសរើសកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់ របៀបដែលវានឹងត្រូវបានធ្វើ។ វាកំពុងកើតឡើងចំពោះមុខអ្នក នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ ហើយនោះគឺដោយព្រះបន្ទូលដើម! សារពេលល្ងាចគឺនៅទីនេះ។

321 តើមានបងប្អូនប៉ុន្មាននាក់នៅចាំហ្វូលីវូឌនៅពេលគាត់សរសេរថា:

នឹងមានពន្លឺនៅពេលល្ងាច  
ផ្លូវទៅកាន់សិរីល្អអ្នកប្រាកដជានឹងរកឃើញ។

322 មែនហើយ ការសន្យាពេលល្ងាចនៃត្រាទាំងប្រាំពីរនៃវិវរណៈ១០ ម៉ាឡាគី ៤ លូកា ៣០ និង ១០ សូមអានចោទិយកថា ៤ ៤:១១ និង១៤ បន្ទាប់មកខ ២៥ ២៦ ហើយមើលអ្វីដែលទ្រង់បាននិយាយអំពីថ្ងៃចុងក្រោយនេះ។ នេះគឺជាលោកម៉ូសេបាននិយាយទៅកាន់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលថា “រក្សាគ្រប់ពាក្យទាំងអស់កុំយកអ្វីបន្ថែម!” លោកម៉ូសេហោរានោះបាននៅទីនោះ ហើយបានឃើញព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ វាត្រូវបានសរសេរទៅគាត់ ហើយបានបញ្ជាក់ដោយដៃផ្ទាល់របស់ព្រះ ដែលបានសរសេរវា។ គាត់បាននិយាយថា “ចូរអ្នករក្សារាល់ពាក្យទាំងអស់កុំយកអ្វីបន្ថែមលើវា ឬយកវាចេញឡើយ។ អ្នកអាចអាននៅក្នុងខ ២៥ និង២៦ ចោទិយកថា ៤។

323 សូមកត់សម្គាល់! កុំបន្ថែមវាកុំយកវាចេញ។ ព្រោះបើអ្នកធ្វើដូច្នោះ នោះព្រះនឹងយកចំណែករបស់អ្នកពីសៀវភៅជីវិត។ ហើយវាបង្ហាញអ្នកថាអ្នកមិនមែនជាពូជរបស់ទ្រង់ទេ។

324 សូមចងចាំ! អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះបានសន្យានឹងយើងនិងអ្វីៗទាំងអស់ព្រះជាម្ចាស់បានមានបន្ទូលមកកាន់យើងរាល់អ្វីដែលត្រូវបានប្រាប់ដល់អ្នករាល់គ្នា នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់! ព្រះជាម្ចាស់មិនដែលធ្វើឲ្យការសន្យាណាមួយត្រូវបានទុកជាមោឃៈទេ ទ្រង់បានរក្សាការសន្យាទាំងអស់ដែលទ្រង់បាននិយាយ បានប្រាប់យើងថាជាសេចក្តីពិត។ អស់រយៈពេល២០ឆ្នាំហើយ ដែលខ្ញុំបានអធិប្បាយដល់អ្នកសិរីផុត តាមរយៈព្រះគម្ពីរអំណាចនៃព្រះនិងសុដ៏រធម៌របស់

គ្រូគង្វាលរបស់អ្នក ហើយខ្ញុំនាំអ្នកទៅកំណត់ត្រាថ្ងៃនេះ។ សូម្បីតែចំពោះស្រ្តីដែល ធ្លាប់មានកូនក៏ដោយ។ បុរស កុមារ ការងារទុក្ខ ការព្យាបាលការព្យាករណ៍អ្វីដែល នឹងកើតឡើង គ្មានមួយណាក្នុងចំណោមពួកគេធ្លាប់បរាជ័យឡើយ! ឥឡូវនៅឲ្យ ឆ្ងាយពីនិកាយទាំងនោះ ពួកគេកំពុងតែដឹកនាំអ្នករហូតដល់ស្លាប់។

325 សាំយូអែលបានឈរនៅថ្ងៃមួយ ហើយពួកគេបាននិយាយថា “យើងចង់បាន ស្តេចមួយ គឺដូចជាលោកកិយដទៃដែរ”

326 ពួកគេ...សាំយូអែលបាននិយាយថា “កុំយកស្តេចនោះ។ គាត់នឹងយកកូន ប្រុសរបស់អ្នក និងកូនស្រី ហើយគាត់នឹងធ្វើវាបែបនេះនិងបែបនោះ។”

327 គាត់និយាយថា “មែនហើយ ខ្ញុំដឹងថាអ្នកនិយាយត្រូវហើយ”

328 ប៉ុន្តែសាំយូអែលបាននិយាយថា “ស្តាប់ខ្ញុំ។ តើខ្ញុំធ្លាប់យកលុយរបស់អ្នកទេ? តើខ្ញុំធ្លាប់សុំទានអ្នកទេ? តើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់អ្នកថាអ្នកត្រូវផ្តល់ប្រាក់ខែច្រើនប៉ុណ្ណា ដើម្បីរៀបចំការប្រជុំមួយសំរាប់អ្នកឬទេ?” ឥឡូវនេះ! ឃើញទេ? គាត់បាននិយាយ ថា “តើខ្ញុំធ្លាប់ប្រាប់អ្នកពីអ្វីនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះហើយគ្មានអ្វីកើតឡើងឬទេ?” គ្មានសូម្បីតែមួយ។

329 “អូ សាំយូអែល អ្នកមិនដែលសុំលុយទេ អ្នកមិនដែលចង់បានរបស់ធំៗ ណាឡើយ។ សាំយូអែលគឺជាការពិត និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកបានប្រាប់យើង នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់បានកើតឡើង។ ប៉ុន្តែ សាំយូអែលអើយ យើងនៅតែ ចង់បាននិកាយរបស់យើងអញ្ចឹង!

330 “បន្ទាប់មកទៅយកវាទៅ។ វាស្រេចលើអ្នក។” ត្រូវហើយ។

331 អ្នកអាចគិតថាអ្នកកំពុងបំបៅព្រះជាម្ចាស់ ហើយប្រសិនបើអ្នកចេញទៅក្រៅ វិធីរបស់ព្រះក្នុងការធ្វើ អ្នកនឹងបន្តបញ្ជាក់បន្តទៅមុខទៀត។ ឱព្រះវិហារនៃព្រះ ដ៏មានព្រះជន្មរស់! សូមអភ័យទោសចំពោះវិធីអៀនឡង់និងអារម្មណ៍របស់ខ្ញុំការ លេងសើច ប៉ុន្តែនៅក្នុងភាពស្មោះត្រង់និងភាពពិតសិដ្ឋនៃដួងចិត្តខ្ញុំ អ្នកសភាវរបស់ ព្រះ អ្នកនែនេស ប្រេសប៊ីដើរៀន មេតូឌីស ដែលអ្នកមាន គេចចេញសម្រាប់ជីវិត របស់អ្នក។ ចាំថាចេញពីទីនោះទៅ។

ប្រជាជាតិកំពុងបែកបាក់ អ៊ីស្រាអែលកំពុងភ្ញាក់ (ត្រៀមខ្លួន  
សម្រាប់សំណល់នោះ)

ទីសំគាល់ដែលពួកហោរាបានទាយ  
ថ្ងៃនិកាយកើនឡើង ជាមួយការឈឺចាប់ជាប់នៅ  
ត្រឡប់មក អ្នកខ្ចាត់ខ្ចាយទៅខ្លួនឯង។

ថ្ងៃនៃការប្រោសលោះជិតមកដល់ហើយ  
ចិត្តមនុស្សរាជ័យដោយភ័យខ្លាច  
ចូរឱ្យពេញដោយព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់  
ឱ្យចង្អៀងអ្នកកាន់តែភ្លឺច្បាស់  
មើលការប្រោសលោះអ្នកជិតដល់ហើយ។

332 តើអ្នកជឿទេ? យើងនៅពេលវេលាចុងក្រោយ យើងមកដល់ទីនេះ។ ការ  
សរសេរដោយដៃនៅលើជញ្ជាំង ការយាងមកជាលើកទីពីរគឺនៅជិតកូនក្រមុំកំពុង  
ត្រូវបានជ្រើសរើសស្រោចទឹក។

333 ឥឡូវនេះ មិនមែនមានន័យថាត្រូវបានដកចេញពីព្រះវិហារទេ មានន័យថា  
ត្រូវទាញចេញពីនិកាយ។ អ្នកត្រូវតែទៅព្រះវិហារតែកុំចូលរួមអង្គការណាមួយ។  
ព្រះយេស៊ូវបានទៅជាមួយអង្គការទាំងអស់ ប៉ុន្តែទ្រង់មិនដែលចូលរួមជាមួយ  
ពួកគេម្នាក់ទេ។ ទ្រង់ក៏មិននៅជាមួយពួកគេណាមួយដែរ ប៉ុន្តែទ្រង់បានស្ថិតនៅ  
ក្នុងចំណោមពួកគេ។ មានពន្លឺដែលត្រូវខ្ចាត់ខ្ចាយ។ ហើយអ្នកស្ថិតនៅកន្លែងរបស់  
អ្នក កំពុងខ្ចាត់ខ្ចាយពន្លឺ។ ឃើញទេ? នោះហើយអ្វីដែលព្រះកំពុងប្រើអ្នក។ ជា  
មនុស្សដែលមានចិត្តស្រែកហ្មាន សូមប្រាប់ពួកគេអោយដឹងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺពិត  
ដូចគ្នានឹងទ្រង់កាលពីម្សិលមិញ នៅថ្ងៃនេះ និងជារៀងរហូត។

334 វាអាចទៅរួច បុរសឬស្ត្រីដែលមានចិត្តស្មោះត្រង់ ព្យាយាមបំប្រើព្រះអស់ពី  
សមត្ថភាព ហើយជំរុញវានៅក្នុងវិធីខុស។ ជាមួយនឹងការចាក់ប្រេងតាំង  
ពិតប្រាកដនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមកលើពួកគេ ប៉ុន្តែបានធ្វើឲ្យវាផ្ទុយពីផែនការ  
របស់ព្រះនៅក្នុងសម័យកាល និងភាពរីករវឿងទាំងមូល។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើ  
អ្នកជឿនោះជាការពិតនិយាយថាអាម៉ែន។ [អង្គប្រជុំនិយាយថា “អាម៉ែន!”]  
គ្រាន់តែអានវា។ ភាពរីករវឿងទាំងមូលដោយមិនបានចូលមក តាមវិធីដែលព្រះបាន  
ប្រទានឲ្យធ្វើវា។

ចូរយើងអធិស្ឋាន។

335 អូព្រះវិហារនៅទីនេះនិងនៅទូទាំងប្រទេស សូមស្តាប់អ្នកបម្រើដ៏រាបទាបរបស់អ្នកព្រឹកនេះ។ តើបានទេ? មើលកន្លែងដែលអ្នកនៅកាលពីប៉ុន្មានឆ្នាំមុននៅពេលដែលវាចាប់ផ្តើមដំបូង ឥឡូវមើលអ្វីដែលអ្នកបានក្លែងបន្លំ បានដាក់ជាអក្សរធំនៅលើវា ហើយប្រាក់រាប់លាននិងរាប់ពាន់លានដុល្លារបានហូរចូលទៅក្នុងអង្គការនោះ។ ឃើញទេ? នៅឆ្ងាយពីព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ អគារនិងអង្គការមិនមែនជាវិធីដែលព្រះជំរុញវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ទេ។ ទ្រង់បានជំរុញវាចូលទៅក្នុងព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ដើម្បីធ្វើឲ្យវារស់នៅ។ ហើយប្រសិនបើអ្នកត្រូវបានតែងតាំងតាំងពីដំបូងនៃផែនដីទៅនឹងព្រះបន្ទូល នោះគ្រប់ពាក្យទាំងអស់នឹងមកនៅខាងលើព្រះ បន្ទូល។ ដូចជាកោសិកាមនុស្ស នឹងមិនមានកោសិកាមនុស្សតែមួយនិងបន្ទាប់មកមានកោសិការបស់សត្វផ្តុំនិងកោសិការបស់ឆ្ការនោះទេ។ វានឹងជាកោសិកាមនុស្ស។ ប៉ុន្តែត្រូវមានកោសិកាជាមុនសិនទើបចាប់ផ្តើមបាន។ តើវាត្រូវទេ? និយាយថា "អាម៉ែន" [ក្រុមជំនុំនិយាយថាអាម៉ែន] មែនហើយ ប្រសិនបើវាជាកោសិការព្រះបន្ទូលជាមួយកោសិការព្រះបន្ទូលផ្សេងទៀត ត្រូវបានតែងតាំងដើម្បីធ្វើឲ្យវាក្លាយជាវាងកាយពេញលេញ។

336 កុំធ្វើជាកូនក្មេង មានតែនៅក្នុងសេចក្តីស្រឡាញ់ តែត្រូវធ្វើជាមនុស្សដែលមានវិញ្ញាណនិងនៅក្នុងការវិនិច្ឆ័យ។ វិនិច្ឆ័យអ្នកថាតើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីការពិតឬអត់។ វិនិច្ឆ័យអ្នកវាល់គ្នាថាតើវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះឬក៏អត់។ វិនិច្ឆ័យអ្នកថា ដល់សម័យកាលហើយឬនៅ យើងកំពុងនិយាយឬអត់។ ពិចារណាថាតើសេចក្តីសន្យាទាំងនេះមានមែនឬអត់។ ឥឡូវនេះតើពួកគេត្រូវបានបញ្ជាក់ការពិតទេ? ដោយអ្វីដែលមិនមាននៅក្នុងមនុស្ស លោកក៏យអាចធ្វើវាបាន។ ប៉ុន្តែវាក្លាយជាជឿនធម្មតាសម្រាប់ពួកយើង រហូតដល់យើងអនុញ្ញាតវាហូរមកលើយើង។ រង់ចាំ ព្រះវិហារ ចូររង់ចាំ។

337 ប្រសិនបើមានម្នាក់នៅទីនេះនៅព្រឹកនេះដែលមិនស្គាល់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ មិនបានឈររាប់ជាសុចរិតនៅព្រឹកនេះ បាបរបស់អ្នកក៏រលាយបាត់ទៅដូចអ្នកដែលមិនធ្វើបាបឡើយ ហើយអ្នកចង់ធ្វើដូច្នោះ...ព្រោះត្រូវចងចាំថា ថ្ងៃមួយប្រហែលជាថ្ងៃនេះ ប្រហែលជា៥ នាទីបន្ទាប់ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយបេះដូងនឹងឈប់ដើរ។ ហើយនៅខាងក្នុងទីដំរើនឹងហោះហើរទៅឈរនៅក្នុងវត្តមានរបស់ព្រះដែលនឹង



ត្រូវវិនិច្ឆ័យអ្វីដែលអ្នកធ្វើជាមួយសារនេះព្រឹកនេះ តាមសារនេះដែលអ្នកឃើញ។ មិនមែន...វាមិនមែនជាខ្ញុំទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែជាសំដីប៉ុណ្ណោះ។ ដូចជាម៉ែក្រូហ្វូននេះវា មិនអាចនិយាយអ្វីបានទេបើខ្ញុំមិននិយាយនៅក្នុងវា។ ហើយតើខ្ញុំអាចនិយាយអ្វី បាន លុះត្រាតែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលតាមរយៈការនេះ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ព្រះជាម្ចាស់បានបង្ហាញថាវាគឺជាសេចក្តីពិត។ អ្នកចង់ក្លាយជាកូនព្រះពិតប្រាកដ ម្នាក់។

338 ឥឡូវនេះយើងមិនមានកន្លែងសម្រាប់ការហោរាសនៈទេ ប៉ុន្តែនៅខាងស្តាំតុ ដែលជាកន្លែងដែលអ្នកកំពុងអង្គុយ។ កន្លែងត្រូវបានកកស្ទះ ហូហៀវ។ ខ្ញុំមិន អាចហោរាអ្នកទៅឯអាសនៈ ព្រោះគ្មានអាសនៈនៅទីនេះដើម្បីហោរាអ្នកទៅទេ។ ប៉ុន្តែអាសនៈស្ថិតនៅបេះដូងរបស់អ្នក។ តើអ្នកនឹងមិនអនុញ្ញាតឲ្យការជឿជាក់ តិចតួចថា “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺពិត” សូមចូលទៅជិតថ្ងៃនេះ ហើយហោរាវាងកាយ របស់ទ្រង់ទៅអ្នក ទ្រង់នៅក្នុងបេះដូងរបស់អ្នក? ប្រសិនបើទ្រង់មិននៅទីនោះ តើ អ្នកនឹងលើកដៃរបស់អ្នកជាសញ្ញារសម្រាប់ទ្រង់ដោយនិយាយថា “ឱព្រះអម្ចាស់ អើយសូមបំពេញទូលបង្គំ សូមបំពេញទូលបង្គំដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអង្គ និង វត្តមានរបស់ទ្រង់ ដែលទូលបង្គំអាចរស់នៅសម្រាប់ទ្រង់”?

339 ខណៈពេលដែលក្បាលត្រូវបានឱនក្រាប ភ្នែកត្រូវបានបិទនៅទូទាំង ប្រទេស។ ចូរលើកដៃរបស់អ្នកនៅទីនេះនៅក្នុងទស្សនិកជនដែលអាចមើលឃើញ និងនៅទីនោះផងដែរ។ ហើយខ្ញុំនឹងសូមអធិស្ឋានសំរាប់អ្នក។ នោះជាអ្វីដែលខ្ញុំ អាចធ្វើបាន ខ្ញុំមិនអាចបំពេញវាបានទេ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ ខ្ញុំមិនអាចបំពេញ វាបានទេ។ សូមព្រះប្រទានពរ។ ហើយអ្នក។ ព្រះអាចបំពេញវាបាន។ សូមព្រះ ប្រទានពរ។ ដៃកំពុងឡើងនៅទីនេះនៅក្នុងទស្សនិកជនដែលអាចមើលឃើញនៅ គ្រប់ទីកន្លែង។ “បំពេញវា។ ឱព្រះអម្ចាស់អើយសូមបំពេញទូលបង្គំ។ បំពេញខ្ញុំ។” ហើយឥឡូវនេះបន្ទាប់ពីខ្ញុំ...សូមអរគុណបងស្រី។ សូមអរគុណអ្នកបងប្រុស។ សូមព្រះប្រទានពរ។ បន្ទាប់ពីខ្ញុំ...ព្រះប្រទានពរអ្នកបងស្រីជាទីស្រឡាញ់។ អ្នក។ បន្ទាប់ពី...ខ្ញុំគិតថាឥឡូវនេះខ្ញុំបានចាប់យកភាគច្រើនបំផុតនៃការស្នោះ ការ ព្យាយាមដើម្បីឲ្យមាន ខ្ញុំចង់លើកដៃរបស់ខ្ញុំជាមួយអ្នក។

340 ឱព្រះអម្ចាស់អើយ សូមកុំឲ្យទូលបង្គំមកឈរជាប់ឡើយ។ បពិត្រព្រះអម្ចាស់ សូមឲ្យ សូមកុំឈប់នៅរឿងមួយ សូមអនុញ្ញាតឲ្យទូលបង្គំបន្តដំណើរទៅមុខរហូត

ទាល់តែខ្ញុំបានបញ្ចប់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់បានតែងតាំងសម្រាប់ខ្ញុំឲ្យធ្វើ។ ដោយមិនគិតពីតម្លៃ ដោយមិនគិតពីការចំណាយ មិនគិតពីការរិះគន់ តើឈើឆ្កាងពិបាកប៉ុណ្ណា

ខ្ញុំចាំអំពីឈើឆ្កាងខ្ញុំនឹងលី  
រហូតដល់ សេចក្តីស្លាប់ដោះលែងខ្ញុំ  
នឹងត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ពាក់មុជ  
មានមុជសម្រាប់ខ្ញុំ។

តើព្រះយេស៊ូវត្រូវលីឈើឆ្កាងតែម្នាក់ឯង ហើយលោកកិ  
យមានសេរីភាព?  
ទេមានឈើឆ្កាងសំរាប់កូនទាំងអស់របស់ទ្រង់  
មានឈើឆ្កាងសម្រាប់ខ្ញុំ។

341 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ! ព្រះបន្ទូលបានចេញទៅហើយ។ វាមិនអាចត្រឡប់ជាមេឃៈបានទេ រកកន្លែងរបស់វានៅកន្លែងណាមួយ។ ប្រសិនបើគ្រាប់ត្រូវបានគេដាំរួចហើយ វានឹងស្រោចទឹកវារហូតដល់វាដុះ។ ហើយគ្មាននរណាអាចដកវាចេញពីដៃរបស់ទ្រង់បានទេ ព្រះវរបិតាបានប្រទានឲ្យទូលបង្គំ នឹងមករកទូលបង្គំ គ្មាននរណាម្នាក់អាចដកពួកគេចេញពីដៃទូលបង្គំបានទេ។ ព្រះវរបិតាអើយ ទ្រង់ប្រទានពួកគេមកទូលបង្គំ មុនគ្រឹះនៃផែនដី នៅពេលដែលផែនការទាំងអស់ត្រូវបានគូរដូច្នោះ ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានឲ្យព្រះវិហារនិងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់។

342 អាពាហ៍ពិពាហ៍ក្លែងក្លាយរបស់លោកកិយចំពោះនិកាយទាំងនេះ។ អ្នកបានចូលមកហើយស្លាប់នៅក្នុងលោកកិយ អ្នកបានលោះនាងអ្នកបានរាប់ជាសុចរិតរបស់នាង នាងមិនដែលធ្វើវាតាំងពីដំបូងឡើយ។ នាងត្រូវបានជាប់នៅក្នុងភាពងងឹត។ ហើយដូចបទចម្រៀងនិយាយថា៖

ពីដើមបាត់បង់តែទ្រង់សង្គ្រោះ  
ក៏ ខ្វាក់ ឡៅឌីសេ តែទ្រង់អប់រំ។  
  
ព្រះគុណ បង្រៀន អោយភោគខ្លាច ក៏បានកំបាត់ភ័យទៅ  
គុណដែលទ្រង់ផ្តល់មកបានឈ្នះ

តើថ្លៃយ៉ាងណាដែលព្រះគុណលេចមក  
ឱ្យចិត្តខ្ញុំចូលស៊ប់នៅ

ហើយទឹកនៃព្រះបានធ្លាក់មកលើព្រលឹងខ្ញុំ។ ខ្ញុំកំពុងធ្វើគ្រាប់តាម។

343 ព្រះ នៅលើអាសនៈតូចនេះនៃដួងចិត្តទាំងអស់ដែលមានវត្តមាននៅទីនេះ  
និងជុំវិញប្រជាជាតិអើយ សូមអោយទឹកដែលនៅពីក្រោមអាសនៈរបស់ព្រះបាន  
ស្រោចស្រពពេលព្រឹកលើព្រះវិហាររបស់ទ្រង់។ ហើយស្រោចទឹកវា ព្រះអម្ចាស់  
សម្រាប់រដូវកាលបញ្ចប់នេះ។ ផ្តល់ជីវិត ទឹកនៃជីវិត ដែលវាអាចដាក់នៅក្នុង  
វត្តមាននៃព្រះបុត្រា ដែលត្រូវបានទុំសម្រាប់សំលៀកបំពាក់ដ៏អស្ចារ្យរបស់អ្នក។

344 ព្រះបិតាទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែសម្បុកត្រូវតែស្ងួតមិនដូច្នោះ  
ទូលបង្គំមិនអាចអធិស្ឋានបានទេសម្រាប់វា វាត្រូវតែស្លាប់ដូច្នោះវាបានស្លាប់  
ហើយ។ ប៉ុន្តែទូលបង្គំអធិស្ឋានសម្រាប់ស្រូវសាលីព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយបង្កើត  
ជាតូនៃព្រះគ្រីស្ទ។ សូមប្រទាន ព្រះអម្ចាស់អើយ ថាទឹកសាបនៃព្រះនឹងរក្សាផ្តាច់  
របស់វាដោយទឹកភ្នែកនៃអំណរនិងការយល់ដឹងរហូតដល់ការផ្សំចូលមកយកវា  
ទៅផ្ទះ។ នៅក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវទូលបង្គំប្តេជ្ញាចិត្តទាំងអស់សម្រាប់ទ្រង់ព្រះ  
អម្ចាស់ លទ្ធផលគឺជារបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន។

345 ប្រងស្រីម្នាក់នៅក្នុងក្រុមជំនុំផ្តល់សារមួយដល់ពួកគេ អាម៉ែន។

346 ដូច្នោះព្រះវរបិតាអើយ យើងសូមអរគុណទ្រង់។ ហើយព្រះវរបិតាអើយ យើង  
អធិស្ឋានសម្រាប់ប្អូនស្រីតូច ជាអ្នកជួយនៅទីនេះ ដើម្បីភាពរឹងមាំរបស់នាង។ ខ្ញុំ  
កំពុងគិតពីពេលវេលាមួយនៅពេលនោះទូលបង្គំ—ទូលបង្គំបានដើរនៅមុខនាង  
ពីរបៀបដែលព្រះវិញ្ញាណបានយាងមកសណ្ឋិតលើនាងនិងបានផ្តល់សារដូចគ្នា  
ហើយទេវការរបស់ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់នៅលើទន្លេនៅថ្ងៃនោះ ដូចដែលលោក  
យ៉ូហានបាទីស្ទត្រូវបានចាត់អោយមកមុនការយាងមកនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ  
បានបញ្ជូនអ្នកអោយមកមុនគេទីពីរ។”

347 ដោយឃើញវាកំពុងតែដុះឡើងនៅផ្នែកស្រូវសាលីព្រះជាម្ចាស់អើយ យើងខ្ញុំ  
សូមអរព្រះគុណសម្រាប់អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់បានធ្វើ។ ដួងចិត្តរបស់យើងពេញ  
ពេញទៅដោយការនិយាយ។ ទូលបង្គំមានអារម្មណ៍ថាពេញទៅហើយព្រះអម្ចាស់  
អើយ ទូលបង្គំមិនដឹងថាត្រូវនិយាយអ្វីទៀតទេ។ ប៉ុន្តែសូមអរគុណឱព្រះវរបិតា

ជាថ្មីម្តងទៀតសម្រាប់អ្វីទាំងអស់ដែលទ្រង់បានធ្វើសម្រាប់យើង។ តាមរយៈ  
ព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់...

សូមច្រៀងថ្វាយទ្រង់ឥឡូវនេះ។ ចាំថាទ្រង់នៅទីនេះ។

ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំមុន

ហើយបានសង្គ្រោះខ្ញុំ

នៅលើដើមឈើកាល់រ៉ាវី។

348 តើវាធ្វើឲ្យអ្នកមានអារម្មណ៍តិចតួចពិតប្រាកដទេ? ទាំងអស់ទទេស្អាត ត្រៀម  
ខ្លួនសម្រាប់ព្រះវិញ្ញាណ ឃើញទេ។

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមលើរឿងអស់កល្ប

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

កុំលោភទ្រព្យ ឥតប្រយោជន៍របស់លោកកិយ

នោះឆាប់ខូចណាស់

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមលើរឿងអស់កល្ប(គ្មាននិកាយទេឥឡូវនេះ)

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមលើរឿងអស់កល្ប

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

349 តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់កំពុងព្យាយាមធ្វើដូច្នោះ? លើកដៃអ្នកឡើង។ ឥឡូវ  
ឈានដល់នៅខាងស្តាំគុដាក់ដៃរបស់អ្នកនៅក្នុងដៃរបស់មនុស្សម្នាក់ទៀតដូចនេះ  
ជាមួយគ្នា។ អ្នកអាចអង្គុយបានមិនអីទេឬអ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់ធ្វើ។ ស្តាប់  
ដោយយកចិត្តទុកដាក់។ សូមច្រៀងជាមួយគ្នា។ នេះតំណាងឲ្យយើងឥតដាច់ខ្សែ  
សង្វាក់នៃសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះ។ យើងកំពុងកាន់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមកពីព្រោះ  
យើងជឿលើព្រះ។ យើងប៉ះគ្នាព្រោះយើងជាបងប្អូននឹងគ្នា បងប្អូនស្រីដែល

មានវិញ្ញាណរស់រវើកដដែលគឺជាព្រះបន្ទូលដ៏អស់កល្បរបស់ព្រះដែលគង់នៅចិត្ត  
របស់យើង ត្រូវបានបង្ហាញអោយឃើញ។

នៅពេលដំណើររបស់យើងបានបញ្ចប់  
ចំពោះព្រះយើងជាការពិត  
យុត្តិធម៌និងបំភ្លឺផ្ទះរបស់យើងនៅក្នុងសិរីល្អ  
ព្រលឹងដ៏រំភើបរបស់យើងនឹងមើល!

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ! (ព្រះវិញ្ញាណរបស់  
ព្រះអម្ចាស់!)

កាន់ព្រះ...

សូមគិតពីទ្រង់ចុះ។ នេះគឺជាការប្រជុំដែលយើងជួប ត្រូវតែកំណត់នាពេល  
អនាគត។

...ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូរ!  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមលើរឿងអស់កល្ប...

ព្រះបន្ទូលគឺជារឿងតែមួយគត់ដែលមានភាពអស់កល្បជានិច្ច។

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
កុំលោភប្រជាប្រិយនិងការអប់រំគិតប្រយោជន៍នៃលោកិយ។  
នោះពុកផុយយ៉ាងឆាប់រហ័សដូច្នោះ (សូមមើលសព្វថ្ងៃនេះ  
តើ អ្វីបានសម្រេច?)

ស្វែងរកទ្រព្យសម្បត្តិស្នូត  
ពួកគេនឹងមិនស្លាប់ឡើយ!

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

350 ប្រងស្រីម្នាក់និយាយភាសាផ្សេងៗ បងប្រុសប្រាណហាំចាប់ផ្តើមកាន់ដៃ  
ដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ។ បងស្រីម្នាក់ទៀតធ្វើការបកស្រាយ]

351 តើយើងអរព្រះគុណព្រះអង្គយ៉ាងណា។ ដូចដែលយើងបានអង្គុយនៅក្នុង  
ពេលដ៏ឧទ្ធចក្រនេះ ស្ទើរតែដូចជាពិធីបុណ្យសពមួយសម្រាប់យើងកំពុង  
ប្រឈមមុខនឹងការបញ្ចុះសពនៃលោកកិយដែលបានស្លាប់។ ព្រះវិហារស្លាប់។

ឱព្រះវរបិតាអើយសូមប្រមូលស្រូវសាលីរបស់ទ្រង់យ៉ាងលឿន។ មកបាន  
យ៉ាងលឿន ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។

352 សូមប្រទានពរដល់ប្រជារាស្ត្រទ្រង់ព្រះអង្គអើយ សូមនាំមកនូវភាពស្មោះត្រង់  
និងភាពជ្រាលជ្រៅដល់ដួងចិត្តរបស់មនុស្ស។ សូមឲ្យយើងចេញពីរបាំពុះ  
ទាំងនោះ ដោះស្រាយចូលទៅក្នុងទ្រព្យសម្បត្តិដ៏ជ្រាលជ្រៅនៃទឹកឃ្មុំរបស់ព្រះ។  
ផ្តល់ឲ្យវាព្រះអម្ចាស់។ រក្សាដួងចិត្តយើងនិងបង្កើតឡើងដោយក្តីស្រឡាញ់និង  
ភាពស្មោះត្រង់។

353 ប្រទានពរដល់សាស្ត្ររបស់ទ្រង់នៅគ្រប់ទីកន្លែង ព្រះវរបិតាអើយ។ ពេល  
យើងចាកចេញពីកន្លែងនេះចូលទៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ ដើម្បី  
និយាយអ្វីដែលស្មោះត្រង់ដែលជាសេចក្តីពិត សូមអោយយើងបដិសេធនូវអ្វីដែល  
ខុស។ នៅពេលបុរសម្នាក់ចាប់ផ្តើមកុហកយើង សូមឲ្យយើងងាកក្រោយយ៉ាង  
លឿនចេញពីគាត់ ហើយបង្វែរយើងពីរឿងកំប្លែងកខ្វក់និងអ្វីៗនៅក្នុងលោកនេះ  
ហើយឲ្យយើងដើរចេញឆ្ងាយពីវា។ ជួយយើង ព្រះអង្គជាទីស្រឡាញ់ សូន្យច្នៃ  
យើង បំបែកយើង និងធ្វើឲ្យពួកយើងចូលទៅក្នុងរូបភាពនៃកូនប្រុសកូនស្រីនៃ  
ព្រះ ដែលអាចធ្វើគុណធម៌នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យើងថ្វាយខ្លួនយើងចំពោះ  
ទ្រង់ដោយចាប់ដៃគ្នាទៅវិញទៅមក នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវព្រះគ្រីស្ទ។ អា  
ម៉ែន។

សូមឈរឡើង។ បងប្រុស ណូលែន



**ព្យាយាមបំពេញសេវាដល់ព្រះដែលមិនមែនជាបំណងព្រះហឫទ័យព្រះ KHM65-1127B**

(Trying To Do God A Service Without It Being God's Will)

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយនៅព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 27 វិច្ឆិកា 1965 នៅក្នុងក្រុមផ្ទះកិច្ចកម្រិតដំណឹងល្អអន្តរជាតិ Washington Youree Hotel Shreveport Louisiana U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាង ត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការ បកប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2020 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

**P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.**

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG